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1 THE COURT-: People against 'Watson.; ."., 
1 

• 

2 
	 let the record show all jurors, counsel, and the 

3 ,defendant are present. 

4 
	 Miss Xasabian, you are. still under path, WoUld 

s 	'you state your name, please. 

6. 
	 TEE WITNESS: Linda Xamiabian. 

7 
	 MR. BUGLIOSI1 I just have a few more questions. 

8 
	 TEE COURT: Go ahead. 

9 

10 - 
	 REDIRECT EXAMINATION 
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BY MA. BUGLIOS/: 

EA Touts to the Tate residence on the night of 

the Tate murders,, before you wrapped the knives and the 

'reVolver up, where were the knives and the revolver in the car? 

The gun was in, the glove box and I think the knives 

were on the, seat, the front seat. 

0 	Right next to Tex? 

A 	Yes, between mt. 

4 	Between you and Tex? 

Yes. 

0 	The three knives? 

Yes. 

0, 	Now, you testified earlier that when Tex walked 

up the driveway to the Tate residence, 

shoulder= is that correct? 

A. 	Yes. 

When he, Sadie, and Katie returned to the car at 

the bottom of a hill, did Tex have the rope with him at that 

he had a rope on his 

000004



• 1. 

2 

4, 

5 

6 

8 
9 
of. 	9 

10. 

11 

12 

13 

14 

15 

1849 

time? 

A. 

L 4  

No. 

Did you ever see the rope later on that night? 

No. 

At any time on the night of the Tate-murders or 

the night of the La Bianca murders, for that matter, did you 

See Tex stumble or fall to the ground? 

A. 	No. 
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2 

3 

'When he would talk to you, specifically on the 

night of the Tate murders, when he had several conversations 

with you, would he repeat what he said over and over again? 

A, 	No. 

?or instance, he wouldn't say, "Wrap the knives 

' and the revolver up, wrap the 'knives and. the revolver .up, 

wrap the knives and the revolver up,." he didn't talk to you 

like that? 

A 	110. 

4 	Did you aver creep,  crawl, as you explain it, into 

anyone's home f the day or night to take anything? 

You mean sneak, creep crawl? No. 

4 	Into someone's home. 

No. 

a 	Could you briefly explain, an LSD experience or 
trip? 

Do they call an experience a trip? 
t 

Yeah. 

Q. 	Could you briefly explain an LSD trip? 

MR..ISUER/CX:' ate,  going to object to that as being 

improper redirect. 
, 
numlogrt They went into this on cross-examination. 

THE COURT: She may explain her reaction. 
, 	• 	. 	• 
'"m11;-littaxilszr 

THE COURT: You may explain yours: tell us what you 

took, how Much of it 

THE WITNESS: Do you just want me to recall a specific 

THE COURT: I don't know. 
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BY MR. BM/0SX: Well, the typical TSD trip, 

could you briefly explain it to the judge and jury, how it 

affetsted, you? 

MR. BUBRICK-: I am going to object to- the. word "typical." 

X don't know if that would he a typical. reaction. 

MR. MIGL.IOSI: We are talking aboUt her. 

THE COURT': That's why I asked her to tell how !moll, she 

t oOk, when it was., what time of day it was. 

MR. BUGLIOSI: I'm not 

TEL COURT: Because there is no .Such thing as a typical 

one, as I understand it. 

MR. BUGLIOSZt There,  might be, your Honor. 

THE WITNESS: It is only in relation to me. 

THE COURTS Only in relation to you. 

THE WITNESS: I can't say what it is to somebody else. 

MR. BUGLIO$I S I am. Only,  talking about Mrs: Easabialig, 

THE COURT.: You tell us how much you took and what it 

was and its reaction on you. 

TEE WITNESS:. Well., I a* going to halls to recall a 

specific trip now. 

I remitter I took .a tab of what is referred to 

as pure Owsley acid; it was called *white. lightning.* 

THE COURT: "White lightning"? 

THE WITNESS: .:white lightning, yes. 

And it wad a very Small white tablet and a 

pharmaceuti0a1,/ :and:  it was extremely intense, vivid Colors, 

things :Were dike flowing# on the physical 	talking abOut 

physical: obje4;ta. i t'things. WOuld\soa cif biend into each other . 	. 	- 
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and blend out of each other, and also it was like a very 

intense journey into myself, into my own mind, in my thoughts, 

and things like that, 

BY MR. BUGLIOSI: Well, would you say that normally' 

dpr‘g an LSD trip, you would look inwards into yourself? 

Yes. 

You'd _become introspective, at it were? 

Yeah.. 

Try to Analygo purself? 

, got ;46 :much analyze, just mostly ask questions. 

, 	Ask question* of 'yourself? ta 

yeah. 

Searching for answers? 

Yes. 

And during an LSD trip, would you normally be more 

aware of things around you? 

Yeah. 

a 	Colors would be brighter, more intense? 
Yes. 

Tell me this, during an LSD trip did you ever see 

an object that wasn't in fact there? 

Not that X can recall, no. 

a 	So everything you saw during a trip was actually 
there? 

Yeah. 

But there would be a certain, distortion in terms 

of color, intontity, tilge things like that? 

Yeah. • 
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After you. came down off the trip, would you have 

Any- 41011,7ulty rememiporiiig what took, place during the LSD 

".1  

Not :usually. 

1‘6u, could remember what happened? 

In detail? 

Well, lust only the *lost vivid things, you know, 

that impressed on ne. 
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Q 	When you first came out' here to Los Angeles after 

you were extradited, that is in early December 1969, did you 

want to tell the authorities what happened on these two nights 

MR. BOBRICK: Objected to ad calling for the conclusion 

of the witness(' 

THE COUP4r; Overruled. 

THE wragiss: ves t  I did. 

St MR. BUGLIOSI; Why didn't you, Linda? 

I had two attorneys and they instructed me not to 

talk to anybody about it and I didn't« 

MR. AUGLIOSI: No further questions. 

RecRosS-EXAMINATION 

BY MR. BUBBICK: 

Q 	Mrs. Easabian, you were telling us about an LSD 

experience that you had with pharmaceutical. LSD. 

A 	Yea. 

Q 	Do you know what dose it was? 

A 	Milligrams or whatever? 

Q 	Yea, id milligrams. 

A 	No, 1 don't think so. 

Q 	How did you take it? 

A 	Through the mouth. 

Q 	'Was it a liquid that you, took? 

A 	$o, It was a small tablet. 

Q 	Do you knaw what a normal dose of LSD is in 

railligrams? 

About 500, I would say. 
1 	• 

1 
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Q 	500 milligrams? 

A 	Yeah. 

Q 	How about in micrograms'? 

A 	Wait. Milligrams and micrograms I don't know. 

Q 	You mean they might be both the same to you? 

A 	Yes. I don't know. I have heard the terms but 

don't know the difference between the two 

In your expeliance%  Mrs. Kasabian, did you ever 

learn how many normal doses of LSD could be made out of an 

ounce? 

A 	No. 

Q 	you have no idea of the )4umber that could be made 

out of an ounce? 

A 	No. 

Q 	And is it your experience that all LSD reacts the 

same way with the person who takes it? 

A 	Noisnot necessarily. 

Q 	AndAit your experience that pharmaceutical LSD 

ie the same as street type LSD? 

A No. 

Q 	Did you ever take any street type LSD? 

A 	0h, sure. 

Q 	yAnd was ',your reaction the serge as the pharmaceutic 

.1.SD? 	A 
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A 	Sort of not pure*  out #ith, you know, with other 
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10-3 

0 2 

3 

Do you know what things, what they use to cut LSD 

with on the street? 

A 	For a while it was being cut with speed. 

Q 	That is tiethedrinet 

A 	Teo.. And, I don't know, it would be cut with 

various amount*. of other drugs. 

Q. 	Had you ever heard of it being cut with strychnine? 

A. 	res. 

Anything else that you can think of it's being 

cut with? 

A 	$o not that I Can recall. 

Q /Jut you say that when you took the pharmaceutical 

LSD trip, that you told us about, that objects, were floating 

around. 

A. 	Floating around? 

Q 	'les. Is that an expression you used? Physical 

objects were floating? 

THE COURTt Nlowingaind blending. 

Q 	BY MR. BOUM I beg your pardon. Flowing. 

Things were sort og merging together? 

A 	Yea; . • 
q 	Then would they separate in'your mind? 

, A xI don't cluiteunderstand. 

Q 	 ,everything .* the room sort of 

consolidates  all things flair one into the other? 

Sort of t)  yes. 

Q 	Would they stay that way? 

A. 	/D.' You y  know, I 'don't know, a motion like' this 
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(demonstrating) is all that l can tell your 

The objects in the room were sort Of in and out of 

one another too; is that correct? 

	

A 	les. 

	

Q 	Isn't that really the way you remember the 

experience after the trip is Over? 

Yeah, 

"You: remember some things and then you donft 

remember others; is that correct? 

	

A 	Yeah..  

liow long does a trip last? 

I don't know. I have been told some people never 

come down but the actual feeling of the chemical drug in your 

body is anywhere from eight to twelve hours. 

You say thetyou never had a trip where you 

imagined things being•presint that weren't present; is that 

Correct? 

	

A 
	

NO,- not that. t Can 

	

Q. 
	

Have you ever'had .00Ch aji experience where you 

imagined thing0 present ia a,  ropm? 

	

A 	No. I. felt what :t imagined to be the presence of 

a spirit, God. 	 ' 

	

Q 	Thrice' presence with you? 

	

A. 	No, not -- well, it is hard to explain. It is 

just not, you know, an image, a physical image kind of thing, 

but just, I don't know, a feeling of a presence near me. 

	

Q 	Of some imaginary force? 

	

A 	I don't IcAOW if it was imaginary or real. 
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Q 	Did you see anybody else in the room when you were 

on this trip? 

A 	tou are not understanding ma and 1. am not under- 

standing you,. 

Have you ever taken an LSD trip in an e*pty roost, 

for example? 

'Rot that I can recall right now, 

Q 	What are you trying to convey about this feeling or 

the image of somebody els* being present? 

A 	1 don 't mean an image, a physical image* I mean 

the feeling of a presenci near me within a room. Some people 

lust say it is aspirit, 'Some people would call it God. 

'Xhat is ;what 

!„ don't, skean 	•Z am.-not -seeing you there., and 
• ;,_ 

am Olt anacid 'triii'• end am,fintagining ,that you are there 

but •1 don't even see you, .:I,denit :see the physical persOn 

,or the spirit or presende, whatever - it is that. .X am feeling, 

THE COURI'l Did cyOu toter :feeLvlike• somebody was staring 

at you without actually teeing that person? 

THE WTTNESS: 
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have heard one, 'particular instance that 

NOI ;donjit.tetIlirkkriOit 

ivy wind end X felt as though, well, I was 
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THE COURT: in other words, you felt a presence but 

could not toUch or see it? 

THE wiTMOss: Right. 

a 	EYRE. BUBRIOX: Vas there anything other than 

just a feeling of the presence of some other force or anything 

else that you want to call it being in the room with you? 

A. 	i don't understand,  

Was it anything other than this presence that you 

described? 

X take it this is soMe sort of a sensation that 

you have; is that correct? 

Sensation? 

0 	Tea, you have a feeling that there is a presence 

of something else, or somebody else? 

Ie 	Yeah, I guess so. 

0 	Well, as the judge -- it is nothing you can reach 

out and touch? 

aight« 

Well. that's what Z mean, you have a feeling as 

if there is smutting else there that you can't see •or hear? 

L 	: bt 

• A. 	Did you ever communicate in whatever manner you do 

with that force? 

A “ " 

Does that force ever communicate with you in an 

000015
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asking a question and I was searching and I received an answer 

Q. 	You mean you actually -- you actually felt as if 

there was somebody talking to you; is that correct? 

A. 	Yes!  

_ And you could 'understand this on a conscious level? 

A 	I guess so, 

Won -- 

A. 	I was able to relate it to another person. 

4 	In other words, after the LSD experience was over, 

youstill reme3 bere47 

Yes; I still remember. 

O The question and the answer or the response that 

you got? 

A. 	Yes. 

a 	And this was at a time When, of course, there was 
just a force persent, rather than a finite being of any sort? 

I didn't see any being, no. 

4 	There was not a. human being present? 

No. 

4 	Did you ever have an LSD experience in a room where 

the furnithre seemed to float around? 

No. 

0. 	Nothing ever became detached and moved around in 

space? 

.A. 	Nor  I didn't see -- no. 

10. 00BRICK; X have nothing further, your Honor.. 
A * 	MR, BUGLIOSI: Just one more question, your •Honor. 
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PURTHER REDIRECT EXAMINATION 

2 
	BY M.R. RVGLIO5I4 

•Q. 	The feeling of looking inward and the intensity 

of colors and the fildwillcs  of °bleats, et cetera, did you 

experience this with street LSD as well as with the pharma-

ceutical LSD? - 

Yeah, you know, it's like par for the course when 

you take acid, that you know 

4 	This is a normal experience, to look inward? 

1 	'Yeah. 

4 	To ask yourself questions? 

Yeah. 

To be more aware of things around you? 

A. 	Depending on the acid, you know, different-aware- 

ness and levels. 

4 
	

Different levels, of intensity, depending on the 

acid? 

Yeah, 

MR4 BUGLIOSZ: No more questions. 

20 
	

WE'COORT: I have one, Mrs. Ussbiss. 

'Just forget about this acid experiende now; we'll 
• 
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take you back to Something else. 

Yesterday you,told, us befOre you went to the La 
. 	 . 

sabre ,home,` do youiredalko  of saw Tex take a white capsule 

of saMe kind? ; 
. 	• 

THE 'WITNESSI Yeah. 

TEE ,c0iAtTi-  And then; you said that during the events • 
that were there he was coherent -- well, this is the Tate, 
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mean 	the Tate, coming back to the Tate thing; that's when 

he took the capsule; is that right? 

TEE 'WITNESS: No. 

THE COURT: At the La. Bianca 

THE WITNESS; Yeah. 

THE comr: You also said he appeared coherent to you, 

"But he acted crazy when I saw him stabbing." 

. Now, you saw him stabbing only at the Tate place; 

isn't that, correct'? 

VIiiiirTNESSI Yeah. 

' THE COURT:. Detcribe what yogi meant by "he acted crazy 
• 1' 	e 

'Ark 	aW bilistabbing. 

.,WeiljUst the motions that he was going 

through 4n ,:subbing: 
, 

THC.COUAT:i-Wei11, juat deacribe that to us. 

HB. wznIgss I In- words? 
" F . , • 	' Y. 

THE COURT.: Well, lie weren't there, Mrs. Kasabian. 

THE WITNESS: You Want- mt to 'show you what X saw? 

THE COITATI Show or describe or tela us what you meant 

when you Said. by "he acted Crazy." 

THE WITNESS: He was stabbing, going like this, and this, 

and this, and this. 

THE COURT; Repeated stabbing? 

TUE WITNESS:: Yeah. 

THE COURT'S Was he saying anything? 

THE WITNESS: I didn't hear wards, no. 

THE COURT: Did 'you see his face at that time? 

-THE WITNESS: X don't 'retail it, no,. 
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THE COURT: Then you feel that just by the repeated 

stabbings, that's what you meant by "acting crazy"? 

THE W/TNESS: Yes'. 

THE COURT': X 'have nothing further; gentlemen. 

MR. BUOMOSI: No further questions, your HOnor. 

MR. BUBRICK: I have nothing further. 

TUE COURT: Gentlemen, approach the 'bench, please. 

Mamporteddisdussion between Court and 

coUnsel.) 

(The following proceedings were had in open 

court in the presence. of the juryt) 

MR. BUGLXOSX: May the witness be excused, your HOnor? 

. ISE COURT: All right, Mrs. Kasabian, you may be 

lstused. 
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11AR-I • MR. BUGLIOSI: MAX it be stipulated that Eleanor Lally, 

be deemed to have been called by the People here 

in court, was duly sworn and testified as follows -- 

THE COURT: 10u have-gone over this with counsel, have 

you? 

MR. BUGLIOSI: Yes, your Honor. 

MR. BUBRICK: Yes, your Honor. 

MR.' BUGLIOSI: That in August of 1969 she was the manager 

Of the Beach Bowie Apartment in Venice, California, as depicted 

ILln,g0pleis 70 for identification; and that one of the tenants 

im the apartment was 'named Salinder Nadet, S-a-l-i-n-d-e-r, 

THE COURT: Spell that again for me? please. 
• 

MR.;..BUGLIOSI!'?i
, 
 Nee-d-e-r• 

THE COUAT: I got the 'Wader." 

MR. BUGLIOSI 1.  

THg COURT: Thank you. 

HR. BUGLIOSI: And that People's 77 for identification 

is a photograph of Mr, Nader; and that she would further 

testify that Mr. Nader lived in Room 501 at the Beach House 

Apartment, whiab is the.fifth floor of the apartment and that 

the fifth floor is the top floor of the apartment* 

That he moved into the apartment on July the 22nd, 

1969 and moved out in lats March, 1970; and that she. does not 

know his present whereabouts, but believes that he left for 

Europe. 

So Stipulated? 

MR. BUBRICK; Just a moment. 
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MR. BUGLIOSI: So stipulated? 

MR. DUBRICK: YeS, so stipulated. 

MR:  BUGLTOSI: And may it be further stipulated that 

.144:1HaderWas,aliq 1011'4 in that apartment in August of 1969? 

MR. BUBRICK: Yes, t will so stipulate. 

ixft4:0trquOgn People call Tim Ireland. 

THE COURT: Ladies and gentlemen, once again, let me 
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•• 	• 
male' your thatWhen'bIth counsel stipulate to A. fact you are 

to accept that fact as true and proved and no further testimony 

need be offered as to that fact. 

THE CLERK: Please raise your right hand. 

You do solemnly swear that the testimony you 'may 

give in the cause now pending before this court Shall be the 

truth, the whole truth, and .nothing but the truth, so help 

you God? 

THE WITNESS: I do. 

THE cum' Thank yOu. 

TIMOTHY IRELAND, 

called as a wittiest by the People, testified as follows: 

THE CLEAR: Take the stand and 'be seated and would'yoU 

state and spell your nailer  please. 

THE WITNESS: Timothy Ireland! 	 I-r-e-l-a-n 

THE CLERK: Thank you. 

MR. BUGLIOSI: One additional inclusion to the last 

stipulation, your Honor: May it be stipulated that Mrs. Lally 

would testify that Mr. Nader was an actor. 

So stipulated? 

MR. BUBRICK: I will so stipulate. 
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. DIRECT EXAMXNATXON 
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BV MR. 8VOL/08II 

(k 	What is fi youroccupatione sir? 
s, 	- 	• 	. 	: 

am a student. 

0 	All right* On the evening of August the 8th and 

August the 9th, 19691  throughout that night, where Were you? 

A. 	At the Westlake School for eirls. 

O Where is that located? 

700 North Paring Drive, 

O Xn Los Angeles? 

yes,, sir. 

And were you, one of the counselors at that schoOl? 

A. 	Yes, sir. 

0 	Viet took place on that.  evening? 

We were having a sleopoUt with about 35 children* 

O And you were One.  of the supervisors? 

Right. 

Wyma know Where the Roman Polaneki residence is 

at 10050 Cello Drive? 

A. 	Approximately. 

Where is the Westlake $ChOol for Oirlp in relation 

to the Roman Polanski residence? 

A 	Directly south of it. 

About haw far away? 

One-half to three-quarters of a mile. 

YOu are aware that the' Polanski residence is at 

the top• of a hill? 

Yes, 
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4, 	So, is the W.stlake School for Girls down south 

from there? 

3 
	

Yes. 

4 
	

0 	South? 

5 
	

1 	Yes, sir. 

16 
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.6 
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12 

13.  

14 

15 

About half, three quarters of a mile? 

A. 	Yes air. 

a 	XII the early morning 'hours of August 9, 1969,. did 
you hear anything unusual? 

Yes, sir. 

What did you hear? 

heard a male voice saying, "Oh, God, no; please 

don't; don 4  t don't; oh, God,. non; words to that effect. 

0 	And about what time was this? 

A. 	Approximately 12:40. 

0 	A.M*? 

A. 	Yes, Sit. 

0 	That would be the early morning, then, of August 

9, 1969? 

Yea, sir. 

Do you know the direction from which these screams 

were coming? 

North.;  

0 	well, were they coming from the direction of the 

Polanskl residence? 

A. ' 	Yes, sir. 
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#12 Q 	Hot/ long did you hear these scream? 

A. 	FOr approximately 10 or 15 seconds. 

p 	what did you do after you. heard the screams? 

A 	I went -up and informed the man who was in charge. 

I asked him it he heard screams.. * He didn't because he was 

asleep and then I Asked him if I could check the area in, my 

ear to see if I foind anything and I didn't. 

THE COMM; You did or did not? 

THE WITNESS: X did not see anything. ,  

jMa, B04100::  No further questions. 

11 • 

CROSS-xxonsATIDN 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

8 

9 

10 

*1Rk  BUM0E: 
Had you been!. asleep? 

A 	No, air. 

Q 	What, were you doing-,.at the time you heard the 

screamst 

A 	I was sitting down watching the children. 

4 	take it they were asleep? 

A 	Yes, sir. 

$111tRiCK1 X have nothing further.. 

MR. 41101410$1: No further questions, your Honor. 

May the witness be excused? 

THE COMM:. Thank you. You may be, excused, 

MR. H1J010$1: I will tall—Rudolf Weber. 

THE CIZAK: Raise your right hand, please. 

You 40 solemnly swear that the testimony you. are 

about to give ;in the cause now pending before this court 

22 

23 

24 

25 

26 

27 • 
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be the truth, the 1601* truth, and nothing but the truth, so 

help you God? 

THE WITNESS: I do'.. 
R 

" RUDOLF WEBER, 

called AS A witness by the peOple, testified as follows: 

THE 	,Thank'yOU-,. Take the stand' and tae §tated. 

Would iciu state and aped your list nerse. 

THE vrattsst My niiiisk 	 'Weber, It-u-d.i.04,-f 

W•e- e 
• 

DIRECT EXAMINATION 

BY MR. BUGLIOSI: , 

Q 	Are you presently retired, air? 

A 	Yes, 1 am. 

Q Did you formerly work at the Brentwood Country 

Club in Los. Angeles/ 

A 	That is risilt, 

you were a steward there? 

A 	That is right. 

Q. 	And 'where do you 'reside? 

A 	9870 rcittola Drive, Beverly Hills. 

You live there with your wife?,  

A 	That is aright. 

Q 	And you have no children? 

A. 

Q 	How fat is your home from Benedict Canyon Drive? 

A • 	I would say about .300 feet.. 

1Z.2 	1 

2 

3 
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12-2 ' 1 	Q. 	Doei Portola Derive run from. went to east? 

• 
 .410 	2 	 A 	• • West_ 'and 04140* !Ies•• • ' • i- .. 	' , 	a, 	,' ; F 	! , ,., ' A  ,, 

	

a 	
Q 	 And Pe ntt d in t canyon go* kioxth-end south? 

	

4 	 4 	That's t*t.? 

	

5 	 q 	Do you know where the Folanski residence is, the 
t-•;'• 
	Drive;? 

7 

 &msn Voleuski residence ou Cielo Drive? 

I UVe never been in there. 
8 	 Do you kw where Cielo Drive is.? 

	

A 	About nine blocks away from l'ortole DaVe, 

10 
 Then your residence then ii about A mile or less 

from, 

	

A 	.About s mile.  
13 

'4'1* Ciel0 Drive? 
14 

	

A 	That is right. 

	

Q 	Mulcting your attention to the date AugUSt'the 8th 

1969, were you living with your wife at that time at the same 
17 

address-, 9870 Rona* Drive? 

	

A. 	Yes* 1  was, 

	

Q 	Pa you recall what day o the week. that 14404. 

August the 3th, 1969? 

	

,A 	That would have been Frio:lay, wouldn't it? 

	

q 	Is that your recollections  that it was a Friday? 

	

A 	'Well, this thing actually happened saturdq morning 

Bight. 7; am referring to the previous day. 

	

A 	Friday, 

	

Q 	August the 8th, 1969 was a Friday? 

	

A 	That is right. 

	

- Q 	What time Aid you retire for.the evening on August 

7 
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9 •  
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11 
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13 

14 • 	15 

16 

17 

18 

.19 

20 So I grabbed a flashlight, and even in my nightclot 

1' rushed downstairs and X opened the garage door and flashed 

the light around to see if the pipe had been broken but 

couldn't find anything. 

)Iy wife cares after me about minute later in her 

nightclothes. So everything seemed to be all right. 

And 'then 1 beard voices out in the street. `ton 

see our house sits back about 20 feet fry the street. 

Then I heard voices out in the street and I went 

21 ' 

22 

23' 

24 

25 

26 

27 

28 

12-3 the 8th, 19697 

Well;-  We weretap , till about 9:00 o'clock. A 

Q 900.1000 ; 

A 	Yes. 

Q 	You went to bed with your wife? 

A 	Yea. 

Q 	Did anything unusual happen that night? 

A. 	Wen, about 1:00 co.'clock I was awakened by the sow. 

Of running water. 

q 	This would be 1;00 a.m.? 

A 	1:00 a.m., Saturday. 

Q 	The early morning hours of August the 9th, 

Saturday morning? 

A 	Saturday, rt. 
Q 	Okay. 

What if the next thing that happened? 

A 	So. I jumped out of bed. I looked at the clock and 

1 thought something had gone wrong with the plumbing in the 

house. 

1 
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around and I saw four people standing there. 

So i walked up to them and I said, *Just What in 

the hell do you think.' you are doing here?" 

So there was on. male and three females, the 

fellow about my size. 

Q 	About how tall are you, sir? 

A 	Six one. 

The fellow my size was very quiet. Be said, "U. 

We are lust getting a drink of water and we are sorry to have 

tp disturb you*" 

 

 

Was the water on at that time? 

The water was on at the time. Than l found out 

where the noise cam from. 

SP then my wife came up behind and she is easily 

excitable and she started to jump on them all over the place. 

She said, "You 'have a lot of nerve, M husband is a Deputy 

Sheriff." 

Q 	Are you in fact a Deputy- Sheriff? 

A 	No. 

Q 	Have you ever been? 

A 	No, sir* 

q 	Your answer is "No, sir"? 

A 	Pardon melt 

Q 	Tour answer is "No"? 

A 	No. "And we ittre going to make a report of this." 

And they Just kept on.. goiiii'and i was really more. concerned 

about her getting too overly excited than anything else at - 
the time. 
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1 

2. 

So then I turned around again and went back and 

turned the hose off and by the time these three, these four 

people started to Walk down the street, or then I first asked 

I looked down, the street and I said 	I saw a car parked 

there and I said, "Is that your car?" 

;And the fellow Says, ilfo. We are walking." 

I knew the car ,did not belong in the neighborhood, 

about 100 feet down the street towards Benedict Canyon. 

So they started to,  walk toward the car, four 

abreast, and. I was behind them. They got to the car. 

Nothing was ever said. They got to the car. 

Somebody opened the back door of the car, 'The dame light went 

on and I had a glimpse at the floor of the car.. . It was 

littered with cans and bottles: and everything  else, 

So the girls got In. So the fellow got in the 

driver's seat and when he did- I made a motion as to reach 

for the keys, to pull. the keys from the dash, because I had 

no idea where they were, It was just simply to scare them 

out. By that time he started and he took off in a flash. 

.Q 	Drove away fast? 

A 	Very fast.  

Q 	Cou144044 describe these four people? 
4 

A 	4  WU, as I say, the fellow was tall. Of course, 

JUSt 	 ,,i1v6V: the , 

You had your ftashliihtt 

A 	Yes,. And rIty look  #d like hippies., 

Q 	How old were they? 

A 	yowls people, 	theit" teens yet 
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Early or late teens/ 

A 	Late teens. The man was my size. The other girls 

were about average height. 

Q 	Five five, five six? 

A 	Something like this and one of them got my 

attention because she wasn't probably over five foot tall 

and in the dark she looked like she was IS or 16 years old. 

So you figure they are just a bunch of people 

and mayho they did take a drink of water. 

So there was one male and three females? 

A 	That is right. 

They all appeared to be in their late teens? 

A 	That is right. 

14 	I believe you testified during the last trial 

that you could not identify these four; is that correct? 

A 	I could not. 

Q 	It was dark? 
A 	It Wks dark. 
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Q 	Vou were able to determine that they were 

Caucasians, however? 

A. 	That I did, yes. 

Q 	They were Caucasians.? 

A. 	Tee). that I did. 

But so far as. identifying them;  you cannot do that? 

A 	I -could net do, that, but another thing, while 

was at the back of the car I flashed the light over the • 

license plate and when I got back home again i wrote that 

license plate down on, a slip of paper, just figuring that 

if anything might have happened in our street 4.- there 

vacant house-across the street and things like that will 

*Von -- t Would hole at`; least the license number. 

Q 	All 	
•

' What was that license number, sir? 

A 	9 aui in George, 1M435. 

 

Q 	411 right. Did yoli ;teep-that piece Of paper or 

did you throw it away? 	 - 

A 	X kept it for a, while and then nothing ever came 
t 	, 

Up that I could put my fingei-on; So I finally cleaned out my 

writing desk and I diScarded,it-. ,  

Q 	How long after you got that license plate-number 

down. on a piece of paper did /ou throw it away? 

A 	Oh, it might have been a couple of months. 

Q 	But you remember that number very well? 

A 	I remember the number. 

q 	Are you good at remembering numbers? 

A. 	Yes, I est. 

Q 	Was a port of your job as steward at the Brentwood 
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• country' Club remembering numbers? 

A 	'That is right. 
Q 	Aittype of numbers? 

Prices, costs„ quotations, things of that sort. 

Q 	Was there any other reason why .you remembered the 

numbers 435? 
A 	Weill  the last three digits. of sty house number are 

870 and this is exactly half, 435. 
241313.0Stt ''Yoilr'Honor.„ would the court have 'Mr, 

Watson stind a 	*Ice Mr. Weber? 
k 1  

THE Cwt Stand 	Please. 
, 

BUGUOSII; A.** priumkrily.concerned with the height. 

Would you 'Coto here, Mr. Watson. 
, 	4 

Q  You states' titat the , Malt was about the same 

height as ,yourself? 
A 	About thi tan.; y it  

Looking at Mr. Watson does he appear to be. the 

height of the man you saw that night? 
A 	Just about. As I say, 4ustAthout my height. 
THE COURT: We can't hear you, Mr. Weber. 

THE WITNESS: lust about my size, 
THE COURT: Very good. 
MR. BOGLIOSI: Thank you.. You may be -seated. Thank you 

Kr. Veber. You may resume. the 'witness stand. 

Q 	i Show you people's 45 for identification, sir. 

Is this the photograph of the front of your house and you aro 

there with the water hose? 

A 	That is right. 

1876 
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El 	Showing you people's 43 for identification. This 

is also a picture of the front of your house? 

	

A 	Right. 

	

Q 	With the water hose extending out into the street? 

	

A 	140. 

	

Q 	You will have to talk a little louder, sir. 

	

A 	That is right. 

	

Q 
	

There ,is some marking on this photograph, there 

is one X and it says "Where Mr. Weber saw four people." 

• 7r= 	 .Is that Inerking,•correct „on this photograph? 

A - That is correct, 

	

Q 	And, there is aqacrother X to the right saying "Where 

the 'people hosedd themselves 

Is that Correct. Marking? 

	

A 	„lust about the general neighborhood. 

	

Q 	They were hosing themselves off rightin the 

street? 

	

A 	Yes. 

THE GO £.* ari you see them hosing themselves off? 

THE WI NESS: I did not, no. 

	

Q 	BY MR. BEIGLIOSI: You said the water hose was on? 

	

A 	But the water was running. "They said they only 

got at drink of water, so x saw nobody there being washed off. 

	

Q 	Is your hone in a rather secluded area? 

yes. 

Q 	What is to the rear of your house? 

A 	Well, it is just a hill going clear up 300 feet. 

Q 	Ho homes? 
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A. 	No hookas. ;  

Q 	What about to the left and right? 

A 	Wei have about 20() feet to the ;eft vacant land, 

and thid indicating): Als:thsConlihouSenagt to it here, 

Q 	All right. 

So to the rube .there 

is 200 feet of vacant. land? 
•• 

A 	tee*  

What about across the street?' 

Weil,*  there is nothing across the street from this 

vacant lot and there is another house. 

Q 	Showing you people's 44 for identification)  there 

is a car parked down the street and there is a notation, "Where 

Mr. Weber saw the car." 

Is that a correct marking .on this photograph? 

A 	That is more or less correct, yes. 

IQ 	This is Where_ the car was that -night? 

A 	That is right, 

Q 	In the-early morning hours of August the 9th? 

A 	Yes. 

'MR. BUCI4OSI.: I have here, your HonOr, a diagram,, 

people's 98 for idntifidation, 'Might it be remarked people's 

98? 

THE COURT: It may be .so marked. 

Q 	.BY MR. SUGLIOSI: Does 'this appear to- be a correct 

diagram, sir, of the area in which you. lived? Here is 'Portola 

Drive* There is Benedict Canyon and there is CieIo. 

Does that appear to be. a correct diagram? 

1. -  • 	• 	• • 1 "; 

a home, on the left there'  
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.4' 
A . 	Thsitlk twit;- 7.01!:', i'- ;!'.... 	. 

Q 	So you liVe here on 'orto1*; is that correct? 

A
. 	. 

Portoles  yell * 'i '`: '. .'i' ' : 

Q 	And Benedict Canyon tuna north and south? 
t-,  : , • 	t ,' , , 1 i. 4" ' 

t 
A 	Runs north-and south; 

Q 	Here is Cielo down here? 

Cielo Drive, yes. 

Q 	You say your residence is about nine Mocks.Enda 

Cielo Drive? 

A 	e11 thin is the 1300 block and this is the 2200 

block. 
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0 	You may resume the 'witnessstand, 

Did anyone other than the male say anything to 

you/ did these three girl* say anything to you at all, or did 

just the male talk? 

Just the male talked. 

	

4 	YOU never heard the girls say anything?' 

	

A. 	No, they didn't say anything. 

O I take it, it was very dark down by the cAr? 

Yes, it was. 

	

a 	But you had your flashlight? 

	

A. 	/hat's right. 

And. you flashed it, on the license plate? 

	

A. 	Yes, 

MR. Bualapm Your Honor, t have here a photograph, 

Peoples 38; 'X think it has already been marked, remarked 

People's 38, 

THE COURTS Yes, 

BY MR. BUGLIOSI: Showing you People's 38 for 

identification, does the car depicted in this photograph 

resemble the car you saw that night? 

	

A. 	* Well, a* far as T can tell, it does. X mean, it 

was a. light-colored car. 
A 

	

: 4 	Did it resemble this car? X at not asking you 

vihether it looks identical, because it was so dark 

1 	t,cansay for sure. ... 	. 	• , 
' But4it° ititiethles the car? 

Yea, 

COURTi Allyou can say is it resembles the color; 
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is that what you mean? 

2 
	

-THE WITNESS; Yes. 

0 	BY MR, BUGIAOSIt The question is, does the car 
4 resemble the car you saw that night..  

5 	 THE COURT; Can you say that? 
6 	 THE WItNESO: Well, it silty, Yes. 
7. 	 MR. BUGLIOSI; Well 
8 	 THE WITNESS; Because I didn't pay any attention to the 
9 Car at all; I knew that it was a light-colored car. I didn't 

know whether it Vas a Ford or Chevrolet or Plymouth; or what- 
11 	ever it was. 
12 	 0 	RY MR. BUGLIOS!: YOu see the car depicted, in 
13 

People's 38 is beige or light yellow; is that correct, sir? 
14 	

A. 	That's right. 
15 

And the car you saw that night was also a light 
16 

color, you say? 
17. 	

That's right. 
18 

About haw old waste car you saw that night? 

( • 	A. 	Well, I could tail 	I'm not, too familiar, but 
;20: 

could tell: it. mks an oldezr car. 
21 	

- .aow 	approximately? 
22 

Eight., ten years old. 
23' 	

,!_Sio,; lae7fifties or early sixties? 
24 

L Ickght., • 
25 

And it was a ChevrOlet or a rop11 
26 

Ar 	That's right. 
27 

Ton didn't pay too much attention to the car?' 
28 

Not to the car,. no. 
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12 

.was 	ii=-two-dOor 'or four-door? 

'Wit lip it Must 'hi*, been a four-door, becaute the 

back 'door came 

SVGLIOSI:' Thank you. No further questions. 

You never saw the front of the car? 

NO. 

Or the sides? 

Well, the side I saw when I opened the door, 

0 	When you walked up to the driver's side? 

A. 	That's right. 

0 	And you definitely saw the rear 'of the car? 

That's right. 

13 	• 

14 
	

CROSS-EXAMINATION 

BY MR, DUBRICI: 

4 	Mr, Weber, if you were shown a picture -- I think 

it was No. 43, with some writing on it -- Or maybe -- strike 

that. 
19 
	

No. 45, with some writing on it, about hosing off; 
20 did you ever see anybody hos* themselves off with that hose? 
21 
	

Not  I said before I didn't see anybody vAshing 
22, 	thentselV*s off, no. I just heard. the water running, 

0 	That is the only thing, that'll the only sound you 
24 heard outside of the talking; is that correct? 
25 	 That's right. 
26 	

4 	The water, the sound of running water? 
27. 	 That's right. 
28 	

4 	Did you se* thee writing, *nosing off," being put 
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1 

2 

On that picture in the last trial? 

/4. 	Well, I don't know whether I remember that or not. 

4 	Well, did you tell anybody that, "That's not 

correct, I never saw anybody hoeing themselves off"? 

Well, I don't think it's up to me to say if it's 

correct or not: This thing was testified to before -- some-,  

body else. 

Well, was that notation made on the picture while 

it wee shown to you, if you remember? 

Well, if I remember correctly. -- 'I don't know. 
Men, what do you remember abOut that expression 

being put on the picture? 

MR.. atiqr.168Zt 't object to this line of questioning. •  

THE WITNESS',  Why should r remember? 
gA4,BW14108Ii The witness has already testified, and 

I think it ix clear from the record, that other people have 

looked at that phOtogiaph and testified to it,. including 

Undo' Essabian. 

THE COURT" The objection will be overruled. 

4 	BY MR. BUBRICK: Did you see that notation put 

on the picture, "Hosing off"? 

tit remember -- I'm not sure about it, because 

there, were several pictures shown to me. 

0 	Did you see the. hose in any position other than 

With water gunning out of it? 

It was lying on the ground, was it? 

It was coming from the house to the street, up the 

street into the ivy. 
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t 	• 
Se the-heti extended out from your house to a flower • 1144 

bed or ivy bed, or something? 

A 30-foot hese, yes. 

a 	When you walked out of the house and heard the 
water running, the-hose was still in that same petition; is 

that correct? 

X found it in the same position, when X saw it the 

last time, Yes. 

1804 
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Qt 	The water or the hose? 

The hose. 

Is that the position -_.strike that. 

When had you last seen that hose? 
' 4 ; 4  

5 	. i 

	

t 4 A, 	/141X, I have seen it every day. 

	

0 	Was that in the same position when you had last 
- . . 	. 	,  

7 	• Atli* it? , 	, ' t 	. , 
. 	

S r• , .   
..,,' 	. 

8 	 A. 	It was fin the;"tame position, because I think my 
. 	,- 

9 • wife Wit watering'and she got interrupted and she just left 

10 the hose where it was. 
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. 
Q 	was :thera.any'q te,Ti running down the area, or 

the apron leading up to_ your garage? 
• 

Welt; •frankly.„ I didn.0t, check too much because 

was busy with what vent on; but there =got have been water on 

the street, 

Q 	On the street? 

A US. 
Rather than On your property? 

A 	Well, this whole thing took place in the street)  

not on my property. 

q 	:Now, did you 'ever make a report. of this to anybody? 

A. 	No, 

Q 	When ditd you next repeat this incident after you 

saw it, on the night Of August the 9th? 

A 	What do yOU mean" 

Q 	D5,4 you ever tell, anybody about it? 

A 	Well,. I told * couple of people on the job, just 

in a joking way, I said, "Look what happened last night, a 

bunch of hippies came in and I chased them. Out of the street," 

and that's all 1 

Q 	Did you ever telt a policeman or any law enforcemen 

agency about it? 

A 	I did not, no. 

Q 	Well, you testified in. the last trial., did you not? 

A 	Yes, I did, 

Q 	And how were you produced as a witness; did 

somebody cone to you and 

A 	Somebody came to me frost the polio*. 
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Q 	Z see, 

You didn't go to the police at any time? 
A 	No. 

Q 	Do you remember when it was, that is, when they 
came to you? 

A. 	Well, it must have been probably in the middle of 
December, after the story broke in the L.A. Times, December 
the 10th. 

Q 	You think it was sometime in that month of 
December? 

Well, it was ,just about a week or so later, after 
the story broke, 

Q 	That somebody came to you at your home? 
At the club, yes. 

Q 	At the club? 
A 	yes. 

13VER1CK: 1 have nothing further, your Honor. 
MR. BIAZIOSI; No further questions, 
THE COUV: Thank you, Mr. Weber; you may be excused. 
MR. BT GLIOSi: People recall Mrs. Chapman. 
THE COURT: Do you want to start with her now, Mr. 

Angliosi? 
youuwat:to- start with her now? 

MR B1101a0SIf  Yes, it might be a convenient time, your 
Honor. • _ 

You can. "order her beak,' your Hono:4 at 1:30.. 
THE COURT: Do yOu want. to. start with her or do you want • ; 	4  ' 

to order her back? 
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)31.1GLIOSIt If be could come back, and order her beck 

at 130, it would be preferable. It is almost 12:00 now, 

THE COUPS; 'Mrs. Chapman, now that you are here, you' are 

ordered to return at 1;30 without any further order or 

oubpoofla 

you do that for us, pleased; 

144 CHAPMAN Yoe 

THE CO M: Thank you.. 

Ladies and gentlemen of the jury, we will tees** 

at this time until 1:30. 

.ance again, please heed the admonition. heretofore 

given,. 

(The noon recess ifrias taken until 1;30 p.m. 

of the same day.) 
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Los ANGELES, cAmpoRiu, WEDNESDAY, AUGUST 18, 1971; 1:45 V.M. 

THE COURT: 'People against Watson. 

Let the record show jurors, counsel, and the 

defendant are present. 

Mr. Bugliosi„ you may 	your. next witness. 

MR. BUGLIOSI: 	Thank you,. your Honor, 

Mrs. Chapman. 

WINIFRED CHAPMAN, 

recalled as a Witness on behalf of the People, having been 

previously duly sworn, resumed the stand and testified further 

as follows: 

THE CLERK: You have been previously ,sworn. 

Would you be seated and state your MUM for the 

record.- 

THE WITNESS; Winifred Chapman. 

;HE CLEPX: Thank you very much. 

k • 

' 	ugct ,paigiti#os 
Et 	BUOLX0sE; 

A 	 A 

Mrs. Chapsian,.4outestified a few days ago that 

you left tom. premises Friday,About 4;00 or 4:30 p.m. August 
• • • • 	11 	 1,  

the 8th„ 1969; is that correct? 

A. 	Yes. 

Q 	The following morning, Saturday, did you return to 

the Tate residence? 
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1 

7 

	

A. 	'res I did. 

	

Q 	Ab0ut whet time? 

Between 8:00 and "8130 

	

Q 	In. the ;floral*? 

Yes. 

Did you larrive there by yourself? 

	

A 	T Niles driven UP,  

	

Q 	And Who drove you to the residence?. 

A. fellow that I used to work with. 

	

Q 	But you enteroolthe protases by Ourself? 

	

A 	Ohl  yes. 	. • ,-. 

	

Q 	And- you .got ; in4by press-ing the button? • 

	

A 	yes,.; .l  
„ 

	

Q 	Put-aide the .gate? 
- 

	

A 	Yes. • - 

	

Q 	Mid the gitte:ffipened?: , 

	

A 	Yes. 

	

Q 	And you wall,f.ed,,in? 	 f 

	

A 	test 

	

Q 	Did you notice any wires on the ground? 

	

A 	Yes. i noticed' them before l opened the gates  

were these telephone igires? 

A 	Web, l didn-'t know at the time whether they 

were telephone or electric. 

'3 

4 

.5 
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0 	Were they draped over the gate at all? 

Yes. 

gt, 	Now, when you left bbeween 4400 and 4:30 p.m. the 

previout day, were these wires on the ground at that time? 

A No. 

a 	What happened after you entered through the gate? 
picked up the paper; Y went and turned out the 

light over the garage -- 

0 	YOu turned off the light? 

.& 	Turned off the light. 

0 	Over the garage? 

A. 	It watt up high -- yes. 

0 	Would you hold: it just for one,  moment? 

Showing you People's 16 for identification, talk-

ing about a light on a garage, do you see the light on the 

garage in this ,photograph? 

Yes. 

a 	Okay. There is a circle and then there is some 
writing, "Light that Linda testified she saw one? 

Yes. 

0 	Now, that light was on when you arrived Saturday 

morning? 

Yee, it wee. 

4 	And this is on the top floor of the garage? 

14. 	Yee. 

Q. 	And you turned that light off?' 

A. 	Yes. 
t 

0 ' Okay, Whatls the next thing that happened? 
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l  I'uni ci ked--tha. door and went in the house. 

111. , !hail ,you Say yOu unlocked the door, you mean to 
, 

the iate residence? 

Yeto..1 

what room did you enter or what door did you enter 

through? 

The back door, the service porch door. 

This (loft right here? 

THE COURT: You sway step doOn and look at it, Mrs. 

ChapOon, if you want to. 

TfiE M/TNBSS4 Yes. 

Qt 	BY MR. BVGLIOSX: This door right here, ma'am? 

The door comes in this. way. 

All right,. this door 'right here, then? 

A. 	Vox* 

THB COURT* Does it have a distinctive marking, Mr. 

Buglicisi, for the record, pleate? 

MR. BUOLIOSI: Well, it says -- it doesn't say sdodr,“ 

it has "pordhs and then it indicates there is a door there. 

Mow, this door leads -to the kitchen? 

A 	Yes. 

a 	And this door is to the rear of the Tateresidence? 

4 	This is the front right here 

A. 	Yes.. 

0 	-- of the Tate residence? 

Yes. 

4 	Map this door locked? 
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1 	A. 	Yes, 

2 ' 	Q. 	And you got, in by using a key? 

	

A. 	lest  I did, 

4 	Q. 	What's the next thing that happened? 

5 	A. 	I picked up the. kitchen phone and after I noticed 

6 	after the lights were on -1- and.  to see. if the phone was 

7 working, and it Wasn't; so then 1 started up front to waken 

8 . someone to tell them that We had no phone; but I didn't get 

any, farther than the hall/  and. on my way into the living; 

10 	room Ilan MM.. 

	

a 	What happened when you entered the living room? 
12 	 I had put my puree on the kitchen table before I 

23.  
24.  

25,  

26 

'27 

28 . 
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22 • 

Picked up the phone -- well, I just saw some of everything; 

I turned around and ran. 

Did you see Sharon Tate or Jay Sebring inside the 

residence? 

No. 

O What did you seep?• 

Oh, do I have to go into all. of that? 

QL 	Well, you don't have to go into any detail at all. 

A.. 	The two trunks in the hall, they were open and 

there were bloody towels -- well there was blood everywhere 

and the body on the lawn, because the frOnt door was Open, 

and that's -- I turned around and ran back to the kitchen. 

,Z; 	Now, you say the front door of the Tate residence 

wal!,open; is that correct? 

A. 	Yes, it wasn't. all -- it was open, not all the way 

act • )3' ,a 

, 

• 
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' a 	And you looked out the front door and you saw a 

body on the front lawn? 

Yee, I did, 

	

4 	And did you recognise the person on the front lawn? 

No. 

MR. BUGLIOSI: I. have her, a photograph, your Honor, 

previously marked People's 89 for identification. 

May it be remarked People's 89? 

THE WITNESS: Is that a body there y011 want no to view? 

MR, BlIGLIOSI; You don't want to look at any -of the 

photographs? I don't blame you.. 

MR. HBITH: Your Honor., may that remark be stricken? 

THE OVRT: Yes, 

Mr, BOglioisi I  don't make those remark*. The jury 

is instructed to disregard that, 
• 
Of 	But MR. BUGLIO8l0 YOu saw a body on the front lawn? 

Yes. 

a r  WA it a male o7; female?  

,Zhd ! where,waa the body on the front lawn in relation 

to the Front door' Of the residence? 

WeIl„.itWasi,sOrt of On the porch. X. don't guess 

it was all the way -- well, there was blood on the porch.. I 

Can't describe exactly, because I didn't go out on the lawn 

and I did not go out the front door. 

4 	When you were 'inside the residence,. were you able 

to. see the back door of the residence, the one leading to the. 
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pool? 

A 	Yes. 

This door right here? 

Yes. 

Q, 	This leads to the pool? 

A. 	The one from the master bedroom, yes. 

That's Sharon Tate's bedroom? 

A 	Yes. 

4 	There is a door there leading to the pool? 

Yes. 

sow, you were- in the front part a the house; is 

that correct? 

Yes, X had gone through the hall. 

And are you able to see through the length of the 

house? 

Was that door open? 

A. = 	Yes, it was. 

0, 	Wide open? 

A. 	Yes. 

, Whatl's 'the next thing that you did? 
.t= ;• 

A. 	weX1,-r tUrned around . and ran. I picked up Ay 

purde..and 7-came baOk on out the back, and I had •to stop to push 

a button to get out and that's when I saw the Parent boy in 

the Voir j 'and then tI: ran tuld the first house I didn't get into; 

and 1 got into the second and the people called the police, 

• the peOple that let me in. 
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About what time Was this? 

A 	I izogine it was, between 8:30 and 9:00. 

MR. BUGLIOSI: I have here a photograph previously 

:narked people 's 116 for identification. 

' 	May it be maarked People's 116? 

THE COURT: It may be so marked. 

Q 	By MR. /701410SI: Showing you people's 116 for 

identification. 

. 	why-;1d left the. premises .... 

' A 	litow , is that a body? , 	a 	 • 	 a.  ' 	 I 	A • 	t 	, 
, 

Q. 	NO i ' this. 1.11 fiOt 1 bed  io 1.  

What do you see depicted in this photograph? Do 
, ' , 

you recognize what islahOlitt irt, this, photograph? 

	

A 	Isn't this the button that ,you push to get out now? 
; 

I recognize this: 

	

I. 	DOSS this look like the button inside the gate? 

	

A 	Us,. 

That you used to leave the premises? 

	

A 	Yes. 

	

Q 	And you left the premises by pushing thLs butten? 

	

A 	yes. That is the only way I could get out.. 

	

Q 	You didn't Climb over the embankment? 

	

A 	No. 

	

-9 	I notice there is :MAO b3.004 around the button, 

here. Was there blood around the button when you -left? 

	

A 	No*  .And I didn't see it that inorning either 

because when I Was running Out X couldn't see so good. 

	

Q 	Did you look 'closely? 
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144 
	

A No. • 	2 
	

So the blood could have been there and you may not 

3 
	

have seen it? 

4 
	

A 	Yes. 

5 
	

itgITH; !Objected to- as argumentative. 

6 
	 M. BUBRIgKi: Object to the term of blood. I don't 

7 know whether there is any foundation for that, 
44r 

8 	 , 	COURT; , Susteiged. ;Nobody has said that is blood 

9 
	

yet, 'Mr. 	 c- • 	' 
10 Q 	B MEtt  )50G149SI:„Wbat appears to be blood around 

4 	k 
Y. 
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the button here, 

Did ,youslookclqsely4et, the button when you left 

the promisee 

A. 	No. When I left the day be 	not  I didn't.,, 

Q 	No, no, no., 

A 	When I left that morning? 

Q 	Saturday mornig. 

A.' 	Nos  no. All I did was push it 

You didn't look closely? 

A 	No. 

Q 	You then went to the home next door to the Tate 

residence? 

A 	The first house,, 

Q 	And you didn't get in there? 

A 	No. 

Q 	Then the people' mot -door let you in? 

A. 	Yes, 

Q 	Did you yoursolf ca ti the police? 
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Q 	r,1412.att i the nextithitVgttla4  Kapp fined? 

A 	Well, 'after-  thei'cialled the officers, they' 

arrived, and the first officer,,there...1 went out to show hint 

where the button was so he-Could- get in the gate and then 

more officers came 4,1e -they twig Me to, 	hospital. 

Q 
	

You no longer work there at the Tate residence? 

A 
	

No. 

Did you see Algal.' Bolger anywhere on the 

premises? 

A 	No, that morning, no. 

MR. BUGLIOSI; No further questions, your Honor# 

CROSS-EXAMNATION 

BY MR. arras 

Q 	Hrs. Magma, did you walk through the gate when 

you initially arrived that morning between 8:00 and 8:30 or 

were you driven through the gate-? 

A 	j walked through. I walked through. 

Q 	And you pressed that button by the telephone pole 

outside the gate; is that correct? 

A 	To get in, yes. 

Q 	And when you left to seek help, you walked back 

through the gate? 

A 	No, l ran. 

Q 	All right, 

A 	As Soon as it opened. 

Q 	MI. right, ran. 
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164 1 
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3• 	. 

4 

Chapman. 

A 

I want tO find oit what houie you went to; Itrs. 
ti 

.The second pottie."on the right. 

1. am, going' to show . you an Serial photograph in a 

    

.second and see' if you can identify; the house.; 

- All right. 	1' 	' 

Incidentally;  before we get to that subject;  were 

there lights on in any part of the lions* when you arrived that 

Saturday morning? 
Id, 	 A, 	I am sure the living room light was on, that lamp 

on the table, because it usually was 'on and as u rule I turned 

it off and I am almost sure 'it was on that night.. 

Q 	And did: y60 notice any 'other-lights on about the 

house other than the garage light that you told us aboutt 

A 	No, no, no. 
16 . 	Q 	Mrs. Chapman, I am going to show.  you people's 2$ 

for identification, which is an aerial phOtograph of. the TO* 
18 

residance and ask you. if the house that you- went, to to sUmmon' 
19 
 help is shown in 	phOtograph;  beating in mind haat this 

is the Tate house in About the middle of the picture* 
21 

IL 	Golly, coming. 'out I would go this way .and the 'houses 

Are all this way (indicating>. 

(4 	DO you, see these four or five houses in the upper 

.left-hand' 

A 	Yes. There weren't four houses,. There were Only' 

-twit& houses up there after I lot out of the gate. 

That doesn't look familiar to you? 

A 	laals see. This part -,.. but the houses and on that 
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side -- 
, 	• 

You hams got to keep your voice up. I will stand 

back here.. 

Till' cot& 3 Can you recOgnike 
! 	. 	 ' 	• 

THE WITNESS: No. 1 don't recognize this.. Thie way It' 

is no houses. This house iiii4py :St the foot' of the hill 

anyhow. It should have been thee* two up here. 

Q 	MR.,; AE1rNi' I.11:0 event you can't tell from 

that aerial photograph which house you went tot 

A 

Q 	To call the police. 

A 	No. 	don't place that there at ell. 

Q 	Would it have been, this house in the right-hand 

side o the photograph which appears to be down a hill? 

A 	Not  no. l didn't go down a 	Both the 

houses were right up there. 

THE COURT: Do you know the name of the people? 

THE WITNESS: Yes, I do. 

THE COMM; Would you give us the name of the people 

who own that house? 

THE mass:: Assiut  A-s-s-i-n. 

MR. KAT: A-s4-a. 

Q 	 ZEITH: They were home? 

A 	Yes. 

Q 	Obviously. 

A 	Yes. 

Q 	But the people who lived in the first house You 

went to were apparently away on vacation or swathing? 
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A 	No. There were people in that house. Their 

doorbell wasn't working and, they didn't hear Me When / rang* 

There were -people. 

Q 	They didn't hear' you When you whatt 

A 	When I rang the bell because they Came out later, 

Ma. KEITH; 	have nothing. further of-  this witness. 

MR. NUGLIOSIt Just .a few questions*  yoUr Honor.. 

I have here a photograph previously marked' people "s . 

26. I donit itnOW if it has been remarked or not. I believe it 

• has. 

THE CCM; Yea, it has. 

REDIRECT EXAMINATION 

B MR. BISLIOSL. 

lfrs. Chapman, looking at people's 26. for identifica-

tion, this is an Open window and there is a screen at the bott9, 

Of the window. 'Was this a dining ssom Window to the Tate 

residence? 

A 	'des.. 

Q 	There is a table Shown in' the photograph, :Was 

this a dining room table?' 

A 	Dining room table. 

Q. 	Was there sOmething, on the middle of. the tabXe 

usually? 

A 	Yes* 

What? 

A 	Either flowers Or ffuit, I forget which was there 

then, either flotra.,  or. fkilit, Now, I dOrkit want to see that • 
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Q 	I don't have arty photographs of any 'bodies here, 

Mrs. Chapman 

A 	Z don't want to see that. 

MR. MIMICS': No further questions. 
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MR. BUSRICK; Nothing further. 

THE COURT; May this witness be excused now? 

MR, BUGLIOST: Yes, your Honor. 

THE COURT:.  Thank you, Mrs. Chapman. 

MR, RAY; People call Jim Attin, 

THE MARX: Please raise your right hand, 

You do solemnly swear that the testimony you may 

give in the cause now pending before this court shall, be the 

truth, the whole truth, and nothing but the truth, so help 

you God? 

THE WITNESS: I 40, 

called ai i Witness by the People, testified as. folldwal % 

THE CLERK: Thahk yOu, Take the stand and be seated; 

anl iidiiii,423Ftt`ite4` and, isie4 your name, please? 

THE WITNESS: ,Jim. Asin; 
- 

4 

i", 	' 

	 DIRECT EXAMINATION 

BY MR. !AY: 

Jim, do you presently attend Santa 'Monica City 

College? 

Yes, I do*  

	

0 	Do you live at 10090. Cielo Drive? 

Yes1  sir. 

Now, directing your attention to August 9, 1969, 

did you live there? 
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Ye*, sit. 

4 	r am going to show you 	well, on AUgust 9, 1969, 

did you knout where M. and Mrs. Roman Polan&c& lived? 

A. 	Tles, sir. 

Where did they live in relation to yout house? 

A. 	Two houses down, down the street. 

Did you ,34.v& in; this home with your parents? 

Yell, sir. 

0!. - .1,4100l.pg to show you -- 

	

10 
	

MR. MI 7 have here People's 25, your Honor, the same 

	

11 	photrrah mr.txeiti>tissii used. 

	

12 
	

Q. 	atm, % em showing you an aerial photograph of the 

	

13 	area around. the Polenski home, and can you recognise where 

	

14 	your hot* is 011 this exhibit? 

	

15 	 A. 	This One right here. 

	

16 	 Q. 	Now, / am going to give you a red marking pen. 

	

17 	Could you put an "A" on the.  roof of that hou010 

	

18 	 A. 	les. 

	

19 	 To COORTt That Oignifiet the Asin, home on Exhibit 23. 

	

20' 	 By MR. KAY: -Ts that correct, aim? 

	

21 	
. 	Yes* 

	

22 	
la 	That is your home that you put the "A" on? 

23 	
A. 	Right. 

24 	

4 	Now, directing your attention to the morning of 
2s 	

August the. 9th, 1969, did you' have occasion to see Winifred 
26 

Chapman? 
27 	

A. 	Yes, sir: 
28 

fk 
	

Do you know whO Mrs. Chapman s? 
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A. 	'Yes, sir. 

	

2 
	

4 	About what time of the morning did you see Mrs.. 

3 Chapman? 

	

4 
	 1. ►pproximately 8130 in the morning. 

4 	'And what was Mrs.. Chapman doing when you saw her' 

	

6 
	

She had run to the house closest to the Tate 

7 residence and was banging on the door and nobody answered, and 

8 10;she came running to my home. 

	

E9 	 a, 	Where were you at the time that you observed eal 
10 this? 	 ' 

11 . 	 was in the oar port, 

	

12 
	

V4se,you inside your car? 

	

13 
	

No, 1 was just ready t, get inside it. 

4 	Ebw ould iou describe the emotional state of Mn, 

15 Chapman at the time you saw her? 

	

16 
	

MR. BDBRICKI Object to that as calling for a conclusion. 

	

17 
	

THE COURT; Sustained. 

	

18 
	

4 	BY MR. Mai Did Mrs. Chapman come up to you? 

	

19 	 After she saw me, yes, 

	

20 	

4 	Did you have a conversation with her? 

	

21 	
A 	Yee, sir. 

	

22 	 4 	After you had the conversation with. Mrs. Chapman, 

	

23 	did you call the police? 

	

24 	
A. 	Us, sir. 

	

25 	 0 	Approximately how lOng after you called the police 

	

26 	

did the police arrive? 

	

27 	

A 	About 10 minutes. 

	

28 	 a 	Now, did you have an occasion to go up to the gate 
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20 . 

'.21 

22 

23 

24 

25 

26 

27.  

28 

.1905 

Of the Tate residence while you were waiting for the police? 
, s 

' L 	Yes, sir. 

3 	
Q. 

And did you -notice anythixig unusual when you went 

4 	
$ 

120 *$ the gate? 	' ;i 

Yeah, the telephone wires were draped over the 

gate, thettrontgate. 

	

0 	 - Was the gate closed? 
; 

A:i%' - Y4S7, sir. 

Nov, if you would just step off the witness stand 

for a minute, Mr. Asia, I show you a diagram of the Polanski 

residence. 

Would you iftdidate where• you walked on that --

where the gate was? 

TI COURT* You can ,point it out to him and save a little 

time., Mt, Kay* 

MR. MAY: All right. 

	

0 	You notice that here it says "Gate"? 

Right. 

	

a 	Coming down from this way -- 

	

A 	X walked down from the hou0e, down to the front 

gate here. 

	

4 	When you were outside the *front gate did you 

notice any automobile? 

Yes, sir, the Rambler. 

	

0 	Now, you notice berg it says 'Parent two-door 

Rambler" with the Zicense No. MPX 308 on it? 

Right. 

	

4 	Does this represent about the location that you 

1 

2 

• 
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1 'saw the Parent Rambler from the gate? 

	

A. 	Yes, sir. 

	

4 	You can take the stand, .again, Mr. Asin. 

Did you have an occasion to ever enter the Tate 

residence after the police came? 

Yes, sir. 

And bow far did you go? 

To the car, the Rambler. 

And .what did you see when you got up to the car? 

I saw a body inside the car. 

Did you wafer go further, Anyway past the car? 

NC, sir. 

THE COURT; Dia, you do that before the police arrived? 

TOE WITNESS: No, afterward*. 

MR, KAY: X have no furter questions 

Thank you, Mr. Agin. 

THE COURT: Gentlemen? 

MR. BUBRXCE0 X have no questions, your Honor. 

MR. REIM I have no questions. 

THE COURT: Thank you; you may be excused, Mr, Asin. 

MR. KAY; Counsel, may it ',be stipulated 'that John _Harold 

	

Swarts, 	 Jr., be deemed duly called and sworn as 

A witness and that he testifies that he started Working at the 

Spahn Ranch as a ranch hand, in 19631 that during the month of 

-.Tunes,  1969 he purchased a 1959 Ford, which is depicted in.the 

photoirgrapamarked People's No. 38; that during the months of 

July'and August, 1969 his 1959 Ford had the License Plates 

G. $35 DA the front- and,the. rear ol the car; further, that 

2 
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he was never a member of the Manson family, but that he did 

give members of the -family permission to- use his 1959 Ford 

during July.  and August of 1969/ finally, that his car was 

impounded by the sheriff's department on AUgust 16, 1969', and 

is presently located in the paid* impound, lot -on Deering 

Street gn Canoga Park. 

So stipulated? 

MR. KEITH: So stipulated. 

14R. BUGLIOSIs Call. Officer Jerry De Rosa. 

THE CLERK: Please raise your right hand. 

You do Sole my swear that the testimony you may 

give in the Cause now pending before this court shall be the 

truth, the whole truth, end nothing but the truth, so help you 

God? 

*THE WITNESS: I do. 

JERRY De ROSA, 

caned as a witness by the People, testified as follows: 

THE CLERK: Thank you. Be seated, and would you state 

and spell your name, please. 

TM WITNESS: Jerzy Joe De Rosa, D-e. 

THE CLERK: And thri first name? 

THE s TTtiESS,t J-e-r-r-y. 
- 	. 

4 , 
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#17A 	1 

110
2 

 

3 

4 

S  
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28,  

Lauer EXAKNATION 

BY MR. BUGLIOSI: 

	

'Q 	What is your occupation, sir? 

	

A 	Poliee officer for the City of Los Angeles* 

	

Q 	On the morning of Auguist the 9th, 1969, did you 

proceed to the address of X0050 Cieb ;Drive in the City of 'Los 

Angelesl 

	

A 	Yea, I did, 

Q - And vhy -did you .go to that address on that date? 

	

A 	I received a .radio call to that addrest. 

	

Q 	'What was the nature of the radio call? 

	

A 	roaSible homicide.*  

	

Q 	What time did you receive the radio .calf"? 

	

A 	It was approximately 9:05 in the morning. 

	

Q 	And what time did you .arrive on the premises? 

	

A 	It was Approximately 9:10. 

	

Q 	All right. 

Did you enter the premises? 

	

A 	Yes, I did. 

	

-Q 	Through the frant gate?' 

	

A 	Yes.  

	

Q 	And you.  pressed the button -- 

	

A 	Yes, 	, 

	

Q 	ighiall activated the gate? 
4,0 

	

A 	t'fiat's correct* 	_ 

after :yoy ,entered through the gate? 

	

A 	i observed a car parked in the driveway with a 

male Caucasian in the ‘.fiixot,s,02at,„.Which appeared to be dead* 
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MR, BWLWSI: Your Honor, I think people'S 42 has already 

been remarked you might check that 

THE CLAW; Yes, it has* 

lig BOGZSZO$1 It 'has • 

• THE .COUlte.: It 10010 familiarl  but take A locik .at the. 

back. Does it show that? 

MR, 103140$1: Well; they ,are not being remarked. 

'TM CLERK: August 16, Judge. 

THE C0011tr; 42. yes. 

Q 	BY ;Mg,. APOL1051; Looking at people:4s 42 for 

identificatiOnl  do IfOU know what. is &pitted in this ,photographs  

Officer? 

4- 	Yea. 

rt 	Is this the male, .Caucasian about whom,  you referred? 
'fr 

A 	That 18, correct.-. 

Q 	And.whaCtype of car was this, do you recall? 
• 

A 	Z believe it lets'. 	 .  •  
• . 	3 	- 	- 	• 

Q 	And the male Caucasian appeared to be dead? 

A. 	Yes. 	 - 

Q 	IS this photograph a fair and accurate representation 

Of the way the male looked 	the tar?' 

A Yes. 

Q 	Were the lightS of the caw on or off? 

A. 	they were off. 

Q 	Watt the •engine running? 

A. 	It vas not running. 

.4/ 	Were the doors to the car closed? 

A. 	All the, doors were closed. 
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17A-3 

89: id. 

Al.18 

2 

4 

5. 

6 

7 

8 

9 

10 

17. 

12 

18' 
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28 

What about the windows? 
A 	The driyer's door 	we lathe driver's 'window 

was open; all the rest were closed. 
Rut you enter the car at all? 

- 4 u 	didao r'  - 
- 	 • 	 • : 

MR* BOGLIOet: Mey it tie stipulated that the male 
Caucasian depicted in people. 43' 42 is Steven. Parent? 

MR. OM: SO stipulated. 

 

MR. WOBRICKt So stipUlateds. 'your Honor. 

Q 	Y MR*  BUGLIOSI: After you observed Mr. Parent 
inside the Eaaibiex and he appeared to be dead, what's the 

nest thing that you ,did? 
A 	I moved towards the front of the house, at which 

time my brother Officer, Officer Whisenhunt arrived at the scene; 
and I started to check the house above the garage. 'There is a 
room above the garage,* 

Q 	Co ahead. 
A 	Checked this area and then moved downstairs and 

checked the garage area. 
As I walked around the front of -the residence 

Observed i—maIe Caucasian and a female Caucasian on the lawn, 
which appeared to be dead. 

MR. BUOLIOSI: Your Honor„ have here a photograph 
previously marked people's 89 for identification. 

May it be remarked people's 80? 
THE COURT: It may be so marked here. 
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#18 	 MR. BUGLIOSI: X have hire another photograph of a 

• 
2 female Caucasian previously marked people's 102. 

	

3 	 May it be remarked people's 102? 

1.02 id'. 	4 	 THE CU •t It may be so sarked. 

	

5 	 Q 	BY MR. BUGIAOSI: .  Showing you people's 89 for 

.6 identification, do you know What .is show in that photograph? 

	

7 	 A 	Thit is the male Caucasian that was .on the lawn 

8. in front of the reaidience #  which appeared to be dead. 

	

9 	 Q 	Vt this a fair and accurate representation -of the 

10 way the sale Caucasian appeared on that Saturday =riling*  

Zi August 1 #  1969? 

	

12 	A 	Us, it is. 

	

13. 	MR. 100111081: May it be stipulated that people's 89 is 

14  A photograph of Wojiciech Frykowski? 

	

411is 	MR. gam so stipulated. 

	

16 	MR. BO UM So stipulated. 
17 Q 	BY MR. BUGLIOSit Showing you people's 102 for 
18  identification, do you know what is shown in that photograph? 

	

19 	A 	Yes. This is the• female Caucasian that was on the 
20  lawn which appeared to be dead aloe. 
21 MR. -BUOIJOSIt May it be stipulated that people's 102 
22 a photograph of Abigail rolger? 
23 

MR. =rat $0 stipulated. 
24 

Q. 	BY MR. BUGLIOSI2 is this photograph, 102, a 
25 

fair and accurate representation of the way Miss Fagot.  looked 
26 

thfilk morning of August the 9th at the Tate. residence? 
2'7 

A 	That is correct# :Yes4 
28' 

Vila IA the next. thingthat happened, officer? 
I 
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1 
	

A 	Another officer arrived at the scene, Officer 

Surbridge. 
3 
	

Q 	officer Burbridge? 
4 	 A 	Yes. -Officer Whisenhunt and Eurbridge went to the 
5 rear of the residence while I stayed out in front and watched 
6 

s- 

'9., 

10 

11 

12 

13 

105 id 

14 

15 

16 ' 

is 

19 

20 

21 

22 	' 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

front door which was open. 

Q 	Oid you notice any writing on the front door? 

A 	Yes.. 

Q 	What was written on the front door? 

A 	The Word "Pig," 

Q P-i-gt 

A 	Yes. 

MR. MUM: I have here a photograph which has been 

previously corked people's 105. 

May it be remarked people's 105? 

THE COMM: It may be so marked. 

(1 	:UM. MUM; 2 show you people's 105 for 

identification, 

10 this a photograph of the front door of the Tete 

residence? 

A 	Yes, it is. 

With the word "Pig" on the fact door? 

A. 	Yes 6 

Q 	What is the next thing that happened? 

A 	waited out in front of the residence until 1 saw.  

Officer Burbridge and:Okiicer 1.1hiSeednint at 	inside the front 

door in ,the vesidsoe. 

Q 	Did you enter through the front door?' 
- 	• 

the 
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18.3 	1 

2 

3 

	

A 	-Yes, I did, 

	

Q 	Did you notice any blood around the vicinity o the, 

front door? 

	

A 	Yes, 

	

Q 	Where was the blood? 

	

A 	It was on the front porch and inside the entry "hall 

of the residence. 
BUGLIOSIt Tour Honor, I have hero a photograph 

previously marked people's 3.09. 

Hay it be remarked people's 1.09? 

THE COURSI ,It may be so marked. 
IR; /11.10LIOSII I have another photograph previously 

marked people's 13.0. 
May it be remarked people's 110? 

THE count It may be so marked. 

	

Q 	BY ME.. BUGLIOS1; Showing you people's 109 for 

identification, what does that appear to be a photograph of? 

	

A 	This is a photograph of the front porch of the 

rettidence with the blood on the front Porch. 

Is this a fair and accurate representation, of the 

way that really looked on the morning of August the 9th? 

	

A 	Yes, it to. 

Q 	Showing you people's 110, What is shown in that 
4 

photograph? 	
I7 

A . Vic- is the entry to the residence, the entry hall, 

Q 	:Front door? 

Front.:door,34ith.  the,13:14jod;,(Iii, the floor. 

And that is also. a fair and accurate representation 

4 
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18.4 

• 

• 
87 id. 

195 id, 7 

18 

7 
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11 

12 

13. 
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19 . 
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117 id. 	
.22 

23 

24 

25 

26 

27. 

28 

of the way the front door looked on the mOrning of August the 

9th' 
yes,. it is. 

Q. 	What is the next thing that you did? 

A 	I entered the living room from the front hallway 
and Observed a fetnale Caucasian and a male Caucasian in the 
living room, which appeared to be dead" 

BoOlolOSI: 1 have here*. your Honor, a photograph 

Previously marked people's 81 for identification of a female 

Caucasian.. 
May it be remariged people's 871 

THE. COURT't it may be so marked, 
1%4 BUGLIOSIt I have another photograph previously 

inarked people's 195 for identification Of a male. Caucasian. 
May it be resso4ted 4i34opte 011 19$?' 

mai/  be so marked" 
MR. ELVI,I?Sti I have another photograph previously 

yt 

atarked people's .117 fOr. identitication Te Male-and female 
Caucasian together" 

May it his ressarlOd'Peoples1:17? 
ISE COURT: Xt may be.. so isexiced• - ; 

BUCIAOSI: May it be stipulated, that people's .87 is 

a photograph. Of Sharon Tate? 
XL =Mt: Yea.. 
MR: BuaLt.tosx: That people's: 195 is a photograph of Jay 

Sebring? 
MR. KErrat Yew. 

)310341'051-t That people°S 117 is a photograph of 
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1 

2 

6 

7 

Sharon Tate and Jay Sebring? 

MR. MTH: les. 

Q 	St MR. SUGLIOSI: Showing you people:1s 87 for 

identificationi  do you  know who it shown in that photograph? 

A 	les. This is the female Caucasian that was in 

the :living rood, 

q 	A, photograph of Sharon Tate 

A 	Yes. 

Q 	Did she appear to be Alead,  at the time that you saw 

her? 

A. 	That is Correet, 

Q 	Is this a fair and. accurate representation of the 

way, Miss Tate looked when you saw her/.  

A 	lies., it 

Q 	.Showing,yow people '1 19$ for .identification:,. is 

t iffy the malt-  Otzueasian that you saw inside the Tate residence? 

A 	3 Yea, it. is.. 
k 

That, 	pliotOgraih i 4:ir,-.4ely Sebring. 

Does this photograph,  accurately show the Inky Mr. 
f 

Sebring looked on. the lsorning.1 0f.' AUgust the 9th? 

k 	Yea, it, does. 	 • -• 
. 	0 	 , 

4 
	

Were Sharon Tate and'Jay Sebring connected together 

La any fashion/ 

A 	yes, There was a robe which was linked from 

Sharon Tate's neck over a bigot of a loft in the room and back 

down to the ground and around -Jay Sebring's neck. 

And was there anything over Mr. Sebring's head? 

A, 	Yes. There was a. cloth, a pillowcase or something 
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1916 

like that, something Of that nature. 

Q 	Showing you people's 117 lot' identification*  lea 

this appear to be .a photograph of Sharon Tate and Jay Sebring? 

A 

Q 	Connected together• with a robe? 

A 	Yes. 

THE COM: May I see that one, please.. 

R 	BY"MR. BUGLIOS/t Sharon Tate and Jay Sebring were 

PA the floor? 

A 	That is correct. 

wing on the floor? 

A 	Yes. 
_ 

thf.. living room? 

Yes. 

Q 	"What is the ncittrthing you Ad, sir? 

. A I waked through the residence checking the loft 

area, checking the 1)40mPa area and out the rear door of the 

residence. 

Q 	Wes the.rear door open. Or closed? 

A 	The rear door vas open. 

Q 	This is the door to the master bedroom leading to 

the pool? 

A 	That it correct. 

Q 	Did •you enter the *aster bedroom,. the one leading 

to the pool? 

A 	Yes, I did. 

Q 	And was' there a telephone in the bedroom? 

A 	Yes, there was. 
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Q 	has the reeeiver on the hook? 

A 	Yes 

Did you try. tO u4. the telephofle? 
.• 

A  NO, 1 C1ich1't .E  

4 4" 
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I take it you must have searched the premises' for o 

'bodies or suspect*? 

A 	That il,eovract. 

Q. 	All right. 4 

I8A 	1.  

2 

3 

4' 

Cher 

5 

6 

Did,you_so to the guesthouse to  the rear of the 
t, 

Tate residence? 	
. „ 

	

7 
	

les*  I did. 	‘., 

	

8 
	

That is 	 people's 8 

	

9 
	

for identification*,to the left? 7-- 

	

10. 	 A 	Yes. 

	

11 
	

And did you enter the guesthouse? 

	

12 
	

A 	Yes, X did. 

	

13 
	

Q 	Did you find anyone inside? 

	

14 	 A 	les, I 44. 

	

15 	 Mr*  William Garretson? 

	

16 	
A 	'That is-  correct. 

	

17' 	

Q 	Did you place him under arrest? 

	

18 	

A 	Yes*  I did, 

	

19 	

DIA you .have to awaken Hr. Garretsen? 

	

20 	

A 	Not  1 did not. 

	

21 	

He was awake at the time? 
22 • 

	

A 	That is correct. 
23 

And I take it you transported Mt. Garret:son down 
24 

to they police station? 
25. 

	

A 	That is Correct. 
26 

	

Q 	About what time did you leave the premiteal 
27 • 

	

A. 	Approximately 10:00 o'clock. 
28 

	

Q 	In the morning? 
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[A. 	Yes, sir. 

	

Q 	14r. qarretson isa# ;the only ,live person that you 

found on the premises? 

A 	Yes. 

Q 	When you left-  the preiises did you open the front 

gate by activating a'butiOnf' 
A 	Les, 1 .did. 

-Q 	Inside the gate 

A 	les. 

Q 	Showing you people's 116 for identification, .does. 

this appear to be a photograph of the bUtton inside, the front 

gate? 

A 	yes, it is. 
	) 

Q 	There appears to be Some red substance resembling 

blood around the button. 

4as that around the button when you left the 

premises around 10:00 olclock? 

A 	Yew, it was. 

MR. EUGLI0SI1 I have here erhotograph, your *nor*  

previously marked people's 112 ,for tdeatificationg 

May it be remarked people's 112? 

-THE Count it may be so marked: 

MR. BUGLIOSI: I have anotherphotograph,previously marked 

people's. 113. 

May it be remarked people's 113? 

TM COURT; Yes 

Q 	la. BUM/0Sn looking at people's 112, does 

this appear to be.a photograph pf the inside of the Tate 
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residence? 

A 	yeti  it does. 

Q 	Leading to the kitchen area? 

A 	Yes. 

Q 	Shoving you people's 113 for identification, is 

this a photograph of the loft that you have been referring to? 

A 	Yes, it is. 

Q 	The loft is in the living :room? 

That is correct.- 

MR. BUGLIOSI: No further questiont. 

THE COURT; Mr. Keith, here is an additional photograph. 

MR. KEITH: Thank you, your Honor. 

TEE COMO: If you went it, it is up here. 

Ma. MTH: Thank you. I doubt if I will. 

CROSS.EXAMINATIOS 

 

 

BY 

Q 	gather you were the first police offieerS at 

-the scene, is that correct, Mr. De Rosa? 

A 	Yes, it is. 

Q 	Is it Be la Rosa or De Rosa? 

A 	It is De Rosa. 

Q 	Before you left at approximately 10:00 a.m, had 

other officers or detectives arrived? -- 
A 	1 believe there; vies.' a sergeant bad arrived and that- 

vet all that 1...recellt -  

Q 	ad. r..!  .11ave. in the. company with Mr. Burbridge and 

Mrs Whitenhuntf 	-1  f , 
. 	, 	. 	, 

) 
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27 

28' 

A 	I left with Mr,p Whisenhunt. 
Q 	Burbridge remained behind to your knowledge? 

A 	Yes, 

Q 	Or had he left before you? 

A 	had remained behind. 

Q 	When you, found Mr. terretsOn•  wheritoliouts in the 

guesthouse did you discover him awake? 

A 	Be Was lifting on the couch. 

Q 	Could you point out where that diagram, on 

people's 8. :toast use the tadicator.- 
A 	The couch wit*• in this area here. 

Q 	That is the living room, area of the guestroom, the 

guesthouse„ rather? 

A 	Yes. 

Q 	All right, 

Did you see any dogs in the guesthouse at the allot 
you discovered Gerretsoul 

A 	Yes, there was 4 dog, 
Q 	One dog or more than one dog? 
A 	One that saw. 

Whnt kind of a dog eras that, if you know? 

A 	I have no idea. 

Q 	Did any dogs bark while you were there? Dogs on 

the, premises*  if you romeMber? 
A 	A dog barkectWilen I was in the front of the door 

Of the ,gUisthoOse.,', 

Q 	Wad-' that One dog that you tfftc,/ within the guesthouse 
k • --' 	k  

or outlidii' on thOTActi„Inds? 
• 

• . 	. 

• 
: 
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A 	It was in the house. 

2 	Q 	You didn't see any.  Other dog? 

3 
	

A 	No, I did not. 
4 
	

Q 	What was Garretson doing other than, being awake 
5 when you found him? 
6 
	

A 	He Was sitting on the couch. 
7 	 Q 	*lust sitting there doing nothing?.  
8 	 A 	just sitting. there, 
9 
	

Q 	ad you discover a Toatr of eyegia*ses duting your 
10 	observations within the Tate house? 

A 	I don't recall the eyeglassest  nos 
.12 	

Q 	Did you notice some suitcases stacked somewhere 
13 

14 

15 

16 

17 

18 

20 

22 

ti 

within the-  Tate residence? 

A 	Yes. 

Q 	And where mere the suitcases? 

A 	They ware in the entry door- to the living room from: 

. the entry hall. 

Q 	Do the. suitcases show up in any of those photographs 

that you identified? 

I will aik-another question while he is finding 
, s  

the photographs for' Us,..  

you just make a cursory examination of the 
23 

24 
	inside of 'the premises or did. you go over it minutely? 

25 

	 & 	J*3t, 	Cursory Starch,' 

26- 
Q 	id you .call homicda or did One of your partners, 

27 

. 
to your UnoWledgo? 	• ;. 	- 

28 
A 	I believe it. was the sergeant. 

Q 	The sergeant that came as you were leaving? 
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A 	That called. X also made a call, to my watch 

commander to notify' him of the occurrence. 

Q 	Are you positive you didn't notice a pair of 

eyeglasses on the floor near the suitcases or steamer trunks 

that you noticed? 

A 	It is possible! I don't redall at this time seeing 

the glasses., no. 

r. 

4 

1 
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5 
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% 	Showing you People's 27 previously marked -- 

MR. KEITH: May it be marked People's 27 at this 

proceeding for identification, your Honor? 

THE COURT; Exhibit 21. 

MR. XEITHt Yes. 

	

0 	Showing you People's 27, would you examine that 

photograph and tell Us if those ate the steamer trunks you 

found? 

Test  these appear to be the eteamer trunks. 

And are they in the same position in that photo-

graph as they were When you first observed them? 

They appear tab., yes. 

Is your memory hazy on that point or do you have 

a clear, independent recollection of seeing the trunks in 

that position? 

	

A, 	They were in this pdsition. 

	

, 	• -, 

	

„ct 	I take it you didn't touch anything -within the 

piMises? 

	

A. 	No, I did not. . 

19R-I 	1 • 	2 

4 

.27 

6 

7 

9 

10. 

11 • 

12 

13 

14 • 	15 

16 

17 

18 

Othst tha> open the front door? 

The front, door was open. 

a 	— 20 

21 

.- 1- Yel$A14111,t have to open it any farther in order to 

get,1r0. , 
y 1 A. 	No, none at all. 

22 

43  

24 

25 
MR. XEITH; I have no further questions. 

MR. BUGLIOSIs Just one more Photograph, your Honor, 

previously marked People's 14. 

May it be remarked People's 14? 

26 

27 • 
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TEE COURT: It may be so marked. 

REDIRECT EXAMINATION 

BY MR. BUGLIOSIs 

This loft that you have been referring to, was 

there a ladder leading to the loft? 

Yes, there was. 

4 	Showing you People's 14, is this a photograph of 

the ladder leading to the loft? 

YCS, it is. 

It is a fair and accurate representation of what 

is shown therein? 

Yee. 

MR. =TAM: No further questions. 

THE COURT: Anything further, gentlemen? 

MR. BUBRICK: No, your Honor*. 

MR. HUGUOSI; May the witness be excused, your Honor? 

'THE CODAT: Officer, you may be excused. 

THE WITNESS: Thank you, your Honor, 

MR. BUGLIOSII People call Officer Whisenhunt. 

. TUE. CLERK: lisese.raise your right hand. 

,'YoutO•solemitlY swear that the testimony you may 

give in the cause, now pending before this court shall be the 

truth, the whole truth and nothing but the truth, so help you 

God? 
4 

THE WITNESS: I do, 

Ex.14 	1 

2 

3 

4 
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1926 

W/WAR NEUENHulat 

called as a witness by the People, testified ae folloW00 

1 

2 

8 

• TEE CLERIC: Thank you Be seated ,and will you state and 

spell your name, please? 

THE WITNESS; William To  Whisenhunt, 

DIRECT EXAM/NATION 

BY MR. BUG4IOSIt 

who is your occupation, Officer? 
1 am * pOlice officer for the City of Los Angeles, 

assigned to Stientific Investigation Division4 

' ,On the morning of .AugUst 94  1969, did you proceed 

to.the4ddress 10050 Cielo Drive, in the City Of Los Angeles? 

Yes, 
• ,  

• whatAbout 	timetcid you arrive on the ptemises7 

A. 	Approximately 9:25 in the morning. 

?k,ft,er You -entered the front gate did you Observe. 

a white Rambler in the driveway? 
, 	• 

'A: • yis.  

111. pid you look inside the Rambler? 

A. 	Yes. 

a. 	Did you notice the- position of. the ignition key? 

A. 	As I reCall, the ignition key was in a vertical 

position,. 

What about the gear selector?' 

It Was in a position that is located on the console 

between the seats and it was in a straight 'up and down 

4 

5 

6 

8 

9 

10 

1.1 

12 

13 

14 

20 	• 

21 

22 

23 

24 

25 

.26 

27 

28' • 
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position. 

THE COURT: Adcording to the position of the ignitionl 

it means it was off; is that right? 

THE WITNESS: I. didn't look to see, your Honor* 

BY MR. BUGLIOSS: The ignition . to the car was not 

on; is that right? 

No. 

The engine was not running? 

That's right. 

You proceeded, then, to the Tato residence; is that 

cOrredtf . 
4 , 

Yes. 
r 	Did you go around to the front of the house? 

e 
'' 

Dia you* obseriii any open windows? 

• Yes*. 

Did you 'observe anything unusual about the open 

windows? 	4 4 

The screen was off on the front window and it was 

laying beneath, the window with a gash cut about six inches from 

the bottom. 

Q. 	Vortical or horizontal.? 

Horizontal. 

Q, 	I show you People's 26 for identification. Xe this 

the front window and the screen about which you have just testi 

Lied? 

Yes. 

Q. 	There is ae marking on the screen here, a 

1927 
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1928 

horizontal line, there is a marking *Slit in screen." 

Is that an accurate marking on this photograph? 

Ar:* Yes* 

. a L ‘What is- the next thing you did, Officer? 

At that time, we, Officer De Rosa and myself, 

stepped behind a wiahing,well. that was- located in front of 

the premix eel imdfl 14Vi1ediOfficer De Rosa to obtain a shot-

gun and ;obtain a, backup unit. 

iz;ihe next thing that happened? 

	

%-X, 	o- finer. 	arrived- at the scene shortly 

thereafter. 

Officer Burbridge and I proceeded to the nide of 

the house, which / believe would be the north side, and 

entered through an open window and found our way through the 

residence to the front room of the location. 

	

0 	All right. Once inside the residence, I take it 

that, you saw the bodies of Sharon Tate and jay Sebring? 

	

A. 	Yes, sir. 

	

11 	Did you enter the bedrooms on the premises? 

	

A. 	yes, air. 

MR.- BUGLIOSI: 1 have here a photograph, your Honor, 

previously marked People's 11 for identification. May it be 

remarked People's 11? 

THE COURT: It maybe so marked. 

MR. DUGLIOSX: I have another photograph previouzly 

marked People's 11. 

May it be remarked People's 13? 

THE COURT: So marked. 

1 

	

2 	. 

3 

4 

5. 
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2 3 
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6. 
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8 

1929. 

BY IMF . 3621tIOSI: Showing you, People's 11 for 

identification,- doyou knoW what is shown in that photograph? 

Yerwthis photograph depicts Sharon Tate's bedroom. 

That •is they master bedroom? 

Tes. 

Leading to the po451? 

ye'. 

(), 	/ show you People's 13. for identification. Do you 

know what is shown in that photograph? 

milli it is a photograph of the bedroom. 

a 	What bedroom? 
As % recall, this was Polger's bedroom. 

23 : 

24 

25 

26 

27.  

9 
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13- 
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fiL 	Going back to People's 11 for identification, is 

this photograph a fair and accurate representation of the way' 

the bedroom looked on the morning of AuguSt the 9th? 

L Yes. 

1 

2 

4 5 
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16,  
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24 
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27 

'28 

.0 And People's 13, is that an accurate end fair 

representation of the. way Miss Pager's bedroom looked on 

August the 9th? 

A, 	yet. 

X notice there is a TV set in Miss Tate's bedrooms 

Was the set on or.off when you arrived? 

Did you notice any blood anywhere in Miss Tate's 

bedroom?' 

A. 	les/ as t recall, there was a large bloodstain 

on the, doors that led outside. 

Vhat about on the rug.? 

Well, there was a trail of blood that led from 

the front roc* out through the back door. 

4 	Led from the living room of the residence 

11. 	Yes, 

-- down the hallway 

Yes, 

0 	-- into the Master bedroom of Sharon Tate 

Yes, sir. 

out the back door rr  

•s , 	Correct, 

Olt 

;  a 	-- and on the outside of the door? 
1; 

Yee • 
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Thin is a trail of blood? 

Yes, sir. 

MR. BUGLIOSI4 I have a photograph previously marked 

People's 119; may it. be remarked People's 119? 

THE 'COURT t So lairked. 
' 	 n 

BY MR. tUGtiOSIt Do you know what is depicted in 

this photograph 
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A. 	Yes, this is the photograph extending in the front 

rook; lookitig,  ti, O6h the hal/way through the bedroom that was 

previously identified as Sharon Tate's bedrOom, through the 

back door into the pool area. 

And you saw a trail of blood in,  this area? 

Yes, sir. 

0 	Looking at People's 11 for identification again, 

there is a marking on the photograph near the door that says, 

"Blood spots*" 

Xa that an accurate marking? 

A. 	Yes, sir. 

You saw blood on the rug? 

YOS, sir, 

0- 	And around the door knob to the rear door there 

appears to be soma blood ;mattering or something like that; 

it appears to be red? 

Yes. 

0 	Xs this photograph a fair an accurate representa- 

tion of the way the markings were on the door on August the 9th? 

Yes. 

This master bedroom leading to the pool, is there 

000087



Yee, there. is a light; it is above the door. 

Was that light on or off when you arrived. on the 

The light Wis on. 

A. 

4 

pmemises? 

A. 

MR. BUGUOSis I have another photograph previously 

marked People's 15. 

May it be xemarked People's 151  your Honor? 

TIM COVRTt tt may be so marked. 

4 	DV MR. BUGL/Ons to this a photograph of the 

pool area. and the back door to the Tate residence? 

Yes, it is. 

0 	And there appears to be a light above the back 

door? 

Yes, 

And the light is on? 

Correct, .a. 

1932 
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a light on the outside of that door, the back door? 

Is this a fair and accurate representation, this 

on, the war the scene looked on August 9th in the. 

Did you eventually enter the.guesthouse? 
t 

1 1  ° 
i010 t.i4r*Phe 

morning? A t 

40Th'les, t did..  

ii 17 	!,,n4,d1d you find a hi-ft set in, the living room 
. 	 . 

of the guesthoUse? 

Yes , sir. 

4 

	

	'Was the hi-ft set on when you. arrived? 

No, sir. 
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 Did you check the volume control? 

A. 	'Yes, sir. 

Q. 	There are several numbers On the volume. control? 

A. 	Yes. 

Qt 	What number was it on? 

A. 	'No, 4, 

No. 4? 

1 	4. 
bid you eventually turn on the hi-fi? 

Yes, I did. 

.On. No. 5 --- 

A. 	It is a power-on-Towers-off unit with a volume con- 

trolled separately, 

turned the power on and it came on quite. loudly, 

so that X looked at the volume dial and it was on No. 4. 

P; 	So there was music playing then? 

rest Air. 

. 	And this.  was, rather loud? 
yy 	Ys sir. 

Would you say very loud? 

Eor,me k  yes. 

1411* -AUGLIOSI$ ,Thank you. 

No further questions. 

CROSS-EXAMINATION 

o. 	Officer ithisenhtmt, did you notice any other 

lights on about the premises besides the one over the outside 
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of the Winton bedroom door? 

As I recall, there was also what would appear to 

be- .Christmas lights On a fence in front -of the location of 

the residence. 

4 	They were on? 

Yes, sir. 

4 	Were any living room light on, to your knowledge? 

:8 
	

I don-'t recall that. 

9 
	

How long OA yo'' remain at the premieeft? 

10 ' 
	 a. 	Witil approximately -- I left the premises and 

11 
	

then returned.. Which time? 

12 
	

I didn't realized you had returned a second time. 

2 

3 

4 

5 

6 

sir. 

But bow long did you stay there the first time? 

, 	Till approximately 10:15 in the morning. 

iTkel haw long ,were you gone? 

A- 	ApprdximaitelY 45 minutes t an hour. 

0' 	flow long dfd you remain the second time? 
. 4 

* 	Until the end of watch, 'which was approximately 

4 :30 5 	oPOlook  

P.M. -.4 

yes, sir. 

-- X daresay? 

Yes, sir. 

And were there lots of officers at the premises by 

the time you left at the end of your watch? 

A. 	There were approximately four or five, as X recall. 

Were they detectives? 

13 

L4 
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3. 

, 4 
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. 7 

• 9 

10 

11 

13 

• No, at the time I. left -- 

	

a 	The second time? 

Oh, the second time? 

Yea. 

	

A 	Vest  there were a number of personnel there at 

the time:that I left the location. 

	

Ob- 	How many would you say there, law enforcement, 

people at the time you left the second time, approximately? 
t 	 • 	4  

	

:1 	S. r- WtIcnoirig  be cau** at the second, tour I did 

at the location Was at the entrance to the road leading up 
'-'• 	. 	- alai:, Prime to, then Mate residence and I don't know exactly bow 

many people were on. the Premises. 

You Were'aCting as Some kind of a guard? 
14 	

• - 	Traffic control at. the bottom of the hill. 
15 
	

Did you ,observe any eyeglasses lying On the floor 
16 	anlpiace 'within the Tate residence? 
17 	 As I recall, there was a pair of black rim eye-,  
18 	glasses that were laying beside two trunks that: were in the 
19 front room by the doorway coming in. 
20 	

S 	t will show you a photograph marked People's 27 
21 

for identification, and ask you if these are the two steamer 
22 	trunk* you observed? 
23 	 Yes. 
24 	

0 	And where did you see them, again? 
25 	

They,  were lying on the floor somewhere in the 
26 

-vicinity, but I don't recall exactly where. 
27 	

0 	I know they were lying .on the floor, but in what 
28 

room? 
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8 

t 

1Q 

11 

Well, they would be -- X believe that was the front 

0 	The living room? 

Tess 

a 	Does that show up anywhere in the diagram, People's 

a -- well, perhaps you Could point out. to us where the trunks 

were. 

' The math living room, I believe it designates the t 	• 

front room, and the eyeglasses or the trunk were located --

2 pa, someone else has put down here "glasses" and it was 
J 	 d 	 4 	;5.2 

-approxinataly` t' st loca0.6n. 

Q. 	You have to keep your voice up. X don't think 
f 	 1 4 

the Nei heard:.' 

CM94tWalli repeat your answer, please? 

Yes. X said, there is "living room" printed on 

the map, and there is also a photograph of two trunks and 

somebody has previously written "glasses" it this; as I recall, 

they were approximately in this location. 

Q: 	They were near the location of the designation 

"Two trunks"; is that correct? 

Yes, sir. 

And that would be in the lower right-hand corner 

of the living- room as you were looking at it, as you are facing 

its is that right? 

A. 	Yet. 

TEE COURT: Officer, did you say that that exhibit also 

has the legend "glasses" on it? 

THE WITNESS: 'Yes, sir; it has written in ink, looks like 
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14 • 15 

16 

"g-g-17a*s‘sh  appears to be "e-s."' 

`TRE. COURT: That appears to be where you saw the glasses? 

TM WITNESS: yes, sir. 
' t 

TM CtIttO ; Th'Pk VDU 
• 

4 	BY MR. ISITH: Officer, did you, as your brother 

officer„.W..M.t  Rosa4,lust Juke a cursory search of the prem.-

Us or did you make an intensive search? 

X 	X .assisted in an intensive search of the outside 

premises. 

Q. 	But not the insi4s? 
of 

A 	Not/the main house. X was in there, but I didn't - 

A. 	I understand that. Where were these Christmas 

lights? 

Perhaps you Could point that Out on People's $ 

for identification? 

Are we referring again to this? 
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2 

Yes,. people's 8 is the diagram of the. Tate house, 

A 	Okay, 

In the front there •to a lawn area that runs up to 

a split rail fence and as I recall there were Christmas lights 

hanging on the front of the fence that runs along there and 

those lights were on. 

4 
	

They ware on when you arrived? 

A 	Yes.' 

the first time; is. that correct? 

A 
	

yes.  
TAB COURT:. I geke,tt on the Morning. that you answered 

this call on August ;tha Oth, you were nOt with the scientific 

detail at thet!tiise; 

THE WiTNES: t 4 fio,;_ 	 t;fest Los Angeles 

Uniform patrol. ,  

THE CO M: And YOtil,camd 	the scientific detail sines 

that time? 	
t 

 

THE WITIIES8t; 	, 	 • 

4 

5 

6. 	• 

7 

8 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16.  

17 

18 

19 
Q 	BY MR. XEITHr Did you hear any dogs barking When 

you first got on the premises or shortly afterwards? 

A 	short11 Afterwards, yess 

And did you go with Officer De Role into the 

guesthouse? 

A 	At which particular time? 

qIni. i lly, Xti you den answer that question. 

Let ma IAA it 	I wi. ,l withdraw it and put. it this 

wayl 	so Me time a young wan by the •name 	Garretson was 

placed under arrest, 

20  
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A. 	Yes, 

Q 	You were aware of that? 

A 	Yes;  sir. 

And he VMS placed under arrest apparently by 

De Rosa; is that 'correct? 

A 	X was there too, 

q 	You, accompanied De. Rose? 

A 	Yes. 

And did yOu see any dogs inside the guesthouse? 

A 	Yea, 

Q 	Either or ;one or both/ 4 

I. don't know. 

Q 	What kind of dogs were they? 

A 	One was a smaller dog and the other was a medium 

sized -dog. X don't know what kind they were though. 

Q 	What was Mr. Garretson doing, if anything, when 

you first observed him? 

A 	Ike was standing with his back, to the windOw and 

turning around when I first saw him. 

Q 	Were you right together with Hr. De- Rose when 

you entered the guesthouse?. 

A 	At that time we did not enter the guesthouse. 

Q 	You were looking through a -window or something? 

Yes, sir. 

A 	yes.; sir, 

44 	uov!_nvipil 
• 

• 

•A 	As I recall there,  were twcr dogs. 

Q 	Did either of ,thetebark? ; 	# r  L 	Y 	• 
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.20-3 
2 

Q 	Whep,you entered the guesthouse,•  what was he doing,, 
'*1 	

4 

if anythini? " 	.4 	: 	t • 

3 A 	As I recall 0arretson came out of the guesthouse 

prior to anyone entering..:', • 

Q 	Did you place 'him under *trust outside the. guest- 

4 

house? 

7 

9 

10- 

11 

12 

13 

A Yes 

Q 	You never saw him sitting on a couch, I take it? 

A 	No, sir. 

Q 	Did you enter the Tate residence at the same time 

Mr. De Rose did or don't you know? 

A 	No, sir. 

Q 	YoU don't know or you didn't enter At the same time? 

A 	We didn't enter at the same time. 

Q 	Who vent 	first, if you know? 

A 	I went in first. Officer iktrbridge went in behind 

'14 

15 

16 

17 
1141-44- 

18 

19 

26 

21 
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23 

24 	• 

Q 	You entered through A window; is that right? 

A 	Yes.  
Q 	Aud when was the -window that you entered? 

The window is located on the 	I will• point it 

out to you. 

Q 	Please. 

A 	We *altered through this window (indicating), 

Officer Durbridge and myself. 

Q 	'Could you tell the jury what, room that is? I can 

see from here a marking in that TOM but I can't read it from 

here, 

26 

27 

0 	ga 
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is that correct? 
A 	Yes. , 	• 	6, A 
Q 	And was the ro4iion'yOU. :entered a window rather 

then going through the trent door the fact there. appeared to 

you to be blood On the front door? 
A 	That was one Of the .teasone. 
Q 	You didn't want -to touch Anything; is that right? 
A. 	That is. correct. 
Q 	You don't know how De Rosa got In., I gatbitt? 
A 	No, I do not. 
Q 	Did yoo disturb or tOuch anything at all during your 

initial prOgress through. the Tete residenee? 
A 	So for as I knew I did not. 

Q 	When you were acting efs- a traffic control in the 
oftex00011 of AUguit 9th,. I guess it would be, did it appear 
to you that A great any law enforcement personnel cams to the,  

residence? 
A 	There were some there but the bulk of the people 

that went to the residence were from the news media. 
Q 	When did that happen? 

4 	They started At the time that I first saw them, 
it would be at -approximately 11100.• 

Q 	1100 in the morning? 
A' 	Between LINO and. 1:30. 

Q 	Was there sort of a steady .processi,on of news 

1941 

20-4 

3 

4 

• i  • 1 

A. 	There are two :markings. There is the printed 

iliedrocie end,  than "Wiltien.- 40*, 	the 7Nursery.."' 

• " Q 	So you entered apparently a nursery bedroom window; 

000097



  

1942 

2 

3 

 

4: 	4, 4 	• 	- 

media people drivini up to the resideucet 
1.tells,  they -eleven 'di:11;ring, Most of them were 

walking. BeCAISO of the narrow street leading up to the 
residence, they parked their cars down at the bottout and then 
they would walk up on foot .and then you had the news media 
plus their runners for their films. 

Q 	How many noir* media people would you say passed by , 
You as you were acting as traffic control? 

A 	A lot of the time people went by number.  of 

.times„ so it would be difficult to say, but a rough estimate 
would be approximately 15 plus,. 

.And you cannot give us an estimate, take it,, 
of how many police personnel came to the premises that clay? 

A 	Z would soy, somewhere in the neighborhood of 10 
to 120  approximately. 

Q 	Itocuse me. 

Did you have o9oaSiOn to see what the news media 
peep).* did on the:v*4sec or were you stetio diet a point 

where you  cou/datt  see what was going 901 
A 	Some of it I could see. Most of they or all of 

them were outside of the main gate, electrically controlled 
gate at the entrance to the residence and most of them were 
standing on the outside and taking whatever pictures they 
could from that location. 

Q 	Were any Of them allowed inside, to your ini,owledgel 
A, 	No. 
Q 	None of them were? 
A No. 
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MR. WM: I (knit have Anything furthdr. 

MR. =BRIM No questions. 

/04 HUOLIOSI: Say the witness be excused. 
THE C"':• You maybe excused. 

We will have our afternoon recess at this tine. 
Ladies• and gentlemen*  we will have our afternoon 

meet at this time. 
Once more please heed the admonition previously 

given you. 
(ReCOSsi) 

. 	- 	1 

1.• _ ';'; 	
, — , . 
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t 

• 1943 

20-6 	1. 
 

0 	2 

3 

4 

5  

•6 

7 

8 

9 

10 

21 
12 

13. 

14 • 	15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

000099



1944 

#21 	1 THE Calle; People against Watson. 
14et. the record show all jurors are present; all  

counsel and defendant present* 
Mr. BUgliosi, you .okay proceed, 

WOLIOSX: Officer 3W:bridge. 
THE OZARK: Step forward and retie your right hands  please. 

Von do solemnly swear that. the testimony you may 
give in the cause now pending before this court shall be the 
trutht  the who3.0 truths  and. nothing but the truth. 00 help you 

God? 
WrINESSt I. 

5 

6 

8 

9 

10 

11 

12 

Row E. 3URBRIDGE2 
called as a witness on behalf of the People, having been duly 
sworn, testified as follows: 

THE. 'CLERK: Umiak you+  Take the Stand and be seated; 

and would you state and spell your namae2  please. 

=WITNESS: Robart E. Burbridge; 11-u..r.+7v-i's&E-04 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

=DIRECT EXAMINATION 

Pc ma, ituouoszt 
*at Is' your occupation, Officer? 

A 	aim a polite officef for .thitCity of Los Angales„ 
assigned to Devonsbir* 

Q 	Oa the amoruin,. of August 92  19691 did you proceed 

to the Tate residenoe' i:04/56 C el  s Drive? 

A 	I did. 	-;' 

Q J)hout whet time did you arrive on the premises? 

21 
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28 
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194$ 

A 	just ,shortly after 9100 O'clock. 

Q 	What department ware you working for at that time, 

ugust 9th? 

A 	I wag working Metropolitan Division, but I was on 

loan to West Ltok. 

Q 	,And when you arrived on the promises you also saw 

fellow officers Whiganhont and De Rosa.? 
A 	Yes , 

q 	An4 you eventual-1? entered the Tate residence? 

A 	Yes, I did. 
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Q 	Did you find any objects on the living. room floor 

or anywhere else on the premises that appeared. to be like a 

gun grip?.  

A 	Yes, I did. 

MR. BUOL110.11: Your Honor, I have here what appears, to 

be a broken wooden gun grip. 

May it be remairked people's 120 for identification? 

THE COURT: It may1*,.so;  marked. 

R. BUG1.10S1i ,Andl: have here another item tliat appears 

to 1e n piece: 4f.):iroken gun grip. 

-14i'ly it be- r puiriCedpeoli:iiii tkl2i f4 '  identification? 

THE CO M: So marked. 

Q 	711 MR. EVIIIOSIi‘ i. lhowlyiu, people le  120 for  

identification. 
• , Halve you *var.,  seen this piece -of gun grip before, 

officer? 

A 	Vas, 'This is the gun grip 1 found on the inside 

of the *Malts 

Q 	Where was it when you first Ow it? 
One 

A . I believe thatAwas located veer the 

TRE 

 

Com`: That is 120? 

1 show you people's 121 for identification. 

Have you suer seen that piece 'of gun grip? 

A 	Yea. That vas also a short distance, twO or  

three feet., trot the other gun grip. 

You didn't take these two pitoss of gun grip 

custody, did yo+? 

front door. 

1946 
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You were not an investigating officer on ,august Q 

the 9th? 

A 	X WO non. 

Q 	loin' purpose was going to the• premises and presery 

the premises for the Investigating ogficers who cams later; 

is that correct? 

... 	t 	*, 	i 	• 
v , 	, 	f t 4  .. 3 	• 

Ma, BOGI.TOSI; fSergeiat.14,14 *cGann. 

TO MAUI VAX. "plUr Right , hand, pleese. 

,..1110RICia _No questions,. 

THE COUNT; Vila* yet4i titticei 164 :fridge: You may be 

excused,. 

1947 
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A 	No. I didn't.. 

A. 	That IA correct. 

MR. 1UG1,401qt No further questions. 

You do so/email swear that the testimony you lay 

give in the cause now pending before this court shalt be the 

truth)  the whole truth, and nothing but the truth* Co help you 

God? 

TI t7 	I do. 

MICHAEL 3, McGANN; 

celled as a witness on behalf of the People*  testified as 

follow* 

THE =RV 'mink you, 

Take the stand and be seated. Would you state and 

spell your name0  please. 

TIM WITNISS; Michael J. McGann, It-c-G-a-n-n. 
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MUM" RUMINATION 

BY Ma. ,  8031.10S I: 
Q 	What is your occupation, Sergeant? 

A 	I am Sergeant of pOlice for the• City o tot 
Angeles, presently assigned to the Homicide Division, 

rt 	You *re
1
, one: of the investigating officers in the 

Tate-ZA Biaoica Cala? 
A 	les!  I am. 

And 	tha'„morni,g o . 11,141u4e,  the 9th, 1969, 
Saturday, did you arrive at the Tate premises? 

4", , - 
A 	Yes,. 

I 	, 

g 	"You actually arrived around 100 in the aftetnOon? 
A 	In the 'attierucia4- ies. 

Q 	August the 9th? 
A. 	Auguat the 9th. 

Q 	Did you go there with any fellow Officer? 
A 	Z was alone when I arrived. Aowever there were 

other officers on the premises when I did arrive. 

Q 	And did you notice any wires such as telephone 

Vire* or communication wires on the premises? 

A 	yes. I did. 

Were they on the ground at all? 
A 	rtes. 
Q. 	How many wires did yOu notice: on the ground?`' 
A 	There were two phone wires and a communications 

wire. 
Q 	Where Were. these two phone wires? 

plume wires were down inside the property.. 
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Q 	Inside the gate? 

A 	itteide the gate. 

Q 	Were there any other telephone vireo that were not 

Ort the ground to appeared to be hinging loose? 

There was a wire draped over, one of them ineide 

the sate, yes.. 

23 t141, 7 	. 
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3.950 

So you recall three telephone wires? 

Yes. 

4 	Two of which landed on the-ground? 

Yes, sir. 

MR. BUGLIOSI: I haVe here a photograph, your HOnor, 

previously marked People's 124. 

May it be remarked People's 124? 

THE COURT: Yes. 

0 	BY MR. BUGLIOST: I show you. People's 124 for 

identification. 

Do you know what is shown in that photograph? 

A. 	Yes. 

0 	What is shown? 

A. 	This is a picture of the telephone wires and the 

garage at the Tate residence. 

0 	These are the two telephone wires that are on the 

ground in the driveway of the Tate residence; is that correct? 

A. 	That's correct. 

BUdLIOSX: Z have- here another photograph..  your Ronor 

previously marked People's 101. 

May it be remarked People's 101? 

THE COURT.: It may be so marked. 

MR. guaIOSI: I have another photography previdusly 

parked People's 123. 

May it be remarked People's 123? 

THE COURT: Yes. 

BY MR. SUOLIOSX: Bhowing you People's 101, do. 

yau" 	What is shown in that photograph? 
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1951  

AL, 	This -itea picture of the entrance to the Tate 

residende showing the. telephone wires and the mil box. 
: 

4 	Taken on August 9th of 1969? 

Yes, 

a 	Xe it a fair and ACcurate representation? 

Yost  it is. 

a 	Showing you 123 for identification, d6 you know 

what is shown in that photograph? 

This is the photograph depidting the driveway 

*doh leSds onto the premises of the residence* 

There is a wire gate that opens up And then another 

fence inside the location. 

Q. 	Do you see a loose telephone wire here hanging down 

to the ground? 

. Yes, draped over the Other wires. 

And these photographs are fair end accurate rigors-,  

sontationl of the way the property looked when you arrived 

on the premises? 

Yes., sit. 

a 	.Nowr  I think you mentioned a commUnicationwirer  

also, is that correCt? 

A 	That's correct. 

a 	Now, where did the communication wire start, as 

it wets, on the property? 

Well, on the Tate. premises? 

4 	Yea.. 

It started at the rear of the living roof. /t was 

outside -- 
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To the rear of the house? 

2 
	 At the rear of the house; it sent in a vertical -- 

to the top of the roof line and ill,* northerlins direction 

across the house, across the garage and then in a northwesterly 

direction to the entrance to the premises, where it was 

attached to the telephone pole, which was on the outside of 

the property, 

MR. BUGLIOSII I have .here a photograph, Your Honor, 

previously marked People's 127, May it be remarked People's 

127? 
11 

Ex.127 12 

13 
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19- 

2Q'  
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Tilt COURT; Yes. 

BY MR. SUGLIOSXI Showing you People's 127, do 

you know what is shown in that photograph, Officer? 

Yee, I am holding that communication wire that I 

spoke of. 

This communication wire was Cut, in other words? 

Yes, it was. 

Would you step to the diagram, People's 8, and 
. 

indic,te to the jury the way the communication wire extended 

trot. the telephone pole to where it ended behind the redid:woe, 

.the progression of the, wire*  in other words? 
• t .„  

' X.:- It:Startediheri:at the pole, the telephone .pole; 

Went across, attached. to a large wooden, pole in this area: went 
$ 	H 

in- thisirectiOnattached to the garage; went across, the 

garage and acrOsit an:open- area into the residing*, along the 

residence to an area just outside the living room near a rear 

door here, which is -- there is a rear entrance and right out-. 

Stole there is Where the wire ended. 
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1 • 	2 
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EX.137 
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-16; 

MR. BUOLIOSI: I have another photograph, previously 

marked. People'a 137. 

May it be remarked People's 137? 

THE COURT: Yea. 

(1. 	HY MR, BUGLIOSI: Showing you People's 137, does 

this photograph show where the communication wire ended at 

the rear of the Tate residence? 

A. 	Yes/ that's the termination of the wire. 

There is a marking on this photographl 5ondof 

communication wire.' 

That is an accurate marking? 

A. 	Yes, it is, 

. What was the purpose of thin communication wire? 

MR* BUBRICR: If he knows, your Amor; otherwise/ I . 	* 
wOn3ld'object. 

Q, 	BY MR. BUGLIOSI: Do you know what the purpose of 

	

' 	1  

• ,k 	" 	
f

t- 
18 	 THE COURT: Do you know/  Officer? 
19 	

TPA KtOsosi :Yes, 2 do. 
20 	

TEE COURT: You have seen 4hese things before, haven't 
21 you? 
22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

THE WE 	Yes, sir. 

TUE COURT: All tight/  you may answer* 

THE WITNESS: It was so that if someone stopped at the 

front portion of the gate, they would activate it. And they 

would call one inside the house to allow them to enter; in 

other words, the gate could be locked 

MR* BUGLIOSI: All right. 

000109



The people inside the house would have to activate 

the front gate before people could enter? 

Yes, if the communicationle, wire, if they communica—

ted with people and wanted them to come inside the property.,  

then they would allow them to do, so. 

MR. BUGLXOSI t People would be willing to stipulate that 

• this particular communication wire was not in operation, even 

prior to the night of these murders; it Was inoperative. 

SO stipulated?' 

BUBRICRI So stipulated. 

MR. 	So stipulated.. 

• 4 
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s t  

BZ ta.BUGLIOnt I imagine you examined the Tate 
premises, Officer? 

i. 	Yes, I did. 
Outside the front door of the Tate residence did 

you notice any damage to any of the foliage? 

Yes, I did. 

Q. 	Any of the bushes? 

- 	Yes, sir. .4  , 

And where. in particular? 

gust north of the front porch there was 

• When .yOn'.say north of the front porch, coming-out 

bf'the Tate residence, wo4fd: this he to your left or to your 
right?v.  

t:, ,. 
6m;iting'Out of the residenee, it would be to your 

r. . 

104 

tlt 	And there were bushes there to the left? 

A. 	Yes, there were. 

0 	And you noticed them what, to be in a damaged 

condition? 

. In a daMaged condition. 

0 	Was there blood in the vicinity of the bush? 

Yes. there was. 

I.R. =MOS!: I have here a photograph, your 'Honor. 

previously marked People's 94. 

May it be remarked PeOple'd 94? 

VW COURT; Yes. 

BY MR. BUGLIOSX: Looking at People's 94 for 

identification, what is shown on that photograph. Officer? 
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This depicts the damaged bush and also blood 

staine0On7the front porch of the residence. 

4 ,, This is right as you are coming out the front 
t • 	it 

• 4' doOrt  it is right to the left? 

4 	

I 

S.`:. 	. 	 , ,tp*t)s correct. 

7  

	

. 	

,bus 
 

6 	P f 	 . -lbere'sirelOmeheii-  there? 

7 	0 1 ThItIr correct, 
; 	1 

8 	 You observed these to be in a damaged condition? 

9 	 loreet. 

10 	 a 	.As if they had been fallen upon? 
U 	 Yes. 

12 	 MR* BUBRICK: your gonor.0  I don't think there is any 

13 evidence that anybody fell oh-  any bushetr I thihk that would 

14 be .a Conclusion? 

16 	 THE couRT4 St looked like proseUre from. the top? 

16 	 VIA WIMSS4 Yes#  like Somebody fell on it and it spread 

17 the bush .out, 

18 	 . 0 
	fl 4R.  

numexosx4 Did the interior of the Polanski 
19 residence appeeir to be ransacked? 

16. 	Mott -sou, it did not. 
21 

Q, 	Vhst ebout the caretaker's home in the back? 
22 	 It did not appear to be ransacked? 
23 0 	Or the garage? 
24 	

Vor  sir. 
2,5 

0 	Did you find Miss Polger's purse oh the premises? 
26 Y410, it was. 
27 Where did you find her purse? 

$t was Any I guess it would as best described as 

I 
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24i. 

the front bedroom. 

Would that be her bedroom? 

tier bedroom, yes. 

O Was there any money in it? 

A. 	Yes. 

Q Row much? 

A, 	$9.64. 

A. 

(1, 

O And you helped prepare that report? 

You are reading from a report? 

Yes, sir, X am. 
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ItiallOStt Any. objegtOn::to -the -sergeant referring to 

the report in, his teatiiSOityi 
R. larrat Not-. if ha .needc it to refresh- his 

=Collection. 
Q 	BAC ma. SUGLIOSII Do you need the report -to .refresh: 

your recollectiono  Sergeant? 
A 	Yes., I do. 
Q 	mat about Yrykowslicio  did you find any wallet or 

anything of his? 
A 	Yes • 
Q 	What did yOu find? 
A. 	fatind a wallet which, contained two. dollars and 

fOrtrfour ceate.. 
Q 	What about Jay Sebring? 
A 

 
They. was a wallet in his goat pocket which 

contained $80,.. 
Q 	What about Steven Parent-I , 
A, 	He had $9 in his wallet. 

.wan the wallet in his pants? 
A 	'Us, it was.. 
Q 	What about Sharon Tate? 
A. 	In the sutster bedrooffi or rear beds there was. 

$18 in cash laying on the- night stead. 
q- 	-opett viten 

A 	Open view, yes. 
q 	What is a shell gagging,*  Sergeant? 
-A 	:It would be after a bullet would be fired*  it would 

his the part that is left in the:Weapon if it was a revolver". 

t c. 4 ; 

I 	- 

1938- 
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that would have dentiOxied thit.pOWder.' It would still remain 

in the revolver after the luilet was ejected. 

In other words, when 'a revolver is fired, the 

shell casing remained in the Cylinder? 

	

A 	in the revolver, yes... 

	

Q 	As opposed to an automatic when the shell caging 

is ejected onto- the ground? 

	

A 	'That is correct. 

	

Q 	T1idyou search for shell casings on the premises? 

	

, A. 	Yes, I did. 

	

Q 	Did you find any? 

	

A 	No,. 1 did not. 

	

Q 	Did you find any dangerous .cgs' anywhere on the 

premises? 

	

A 	Yes, I did. 

	

Q 	Please tell the judge and the jury What drugs you 

found and where you found them and the amount of: drugs. 

	

A 	There was marijuana found in the living %vox 

cabinet, 76.9 grams, 

Hashish was found in the front :bedroom of the 

residence, which had been Yolger's bedroom, .30 grams, 

There was one gram of Cocaine foUnd in Mr. .$ebringli 

 

23 

24 

25.  

26 

27.  

28 

car. 

Where was his car parked? 

A 	It was parked on the property just  "P- 

Q 	In the driveway? 

A 	In the driveway Of the property, yes, 

There was 2: 9 grams of marijuana loose in. Sebring's 
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4 

5 

6 

7 

8 

S 

• 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

L960 

car, and the 3.4 grams of marijuana in a film tin inside of 

his vehicle, and a 'roach, marijuana, partially ,smoked cigarette 

inside the car, 

And there were MDA capsules found in Hist tolgeros 

night stand. 

'THE 	Whet kind? 

THE WITNESS-. MA, I donft know the medical term for it. 

It is a new type of narcotics. 

THE comm.: These were found where? 

THE MOSS": In Miss leo:4*es bedroom in as night stand. 

	

Q 	st* BILIAOSIt Sergeant, 'nu are aware that 

the principal murder weapon of the Tate incident •was a knife? 

	

A 	Veal  gir. 

	

Q 	Did you ever search the Benedict Canyon area for' 

the knife or is 	used in the murders? 

	

A 	Yes*  •I did. 

	

Q 	Were you. supeessfui to finding any knives? 

	

A 	Hos.A.,  did not find Any 

	

Q 	_Nor' 	lawori!dsit did itnyhody :else in the 
,  

Homicide section?' 	 • ' " ' 	" 

	

A 	So one .490nd any. 	, 

Tou are aware that aithins vas Emma 

A Tea* Z 

In the Benedict Canyon arta/ 

	

A 	Vits. 

•Q: 	Do you know the particOlaratddres0?• 

It was across frost 2901 Benedict Canyon Road. 

It is across the street. There is no 'houses. It is a Cliff 

24-3 

a 
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that. gore down into a valley: 

Q. 	De you. know the date the clothing was found? 

A 	1 4oult tocsin/ the exact date« 

Q 	Thweabor the. 15th, 1969 ring a bell? 

'Oa sir« 

Q 	And I take it you didn't find the clothing? 

A 	No*  sir, I did not: 

Q 	"Lit ye-4 were- called out to the scene? 

A. 	I was Called to the scene, but prior to its being 

removed, and 1 went down and removed it along with my partner.« 

Q ' YOu booked the-clothing in the property division 

a the Lot Angeles Police Depart* nt? 

A 	Yes, I did: 

Q 	Without looking at each item of clothing,. does this 

appear to be clothing that you recovered on . Decesiber the 15th, 

1969? 

A 	Yes, ;it does. 

Q 	Aoruns the street frout 2901, Benedict Canyon load? 

A 	Yes, 	: 
I 

The cloVhing was .found over the side o the. hill? 

A , Meat the bill. prObably 35 to 40 feet:, rather a 

steep tnh* 	nt' j there. 	 ;1, 

Q 	COuid you describe 1  this particUlar area of 2901 
n. 

Benedict Canyon, Road? , 	; • 	.• 

A 	It is a winding rOsid« There are. hills all around, 

sparsely inhabited 	 i54,e7:«4  resident in the 

immediate area at this location: on Benedict Canyon Road« 

1 	And you are aware that a revolver was food, a 

25 

26 

27 

28 

2 	• 

3 

4 . 

5 

6 ' 

7 

8 

9.  

10.  

12 

13 

14 

15 

16 

17 • 
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19 

20 

21 

22 ' 

23 • 

24 
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1962 
	

1 	*22 caliber Buntline revolver? 

	

2 
	 A 	les. 

	

3 
	

Q 	Do you know shore that was found? 

	

4 
	 A 	-That vas found At the rear of Nr. Weiss' residence. 

	

5 
	 NE =BRICK: If your Honor please)  inaess he ignowi 

	

6 
	persona] ly I eut going to -object to that. 

	

7 
	

THE COQ` ; Did you find it, Officer. 

	

a 
	 THE wrness Find the. gun? 

TELE COME; Yes. 

	

10 
	

THE WITNESS:- No. 

	

11 
	

THE gouPs: Were you tailed to the stone? 

	

12 	 THE WITNESS: Not on that occasion, no. 

	

13 	 THE COOT:. The objectiOn is sustained. 

	

14 
	

Q 	BYE  10. ADOISLIOSI: Do you know where Mr. Weiss live 

	

15 
	

A 	Yes. 	: 

	

16 
	

Q 	What is ;his address? 

	

17 
	

It 	The4ddress is 3627 Longview Road. 

	

18 	 Q . Would you step of, the , stand ti,  Sepent. 
19 

20 

Do 0014 this: diegrais hereof the area around 
the Tate residence? 	4. 

• • - 
21 	 A 	Yes, x 400'' 
22 	 Q 	Would you step over ,her* to the ;Left". 
23 	

This is the Tate residence here? 
24 

A 	Yes*  sir.. 
25 

Q 	Do you se. Portals Drive? 
26 	

A 	les. 
27 	

Q 	Do you ses 2901 Benedict. Canyon? 
28 

A Yes. 

000118
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1963 

20 ' 

Q 	you see LOUgVi.ew VatIlety P.oad? 

A 	Yes. 

Q Where it says "Weiss residence"? 

A les. 

Q 	Did you ever driVe 'the distance between Cielo and 

9870 Portola Drive, the Xudoif Weber residence? 3  
A 	 , 

: 
Q 	And:hOw *far is it, then between those,two addresSeg7 

k 	 - • 

Whet is the distanca.beween 9870 Portola and 
1 . i  

It is also 1.8 miles? 
)* ) 

Q  A coincidence/ 

A 	Yea. 

Is •there another coincidence between 2901 Benedict 

Canyon Drive and Longview Valley, the Wells residence? 

Yes. 
Q What is it? Another 1.0 

A 	1,8 miles, 

• BuGLIQU: N0 further questiOns, thank you. 

2901 Bonediett 

21 

CROSS-EXAMINATION 

Mg.. MUCK: 

lad you find anything else, in the house, Officer 

*Gann, any weapOns? 

A' found a 	there 'los a pair of revolvers or 

one revolver- that 'had been given tO Mr. Polenski after the 

conclusion of a movie that he directed and I found ►  

22 

23 

24 

25 

26. 

.27 
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1 

2- 

3 

Q 	How aboOt a buck. knife? 
A 	yes. I was going to describe a buck knife. Clasp 

type was found inside the residence *long, with several kitchen 

Q 	Do you remember where in the house you fOund the 

buck knife? 
A. 	Vito  

9 w4etet 
.*t: was in a chattr Ausids pe14.ving tool*. -It vs* 

P.„ 	, 	• 
just in, between th :cuaition.:44CL  the hack. of the chat; just 

bere1y 

Q 	Do you racial. s,ritettler.;ths- blade was Open or closed 

into the handle.?` 
- 	• 	*1- 	: 1  

A 	The blade: was open, 
Q 	Did there sppitar to be any blood or any red, 

Substance on that knOld 

A 	There was no blood on the knife. 

4 

5 

6 

7 

0 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

2$.11*., 48  
19. 

- go 

21 

23 

24 

25 

26 

27 • 	2o: 
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within. a 
t 

period of, say, within a distance of, say, 300 yards. 

tan itean the closest you ever got to the area 

19 

28 

21 

22 

23 

24 

25 

'26. 

27 

28 

190 

• ; 'Now, how about the area where you recovered the 

,c;othin'g, had you searched that area prior to the time that 

VOu found it? 

A. 	tha.pitrtiditiatr area. / had searched other 

areas on  Benedict Canyon and had gone over that area, but • 
had not jio‘liati:tyt  cit*idpi7ted the search in that particular area 

was where you, actually found the clothing was 300 yards? 

Three or four,  hundred yards, X would say, yes. 

when you, conducted that, search did you do that 

alone or in assistance with other? 

A. 	Assisted by others. 

Qt 	Mho assisted you? 

A. 	We had the 	don't recall their group; there is 

a group of young men who are some type of service, and assisted 

by the Valley portion of the Los Angeles Police Department. 

18 don't remember their exact group name or anything. 

0 	Do you know how large a group they were? 

Oh, X would say probably 150 young men. 

a 	Do you know whether they went out on more than 

one occasion to search that area that you have been describing? 

have knowledge of only one occasion. 

9. 	Did you ever go out there personally with them 

while they were conducting that search? 

A. 	I was out there the entire time they were conduct- 

ing the search,. 

And this large mass of youngeters were out there on 

• 
' 2 

3 
ry 

4 

6 

9 

14 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 
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	 1966 

• 

1 
	on1100cCatkor tiat You can recalls is that correct? 

2 
	 That's all I have knowledge of, yes, sir. 

3 
	

0 	Row aboUt you, yourself, did you ever conduct a 

4 
	foot search of your.  own in that, area? 

I have Conducted a search for the knives And I 

also conducted the search for clothing. 

7 

	

	 Well, for the clothing, did you, do that on more 

than one oticasion? 

A 	Yes, X did. 

10 
	 Did you, ever pass by the area you eventually found 

11: 
	the Clothing? 

12 
	 A. 	I had passed by it, not conducting a search at 

13 
	

that time, however. 

14 
	

1, 	Do you know if the buck knife that you found in 
15 
	

the chair, Mr. McGann, was ever submitted to Scientific XnVesti 
16 
	

cation Bureau for any sort of investigation? 
17 
	

Yes, it wail. 
18 
	

MR. BUBRICX$ X have nothing further, your Honor. 
19 
	

MR. BUGLtOSIs No further questions* 
20 ' 	 THE COURT: Daring all this time, where was Danny Galindo 
21 
	

BUGLXOSX: Re will be here. 
22 
	

THE WITNESS: Re was readying himself for the following 
23 	night, sir, 
24 	 THE COURT: Anything further? 
25 	 MR. BUGLIOSIT No, your Honor., 
26 	 THE COURT: You tay be excused, Officer. 
27 	 MR. KAY: He will be here, Judge. 
28 
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25AR-1 1 

2 

3 

4 

6 

leo BUGLIOn: Raymond Nilgrow. 

THE CLBPK: Raise your right hand, please. 

You do solemnly 'Wear that the testimony you 

give in the cause now pending before this court shall be the 

truth, the whole truth and nothing but the truth, so help you 

God? 

7 THE WITNESS: I do. 
.8 

9 	• 

10 

RAYMOND EILGROW, 

called as a witness by the People, testified_ as follows: 
11 

12 

13 

14 

ID 15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

THE CLERK; Thank you. Take the Stand and be seated, 

and would you state and spell your name, plea0e. 

THE WITNESS: Raymond Rilgrow. That is 

DIRECT EXAMINATION 

SY MR, BUGL/OSIt 

	

4 	That is your occupation, sir? 

	

A 	Xlm a supervisor for Pacific Telephone Company, 

in the installation department. 

	

'4. 	On the date August the 9thj  1069, did you proceed 

to the address 10050 Cielo Drive in the City of Los Angeles? 

Yes, I did' 

0..1  What time of day did you arrive there? 
f 
Gee, 1 'Can't reMember the exact time; it was in 

2 

:the morning. 
27 • • 1'  1 
	 qi 	• .(;cay;,,!aiet-xorning? 

1 	• 

, A[ 	Yes, approkiaately„, oh, it was around 10:00 o'clock, 
28 

". 	• 
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• 

    

    

1 

'2.  

4 

5 ' 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

 

something like that. 

Q. 	what was your purpose for going to. that Address? 

I was dispatched. there because of wires Were down. 

and 3: was to repair the *item and net up a line for the police 

department. 

When you arrive4 at the scene, what did you observe? 

There were, several, people etound, reporters and 
I  

• pale.. The roadway up to the :address was quite congested 

and 'when. I arrived ..at the, gate, the wires were laying scroll 
4
. • , 

the road an/a:pert of the gate and over the_shrObery. 
r 	f,,-• 

Itow many wire* had4blier:veutt. 

12 

13 

14 

15,  

16 

17 

18 

19 

'2Q 

21 

22 

 

A 	I believe it.  was fOut. 
i.; 	: :• 

All sight;:eUid.wher,ejird these Wires -fallen to? 

A. 	well:, when X arrived, the wires 	the ends of 

the wires were off td the side of 'the roadway and they were 

draped across the. shrubbery. . 

4 	Did you ever determine Where these wires had been 

severed? 

. 	'Yes, X did. 

Whets had they.  been severed? 

Oh, approximately six inches to a foot ftom their 

attachment. at the pole, by the side of the road. 

 

23 

24 , 

26 

Q. 	Now, the telephone pole was outside the front gate 

 

of the Tate residence? 

I. 	Yes. 

'Haw far from the. ground had the wires been cut, 

ho* far Up? 

A. 	Approximately 20 to 30 feet; I'm not cure of that. . 

26 

27 
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1969 

In other words, close to the top of the telephone 1 
pOle? 2 

les, right. 

4 	 Could you tell what they- had been severed with? 

A. 	/ col:adult tell for sure, but it was something 5 

6 	that was sharp. They weren't jagged edges, they were Out 

7 	aleau, but Z couldn't tali for sure what type of instrument. 

It would have had to be a good set of wire cutters, X asoutce. 

- 11.f.d 'you repair the wires? 

• 10 	 .  ii..1 	Ter i•  X tiCIA 1 	 ' 	'I. 

4

1 

 i" .• 

(Y.. 	.• 	 5 	. 	 :, 	.  

11` 	 fit 	Vbese particUlat' teliiphdfie wires, I take it, they 

12 led from the telephone, poi*, o'#*ide the front gate of the Tate 
- 	Y'.;' 't  ,x  ,( .' 

resident* to the Tate roside'noe? 

K 	r 

15 	 They were used by the main residence? 

is 	 A 	Yes, 

17 	 MR. 5UGLx0SX: Thank you. No further questions, 

18 	 MR. KEITH: I don't have anything. 

19 	 MR. 130'GLXOSII I have no questions. 

20 	 THE COURT: I have one or two questions, if I my, Mr. 

Kilgrow. 

22 
	

Home of these pacts have spike* driven into them 

23,  where you can put your foot on them -- 

24 
	

THE NITNESSI Right, 

25 ', 	 THE ,COURTs And others you need the spike attachments 

26 on the shoes -- 

27 
	

THE WITMESSt Right. 

28 
	

THE COURT.: Did this require on attachment to the shoes, 

13 

000125
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11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27. 

28 

1970 

or did you have these spikes in the poles? 

THE` itralasst Ho, there were steps On the pole, 

believe the first one was aPproXimat,ely 6 to 8 feet above the 

ground, but, they did have.** steps on the pae. 

THR zotmort ,tto the first one was 6 to 9 feet above the 
' 

6 ,' round? ,  
,' 

7 THE WiTHEES: -Yes. ,...i. 	' 
8 

1SE COURTS I bayeAo grtber iguestions, 
, 	. 

tROSSrVICAMVATZON - 

BY MR, BUBRICEs 

Q.' 	Wat there a fence right at the base of the pole, 

Mr. Kagrow? 

A, 	Yes., sir* 

MR. BUBRtCK: 	-have nothing further,. 

THE COURT: Anything further, gentlemen? 

MR. BUOLIOSz: No t  your' Honor. 

May the witness be excused? 

THE COURT: You may be excused.. Thank you, sir. 

MR. BUOLIOSIs May We approach the. bench? 

(Unreported discussion between Court and 

counsel.) 

(The following proceedings were had in open 

COUTt in the present:e of the juryt) 

THE COURT: Ladies and gentlemen of the jury, we have 

put in a good day with a good many witness today. We will 

recast: at this time until 9:30 tomorrow morning. 

Once more, do not form or express any opinion in 

1 	•  

4 

5 
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• 

this calm; do .not discuss it among .youselves or with anybody 

else, and please keep an open mind. 

9130 tomorrow morning. 

The visitors will please remain seated until the 

jurors have.. 

(At 305 p.m., an adjournment was taken until  

9:30 a.m., Thursday, August. 19, 197le) 
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1 WS ANGELES, CAL1PORNIA,THURSOAY, AUGUST 19, 19714  900 A.M. 

	

2 	 --o00.,... 

	

3 
	

THE COURT; Good morning. 

	

4. 	 THE JURORS: Godd morning. 

	

5 
	

THE COURT: Good' mornings Gentlemen. 

	

6 	 R. XAY; Good morning, your Honor. 

	

7 	 TUE COURT; People Against Watson. 

	

8 	 Let the record showy all jurors Ore present; counsel.,  
9 are about to be present, and the defendant is present. 

	

10 	 MR. XAYI Your Honor, the 'People Will call as their next 
11 witness, Mr. aohn Pinkon. 

	

12 	' 	 THE CLEM Step forward and raise your right halid, 

	

13 	please. 

4 
4  

14 

15 

16 

17 

You do solelimIrswe!tr that the testimony that you 
4 4 

give in the cause now pending before this court shall be the 

truth, the whole-,truth and nothing bUt the truth, co help you.  

God? 
18 

"THE =TRESS: I do. 
19 

20 

21 

JOHN W. EMMEN, 
“ 	; 

called as a vitt:tees fOr'the Vec0104: tesiified as follows: 
22 

:THE CLERK: Thank you. 

Take the stand and, be seated; and Would you state 

and spell your name, please? 

THE WITNESS: John W. Pinken, P-i-n-k-e-n. 

THE. CLERK; Thank you, 

23 

24 

25 

26 

27 
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18 
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26 

27 

1973 

DIRECT EXAMINATION 

AY MR. KAY:. 

Q. 	Mr. Pinken, ate you an investiator from the Los 

Angeles County Coroner's office.? 

A. 	I aft. 

0 	AS part of your duties-did you have occasion to. 

go to the Tate residence at 1Q050 Cielo Drive on - August the 

9th, 1969? 

I did. 

About what time did you go there., sir? 

A. 	ApprOZimately 1:45 P.M. 

When you went there did you observe the bodies of 

Sharon Tate,, Say Sebring, Abigail Folger, WOjiciech Frykowski, 

and Steve 'parent?: 

did., 	• .  r • 	% 5.1,  4 
• • 44.  

' M. Filtkini f"raho0yOu PeoplelA 117; do you 

recognize what is depicted ln'thatAhotograph r  stn? 

A. 	Tdo. 

And what 4.depiced?i' 

Well/  there are two dead bodies, a rope hanging 

from the ceiling that apparently -,. or, was later found to 

4onnect the two.. 

¢ 	Now., do you recognize' this tObe a photograph of 

Sharon Tate and Jay Sebring? 

I do, 

Now, is this an-accurate portrayal of how the 

Ooene'looked at the time you. arrived? 

To my memory, it is. 
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;R-1 
	

The rope which appears to cdnnect the neck of 

2 
	Sharon Tate/  then gems over the beam and is around the neck 

3 
	of Jay. Sebring, did you Cut that rope? 

4 
	

I did* 

5 
	 0 	Why ,did you cut it? 

6 
	 A 	In order to remove the remains Without .disturbing 

7 the knots about the necks of each as a matter of preserving 

8 
	evidence. 

9 
	

Now Mk. rinken, did you have occasion to check 

10 
	

the body of Sharon Tate for any personal. property? 

11 	
J 	

" l aid. 
12 

13 

14 

S 
	

15 

a 	
And:What/  ifqnlything did'you find? 

X. 	A ring. and a set, of ear pins. - 
?, 

4 	What type of .ing2 

A. 	Wedding ring; apparently.. It appeared to be. 

16 
	

Well, was it a diamond ring? 

17 
	

No; a plain:„ metal ring. 

4 	Gold band? 

19 	 A. Yes. 

20 	 0 	What about the body of jay Sebring? Did you check 

21 
	

that for any personal property? 

22 • 	 A 	I did. 
23 	 What, if anything, did you find? 
24 	 A 	He had a wristwatch and it appeared to be of an 
25 	

expensive make. 
26 	

Q. 	Was that a Cartier wristwatch? 
27 	

A 	T believe that is what it was. 
28 	

And what about Abigail rolger and Wojidiech 
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1 

2 

3. 

?xyowski, did you check their bodies? 

I did. They had no property. 

a 	What about Steven-Varent? 
A. 	 , 

Steven Parent had a ring and •identification in the 

form of wallet, and 'CardEPand some small change. 

MR. KAY: . Thank you. I have no further questions. 
, MR. BUBRICK1 	1414;tikihs.: 

MR. KEITH.: No questions. • 

THE COURT: Thank yo1.14.1  Yott May be .excused . 

MR. BUGL/OSI: We will call Dr.. Moguchi. 

THE CLERK: Please 'raiSe your right hand. 

You do solemnly swear that the testimony you may 

give in the cause now pending before this court shall be: the 

truth, the whole truth, and nothing but the truth, so help you 

God? 

THE WITNESS: I do. 

THOMAS T. NOGUCHI„ 

Called as a witness by the People, testified as follows: 

THE CLERK: Thank. you. Take the stand and be seated. 

Would you state and spell your name, please? 

THE WITNESS; Dr. Thomas T. 'Noguchi, last name,  spelled 

N-o-g-u-c-h-i. 

DIRECT EXAMINATION 

BY MR. BUGLIOSI: 

a 	Doctor, you are the coroner of Los Angeles County? 
Yes, sir. 

4 

5 

7 

8 

9 
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11 

12 

13 
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1 

2 

4 

a 	x011, of course, are a medical doctor duly licensed 
; 	• 	f• 

to practice'medicine in the.  State of .California? 
a 	A. 	Yes, sir. 
4 a 	Doctor, will' you please 'State your eduction, train- , 

9 

10 

1i 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 • 

28 

6 

7 

ing, and experience in the field o medicine, including your ; • t • 	' 1 ' 
experience and duties as the. los Angeles COunty Coroner? 

THE COURT: Mr. Bugliosi/  it has been indicated that 

counsel 'will stipulate that Dr. Nogucta is a highly-qualified 

pathologist and.  Lb., if that is• agreeable to you. 

MR. BUGLIOSI: So stipulated, your Honor. 

THE COURT: Thank you. 

BY MR. BUGLIOSI: Doctor, what is an autopsy? 

11. 	An autopsy is a medical procedure in examining 

deceased persons to determine the cause and manner of death. 

Frequently, a postmortem examination? 

Yes. 

0 	'And approkimately hOw many autopsies have you 

performed? 

X personally have performed over 4,000 autopsies. 

Directing your attention, Doctor, to the date 

August the 10th, 1969, did you_petform an autopsy upon the 

deceased body of Sharon Marie Polanski, whose stage name was 

Sharon 'Tate? 
Yes. 

And where did you perform the autopsy? 

The autopsy was performed At the central facility • 

located in the Hall of austiCel  downtown Los Angeles. 

a 	What time of daydid you perform the autopsy? 
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" 	 - • 	 ,  

Autopsy actually.began at. 11:20 and completed 

4 	' 

2:00 p.m. of August 10th, 1969. 

THE COURT; DOctor, 11p5a have any notes that you need 

to' refresh, your memory, you may refer to them. 

THE WITNESS": 'Thank you.' 

a 	BY MR. BUGLIOSI: Did you redUce the autopsy find- 
ings, Doctor, to a written autopsy report? 

yes, I aid. 

a 	And, you have that-autopsy report with yoU today? 
A. 	Yes, I do. 

Q. 	And the judge .has indicated that there is 'no 

objection 'to your referring to the autopsy report, if and when 

needed, as you testify? 

Thank you. 

18 

19 

20. 
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1978 

As a result of your observation of Sharon Tate-

did you form any,opiniono  Doctor, as to the cause of death? 

A 	Yes; I aid. 
,‘., 

What opinion did you form as, to the cause of her 

death; 

A 	I formed „pile 	 to the cause .of death 

to be multipie stab wounds of the chest and Mack, penetrating 

heart, lungs and 	9 caukiag massive hemorrhage. 
,r  	4 

• 

BUGLICISI: Your Honor:, I have here a photograph 

previously roi*ikei, 	 ' 

May it be remarked people1s 141? 

THE COM: It may be so marked. 

Q 	BY MR. BUGL/OST: Doctor, I show you peOplels 141 

for identification. 

Was that photograph taken under your direction? 

A. 	Yes, sir. 

Q 	At the L.A. County Coronerls office On August 10? 

A 	Yes, sir,/ 

Q, 	'What is shown in that photograph? 

A 	This picture depicts the front view of Sharon Tate 

and the face .and chest and arms. 

This was taken at the Coronerls'office? 

A 	Yes, 

BUGLIOSIt I have another photo, your Honor, 

previously marked People-is 142. 

May it be remarked people's 142? 

• 'THE COURT: It may be so marked. 	• 

Q 	BY MR. BUGSLISI: I show you people's 142 for 
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identification. 

Was this photograph also taken under your direction 

on August 10 at the Coroner's office? 

A 	Yes. 

Q 	What is shown in that photograph? 

A 	This picture shows a front view of the entire 

length of Sharon Tate. 

MR0  "AUGLIOSII I have another photo, YoutHoacr, 

previously marked people's 143. 

May it be .reMarked people's. 143.? 

THE COURT1 It,mai:be so marked. 

0 	BY , 	BUOLIOSI: Showing you people is 143, Doctor, 

was that photo also taken .at the Coronv 

direction on Augast;10thl.: 	' 

A 	Yes, sir. 
4  

What is shbw41, 

A 	This picture shows,  a front vieW of the decedent, 
- 	• - 

Sharon, Tate, showing face, neck and chest and both arms. 

164 BUGLIOSI: I have another photo,• your Honor., 

previously marked people's 144. 

May it be remarked people's 144? 

THE COURT: It may be so marked. 

Q 	BY MR. BUGLIOSI: Showing you 144, Doctor, is that • 

also a photograph of Sharon Tate? 

A 	Yes, sir. 

Q 	What portion of her body? 

A 	it depicts the abdomen and the right leg. 

Q 	And that photo was also taken under your• direction•  

14-office under your 
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-on August.10 at the Coroner's office? 

A 	Yes, sir. 

MR. BUGLIOSI: I have another photo, your Honor, people'e 

145. 

May it be remarked people's 145? 

THE -COURT; It may be so 'marked. 

Q 	BY MR. BUGLIOSI: Was that phot6, people's 145, 

also taken under your direction at the Coroner's office on 

August 10th? 

A 	Yes, sir. 

Q 	What is shown in that photograph? 

A 	This shows a front view of Sharon Tate, deceased, 

and the rate and trunk, both arms and a portion of legs. 

MR. BUGLIOSI: I have another Ohofo, your Honor, 

previously marked 146 for identification. 

May it be -remarked -people's 146? 

THE' COURT: It may be so' marked. 

Q 	BY MR. BUGLIOSI: Showing you 146, Doctor, was 

that photo also taken under your direction at the Coroner's 

office on August the 10th? 

A 	Yes, sir. 

Q 	What is depicted in that photograph? 

A 	This depicts the back of Sharon Tate, deceased. 

MR. BUGLIOSI: I have another photo, your Honor, 

previously marked people's 147. 

May it be remarked people's 147? 

THE count It hay,be so marked. 

Q. 	BY MR,!BlibLIOSI: What is in that photograph, 
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A 	This shows the left side of the face, chest, left 

arm of Sharon Tate, deceaSed, 

Q 	That was also taken under your direction on 

August 10th at the Coroner's office? 

A 	Yes, sir. 

Q 	Doctor, were all of these photographs, people's 

141 through 147, are all of these photographs fair and 

accurate representations Of the respective portions of Sharon 

Tate's body depicted therein? 

A 	Yes, sir. 

Q 	How many stab wounds did Sharon. Tate haves  Doctor? 

A 	During course of examination I found 16 stab 

wounds. 

Q 	Were all of these wounds penetration wounds? 

A 	Ness sir. 

Q 	How many of the 16 wounds were fatal, in and of 

themselveS, in your opinion? 

A 	1 would say at least five stab wounds should be 

considered as fatal stab wounds. 

Q 	Five stab wounds were fatal in and of themselves? 

A 	Yes, 

Q 	In addition to the 16 stab wounds did you observe 

any other wounds on the body of Sharon Tate? 

A 	I beg 'your pardon? 

Q 	In j40dition to the 16 stab' wounds did you observe 

any -father sounds on the body of Sharon Tate? 

A 	Yes. 
1 • 

Q ' .What wounda'wereithose? ,  
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A 	There were two,. what` We -Cali- 3.n4sed wounds, on 

the left forearm. 
; 	•• 

Q 	What do yoti'mkktit_by'ati ,incised wound? 

A 	Incised .wounds is ,.digferento from stab wounds.; it 

is a sharp, slicing type of wound, by a sharp instrument. 

All right. 

Did you observe any gunshot wounds to Sharon. Tate', 

body? 

A 	No, sir. 

MR. BUGLIOSI: Your Honor, I have here two diagrams, 

people's 148A and people's 148, 

May they be remarked people's 148A and people's 

148? 

THE COURT: They may be so marked. 

Q 	BY MR. BUGLIOSI4 Doctor, looking to your right 

rear here at these two diagrams, did you prepare these two 

diagrams? 

Yes, I did, 

Q 	Are these diagrams of Shraon Tates body? 

A 	Yes, Sir. 

Q 	And at the previous trial did you make markings 

on these diagrams indicating the location of stab wounds on 

Sharon Tate% body? 

A 	/es. 

Would you please step dawn off the witness stand 

and point out for the judge and the jury the location of the 

various stab wounds to Sharon Tate 's body; also, Doctor, 

identify the organ and the part of the body that the wound 
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penetrated, and when you come to a fatal wound,i  indicate if 

the woundis fatal and why it Was fatal; also, indicate the 

direction of the thrust of each wound, in other words, left 

to right, right to left, downward, upward, et cetera. 

THE COURT: For the record,, which number.is this diagram? 

BUGLIOSI: This is 14SA 

THE COURT: Thank you. 

This shows the back; is that correct? 

THE WITNESS: Yes— your Hbnors  Yee- 

I wonder if I could use the front view? 

MR. WGLIOSIt First? 

THE WITNESS: First, yes. 

THE COURT: That;will be exhibit 148. 

MR. BUGLIOSI: 148,, your Honor; 

THE:, ODURTind the Some question Mr. Bugliosi asked 

13 

14 

15 

you with reference to the back,_will you now consider that 
• k. F 
* 	 t 	 • : 3 

question asked with,fespectto tnefront-or,the deceased? , 

16 

17 

THE WITNESS: Yes4 

THE COURT: That es 	 direction, whether 

it was fatal Or tot, 9.80fprth.. 

THE WITNESS: Yes, your Honor. 

THE COURT: Thank you. 

19 

20 
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23 4 
24' 

25 

26 

27 
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THE WITNESS: For the purpose of identification of the 

16 stab wounds I labeled 16 stab wounds by using a number, 

stab No.1 through stab wound No. 16 for the purpose of 

identification. 

Now, of course, the number of the stab wounds does 

'not necessarily correspond to the sequence of the event., only 

for the purpose of identification. 

Now, stab wound No. 1 was found -- may I mark this 

with a red color? 

THE COURT: Yes. 

vig WITNESS: This here, that is the left breast area 

and this stab wound measures 14/2 inches on the skin length 

and a distance 'penetrating of four inches in depth., and the 
t., 

direction of ,t1i,:,force was from the front to back, left to 

right, and'about 45°  upward, penetrating the heart, causing 
4.  

massive hemorrhage. - 
,•- 

IsToic o  this x would; consider definitely a fatal 

wound. 

Q 
	

BY ma4 BUGLIOSI4 n and of itself? 

A 

Q  The "F" indicates fatal. there? 

A 	Nes. 

Stab wound' No. 2 was found about the same area, 

the left side of the chest. 

The stab wound measured 1-314 inches in length 

on the surface of the skin and penetrated a distance of 4 

inches into the chest cavity, and penetrating. the heart, 

also causing massive hemorrhage. 

#4 
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So I considered this as a fatal stab wound so I 

will mark "F" here. 

The directions again are the same, front to back 

and left to right and upward. 

Stab wound NO. 5 was found slightly' below the No. 

1 and. the No. 2 stab wounds, and it measured 1-1/2 inches on 

the skin length and penetrating four inches into the chest 

cavity and piercing the heart causing massive hemorrhage. 

This also I would consider as .a fatal stab wound. 

Now, stab round No. 4 was found on the left side 

of the cheat I would say slightly the upper portion of the 

left side of the chest: 

It measured 1 inch on the skid length and 3 inches 

Of depth, piercing into the chest cavity. 

I would consider that either fatal or potentially 

Tht siab wound measured 1 inch, in length and 

penetratedliAto the liver it distance.4,t0.5- inches from the . 	" 
surface of the skin and, Of 	stabbing wound into 

liver should be considered either potentially fatal or fatal 
f 	 " , 

. wound. 

fatal wound: 

sow, stab wound No. 5 was found in the right 

upper quadrant of the abdomen, right upper portion of the 

abdomen. • 

25 

26 

	 I willmark "V!' for the fatal wound. 

Now, stab wound No. 6 was found on the back of the, 
27 

deceased. 
28 

TIM COURT: You are now referring to exhibit 148A; is 
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that correct, Doctor? 

TUE WITNESS: Yei,-your Honor., 

This stab Wound No. 6. was ,found slightly left in, 

the upper portion,:of back. Stab wound measured 1 inch in 
T , 

the  skinaength and penetrated iul,deeper_tissues a distance 
r. 	! . 	 J- 

of about*  inches.  .• 

'Stab wound so., I was, found mid-portion of the 

back right here (indiCatingi arc At  measured 1 inch in the 

skin length and penetrated distance of 3 inches into the „ 
chest cavity. 

Stab wound No. 8 is found in the back. It measured 

1 inch in skin length and 2-1/2 inches in depth. 

Stab wound No. 9 was found right side of the 

mid-back, measurIng 1 inch in skin surface and depth of 3 

inches.. 

It penetrated the lung So I would consider as 

potential fatal wound. 

"Re perhaps to indicate potential fatal wound. 

Now, stab wound No.. 10 measures 1 inch in. 

surface and 2 inches in depth and it is found on the left side. 

of midaportion of the back. 

Stab wound 11 was found in the mid-portion of the 

back, close to the stab wound No. 10 and other side of .stab 

wound that is No. 9 as I described before. 

This I would consider as potential fatal wound. 

Now, stab wound No. 12. was found mid-portion of 

the back. It is 1 inch on the 'skin length and 2 inches in 

depth. 
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24 

25 
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27 

.28 

Now, :then, I found another stab wound which I 

labeled No. 4 -? perhaps should be stab wound 13. The stab 
wound 5 :bathe back was found on the upper portion of the 

bac? Viand measures inch ,on the skin7length and penetrating 
, 

into a distance Of 2 ifiches 

2 

3 

4 

6 

13 . 

19 • 

Now, there is 14-7 may I continue with this : 	t 	,  
diagram? 	. 

AY,114.' 	.Yes, Doctot. 
• . 	"  

A 	There is stab wound 16 	I am skipping 14 and 15 

which probably will be shown iin other diagram. 

Stab wound 16 is found on the back of the right 

thigh situated sort of horizontal direction, but actually 

this wound, the direction ,of the thrust, is upward. 

However, it was rather superficial. I would not 

consider it as fatal, stab wound: 

Now, stab wound 14 was found right upper arm and 

this is a through and thtough'stab wound. The stab wound 

penetrated back, of the right upper arm, 40° downward, and 

the Stab wound exited on the front portion of the right upper 

8 

9 

10 

11 

12 

14 

15 

16 

17 

18 

20 	arm. 
21 	 I will mark dotted line for the entrance wound 
22 	-of the stab wound 14 and I will mark this line for the exit 
23 	wound line for stab wound 14. 
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THE COURT: Excuse mei Doctor; you are now back to 

Exhibit 148? 

THE WITNESS: 148,. your lionor. 

THE COURT: All right. 

THE WITNESS: Now, Stab Wound 15 was found left upper 

arm, more close to the shoulder. It measured one and one-

quarter inches in skin surface length and. one and halt inches 

deep. 

Now, two incised wounds are found,,left forearm; 

should be shown in the next exhibit, marked as148, your 

Honor. 

THE COURT: Thank you. 

THE WITNESS: That is., I did not make a definite number-

ing; but, however, two stab wounds -- Correction, please: 

incised wounds were found, left back portion of the left .fore-

arm. It measured three-quarters' inch. in length.. 

I believe that will conclude the description of 

the stab wounds. 

MR. BUGLIOSI: Thank you, Doctor. You may return to 

the witness stand. 

4 	Doctor, you actually went out to the Tate residence 

on August 9, 1969, did you not? 

Yes, I did. 

% 	And you Observed Sharon Fate's body at the scene, 

, , did you not? 

A. 	yes. 
e 

Was there( a rope around Sharon Tate's neck at the 

scene? 
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Yes. 

4 	You know Mt. rinken, of Course? 

PM 	Yes. 

4 	He is from your office? 

That's right, sir. 

a 	Did this rope around Sharon Tate's neck extend 
to anyone else's neck? 

Yes, the rope was extended to the decetsed Jay 

Sebring. 

And did you order Mt. Finken to cut this rope? 

Yes, I did. 

Thereby' sepaiating Shaton Tate from-Jay Sebring? 

Right, sir. 

MR. PUGLIOSI: I have here a photo, your Honor, pre-

4tously marked People'S 116. 

May it, be remarked People's 106? 

THE COURT: It will 'be so marked.. 

4 	BY MR. pUGLIOSI: ' Showing you People's 106 for 

identification, what is shown in that photograph, Doctor? 

A. 	This picture shows the Shaton Tate bodyr namely, 
, 

the uppet torso and face, an a rive around the neck. 	' 

a 	And thisJ2hatol;ias taken at the. Tate residence? 
A. 	: '0...8 1, sir. 

Q. 	., Viiis.  was '.before.%,alle,waS'  takeii,ddisn' to the county k 	, ,1 	iy..t. 	i . 	' i , 	:,.. .• . 

Coroner's office? ' 	i 

PM 	That's correct. 	. 

$R. BUGLIOSI: I haVe,hete'another photo; I think. it , 

has been remarked alread2, PeopleS 117 for identification? 
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THE COURT: Yes. 

BY MR& BUGLIOSI: Showing you People's 117 for 

identification, Doctor, does this appear to be a photograph 

of Sharon Tate and Jay Sebring at the scene with the rope 

connecting the two of them together by the necks? 

Yes, sir. 

THE COURT: May I see those, please? 

MR. BUGL/OSI: a When Sharon. Tate was transported down 

to the coroner's office did you eventually remove the rope 

around her neck? 

A. 	Yes, sir. 

What did you do with the rope? - 

A.- 	We saved the rope as intact as posdible and we 

have relinquished Our jurisdtption and we submitted it to 

respective laV enforcement agencies for further examination. 

You turned over that rope, then, to Officers from 

the Los Angeles Police Department? 

A. 	Yes. 

MR. BUGLIOSI: Your Honor, I have here a photograph 

previously marked peoplO's 149 for identification. 

May it;  be remarked People's 149? 

THE dOURti It may be do marked. 

. 4  BY VA.,BUGLIQSIt Showin4 you Peopleis 14.9 for 

identification4'Doator/  and particularly directing your atten-

tion 'to what appears -6.0 ):1 dime,abrasions to the left cheekbone 

area of Sharon Tate, was this photograph taken under your 

direction? 

A. 	Yes, sir. 

t 
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a 	Do you have any medical opinion as to -- went 

strike that. 

Arp these, in fact, abrasions to Sharon Tate's 

left cheekbone? 

A. 	That is true. 

a 	Do you have any medical opinion as to how these 

abrasions would be caused? 

Yes, I do have an opinion. 

What is that medical opinion? 

Based on the two interrupted dark, red abrasions 

which I had observed during the autopsy, and the way, the 

appearance and the way the two parallel interrupted abrasions 

found in the left check,. and' .coupled with the observations;. at 

the scene, I ,forMed the ,dpinion these abrasions were caused by 

friction, caused by objects such as rope.. 

'Would you eategoisti 

 

	

- 	'abrasions, then, 

as rope bUrns? 

A. 	Yes, I would. 	' 

Q. 	By looking at the Characteristics of these- two 
rope burns did you form *any opinion, as to whether or.  mot Sharon 
Tate's body was suspended in the air? 

A 	Yes, I have opinion. 
Q. 	What is that. opinion? 

A. 	In my opinion, since the interrupted dark, red 
abrasions are ?round the left Cheekbone and following, the 

curvature of the cheekbone back to the ear, and the second 

abrasion was found close to the abrasion which I explained to 

you, I would say that it is totally consistent, these abrations 
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to be Caused' by constriction and suspensions 

4 	YOU are saying, then, that these two abrasionst  

these two rope burns, are consistent with the conclusion that 

Sharon Tate vas, in fact, suspended' in the air -- 

A. 	Yes. 

4 	fot a period .of time? 

Yes. 

4 	You don't know how long that period was, of 

course? 

A. 	I would not be absolutely certain how many minutes 

or how many hours. HOwevet, I would say.  a short time, as 41 

don't think that.iE(the suspenSion is for a prolonged period 

of tiMe. * •! • ,. 
, 

a • But theFeiwas &period, in your opinion, when her 

body actually left the groupd?, 
. 	4 

Oh, yes. 

a 	Causing these two:tope larnoif, 

X. 	Yes. 

4 	Doctor, did your autopsy reveal that Sharon Tate 

was pregnant at the time of he death? 

Yes. 

Now far along was she? 

A. 	She was eight months pregnant. 

4 	Did you conduct an autopsy on the fetus? 

A 	Yes, I did. 

Was it a male or female fetlw? 

8. 	A male fetus. 

Did you observe any injury to the unborn 'baby? 
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No. 

This one abdoMinal wound right here, then/  did, not 

penetrate the uterus? 

No, sir. 

0 	Did the male fetus seem to be in a normal state 

of development? 

A. 	Yes. 

4 	How long:after Sharon Tatei s death would yod 

estimate the male 4feida survived? 
4; 

MA. ICETH:ifi am going. to object to the question as 

immaterial.' . 
--t 

THE COURT:. ,Sustained. 

4. 
4, '  

'—' 
C } 

:" 

. 

,: 
Y w 

4 	BY MR. BIJGL7OpT;Did."iit appear that any of the. 
I , 

' ')i.' stab wounds on Sharonit body were inflicted after her death? 

A. 	Well/  14 did, not,ohAerve,any postmortem stab wounds, 

sir. 

Q. 	On the slate, Augdst the 10th.,- Doctor, 1969, at. 

9:50 a.m., at the Los Angeles County Cotoner's office, did 

you aupetvise and direct an autopsy upon the body of one, 

Abigail Folger? 

Yes, sir. 

Was the physical autopsy, itself, conducted by 

Dr. Henry of your office? 

Yes, sir. 

a 	R. C, Henry? 
Yes, sir. 

a 	And: he is a deputy medical examiner? 
Yes/  he Was. 
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4 

0 	He was in your office at the time? 

A. 	Yes, sir.  

0 	He4.1i no 1:4140, with your office? i • 
A. 	No, 'AV.' 

5 

6 

4. , 	e 	— 	• t 

A. 	Yes, I was. 

a 	liut you weie'pzeseut au4ng;the'egtiie autopsy? 

T 
, 	- 

0 	Directing and sUperviiiilg7 ,  

	

8 
	

A. 	Yes. 

	

"9 
	

Q. 	Arid I take it that the autopsy findings were 

10 . reduced to a written autopsy report? 

	

11 	 A. 	Yes. 

	

12 	 a 	And have you that autopsy report with you? 

	

13 	 A. 	Yes, Z do. 

	

14 	 MR. BUGLIOSI: Any objection to the doctor referring to 

	

15 	the report as he testifies? 

	

16 	 MR. XEITH: No. 

	

17 	 MR. BUBRICK: No, if he has some knowledge Of it, I 

	

18 	certainly do not. 

	

19 	 THE COURT: Doctor, you examined the report after it 

	

20 	was typed up? 

	

21 	 THE WITNESS: Yes, I did, your Honor. 

	

22 	
THE. COURT: Was it a fair an accurate report, Doctor? 

	

.g3 
	

THE WITNESS: Yes. 
24 

THE COURT: In accordance with your memory of what 
25 

occurred? 
26 

THE WITNESS.: Yes, that is true, although we -- that is, 
27 

have discovered additional stab wounds by cross-examination 
2s 

of the black and white official photographs; and there are 
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1 additional. 'stab 'wounds to be deocribed. 

THE qOURT: A11 iighieliOcOrr .iflen ielyou need to, you 

may refer to that report to refresh your memory. , 	• 	, 

5 

6 
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12 • 

13 

14 

15 

16 

17 

18 
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28 

THE W/TNESS: Th' t oi2r. a HonOr. 
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Q 	BY ML BUGLIOSI: As a result of the autopsy upon 

the body of Abigail Folger, did you form any opinion as to 

her cause-of death? 

A 	Yes, I did. 

Q 	What is that opinion? 

A 	In my opinion the cause of death was and still Is 

the stab wounds of 0e,-aorta, which is large blood vessel 

coming out from the:hetitt oausing a massive. hemorrhage, 

MR." BUGLI:081: Your Honor, I have here a photograph 

previolisli marked people's 150. ,, 

HO it be remarIced'Peopl&s-150? 

THE COURT: It may.  be Aso marked. 

MR. BUGLIOSII$baye•another photograph previously 

marked 151. 

May it be remarked' as 181? 

THE COURT: It ilmay be so marked. 

NE1, BUGLIQSI: Another one previously marked 152. 

Bight it be remarked people's 152? 

THE COURT; It may be so marked. 

104 BUGLIOSI Another one marked 153. 

Might it 'be remarked people's 153? 

THE COURT: Yes. 

MR. BUGLIOSI: I have another one marked as 154. 

May it be remarked as people's 154? 

THE COURT: Yes. 

MR. BUGLIOSI: Another photograph previously marked 155. 

Might it be remarked people's 155? 

THE COURT: Yes. 
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6-2 	1 

• 
2 

3 

4 

5 

MR. BUGLIOSI: Another one previously marked 156. 

May it be remarked people's 156? 

THE COURT: Yes. 

MR. BUGLIOSI: Another photograph previously marked 

157. 

	

6 
	

May it be remarked as people's 157? 

THE COURT': Yes. 

	

.8 
	

MR. BUGLIOSI: Another photograph previously marked 158. 

	

.9 	 May it be remarked as people's 158? 

	

10 
	

THE COORT: It may be s•o marked. 

	

11 
	

MR.. BUGLIOSI: And another photograph previously marked: 

	

12 
	

159. 

	

13 
	

Might it be remarked as people's 159? 

	

14 
	

THE COURT,: It may be so marked. 

	

15 
	

Q 	AY MR. BUGLIOSI: Showing you, Doctor, Feopte's 
16 ' 150 for identification, is this a photograph of Abigail Folger 

	

17 	taken under your direction? 

	

18 	 A 	Yes. 

	

19 	 At the Los Angeles County Coroner's office? 

	

20 	 A 	Yes, sir. 

	

21 	 Q 	On what date? 

	

22 	 A 	August 9., 1969. 

	

23 	 Q 	All right. 

	

24 	

What is depicted on this photograph? 

	

25 	

A 	This depicts,left side of the face of the deceased 

	

26 	

Abigail Folger.:.• 	• •̀ 
27 • 	28 

Q 	.Showing you 151 for identification. 

Is !this also a ihOto&a*Of Abigail Folger taken 
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under your direction on August the 9th at the Coroner's office 

A 	Yes. 

Q 	What particularly is depicted in this photograph? 

A 	It depicts the face of the deceased Abigail 

Folger, 

Q 	Showing you 152 for identification,-I take it this 

is also a photograph taken under your direction and supervision 

at the Coroner's office on August the 9th? 

A 	Yes. 

Q 	What is shown in this photograph? 

A 	It Shows the left Of the trunk and left arm. 

Q 	Of Abigail Folger? 

A 	That is right. 

Q 	Showing you 153, is this also a photograph taken 

under your direction at the Coroner's office -on August the 9th 

A 	Yes, sir. 

Q 	This is of Miss Folger? 

A 	Right 4  

Q 	What part of her body? 

A 	The upper portion of the body. 

Q 	Showing you 154 for identification, Is that also 

4 photograph taken under your direction at the Coroner's 

office on August 9th? 

A 	les,! sir. 

,0 : ','What is depicted on that photograph? 
. , A, 
	This depicts.ths„Iet side of the body. 

Q --: :pf, mss ra 	
l•

_ger?: 7  ' _ 

A 	That_is right.,_ 
, 	. 	. 	. 

1988 
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Q 	Showing you 155 for identification, is this also 

a photograph takenundeYouk direction and supervision at 

the Coroner's office on August the 9th? 

A 	Yes, sir, 

Q 	What is shown in that photograph? 

A 	It,  shows Miss Abigail Folger's left hand and 

wrist. 

Q 	ShOwing you 156 for identification, was this 

photo also taken, on August the 9th under your direction at 

the Coroner's office? 

A 	Yes. 

Q 	What is shown in that photograph? 

A 	It shows the .back of the deceased, Abigail.. 

Q 	Showing you 157 for identification, was this 

photo also taken under your direction at the Coroner's office 

on August the 9th? 

'A 	Yes. 

Q 	What is shown in that photograph? 

A 	It shows right hand of Miss Abigail Folgert  

deceased. 

Q 	Showing you 158 for identification was that photo 

also taken under your direction at the Coronees office on 

August the 9th? 

A 	Yes, sir. 

'Q 	What is shown in that photo? 

& 	This shows the left leg of the deceased Abigail 

Trager. 

Q 	Showing you 159 for identification, was this 
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14 

15 

16 

17 

• 
6A 

19 

20 

21 

22 

photograph also taken under your direction at the Coroner's 

office on August the 9th? 

A 	Yes, sir. 

What is shown in that photograph? 

This shows the back of the head and neck and 

portion of the back, oh, upper portion of the back of Miss 

Abigail Folger, deceased. 

Q 	Are all of these photographs, people's 150 through 

159, fair and accurate representations of the respective 

portions of Miss Folger"s body depicted therein? 

A 	Yes, sir. 

Q 	How many stab wounds did Abigail• Folger have to 

her body, Doctor? , 

A 	28,stab wounds, sir. 

q :Were all of these wounds penetration wounds? 

A 	Yes,   

19.90 

23 • 

24. 

25 

26 

27 

28 ' 

6-5 	1 
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6A 	1 
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3  

4 

,5 
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10 
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12 

13 

1.60 id, 	14 

S 

	
15 

16 

17 

18 

20 

19 , 

Q 	How many of these stab wounds in your opinion were 

fatal in and of themselves? 

A. 	I would say -- or do I have to go one by one -- 

Q 	Just the number. 

A 	Five or six stab wounds should be considered as 

fatal stab wounds. 

E.. BUGLIOSI: YOur Honor, I have here two diagrams. 

They are both marked people's 16a from the 

previous trial. 

May they be remarked people's 160? 

THE CURT t The two diagram? 

BUGLIOSI: Yes., your Honor. 

THE COURT:. They May be so marked. 

BY MR: HVGLIQSI.: Doctor, looking to your right 

here, did yoU prepare these two diagrams? 

A 	y
A
eS, I did. 

And they, are-lboth' diagrafas.of 	Falser? 

A. 	Yes, sit, 	„ 

-Q 	One the frontal „portion of her body and the other 

the back portion of her body?, 	• 

21 
	

A. 	Yes. 

22 
	

Q 	And at the previous trial did you point out the 

23 
	

locations on these diagrams of the various wounds on Abigail 
24 	Folger Is body? 
25 
	

Yes. 
26 
	

Q 	Would you once again step off the witness stand 
27 	and point out to the judge and the jury the location of the 
28 	various stab wounds to Abigail Folger's body, again 
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identifying the organ or part of the body that the wound 

penetrated, indicate. which wounds are fatal and the'direction 

of the thrust. 

A 	Yes. 

Once again I would like to use another diagram. 
a 

SOX04- 	 _ . . 
- 	±'` 

THE count Also, 1,60 ,ShoWink:'the'..fibiit.  this time? 

THE WITNESS les, your HonoF..) 

THE COURT.: Very well,. 

THE WITNESS: Let,m0,seel  there are, four stab wounds on 

the face. One stab wound was found in left ear. rive stab 

wounds were found in the front and back of the neck, Three 

stab wounds were found on the chest in addition by close 

examination of black and white photographs, and by comparison 

of the photographs taken I discovered there were additional 

three stab wounds to be described, 

Two stab wounds were found in the abdomen, two 

stab wounds were found Lithe back and one stab wound was found  

right arm, one stab wound was found left wrist, one stab 

wound was found right arm, two stab wounds was found left thigh 

and one stab wound was found tight shoulder, totaling 28 

stab wounds. 

As to the description of the stab wounds, 28 

stab wounds, once again for the purpose of identification I 

had to place the number, so I placed the stab wounds, that is 

Ito 21, and 7 subsequently recognized stab wounds as 41B, C 

and subsequent alphabet order. 

Stab wound No. 1 was found left side of the face, 

2 
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5 
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10: 

1:1 
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1 	; 

extending from the left cheek to the anguiation of the mouth, 

left side of the obuth:0.4.4total,distande'Of the length of the 

stab wound was 4 inches. 

Stab woUnd No.. 2 was found in the left ear, rather'  

superficial, did not penetrate the soft tissue.. 

Stab wound No. 3 was found left side of cheek, 

penetrating into the deeper soft tissue. 

Stab wound NO. 4 was found left side of the face, 

penetrating into the soft tissue, into the oral cavity. 

Stab wound No. 7 also found in lower left lip. 

Now, as to the. size of the stab wounds, stab. wound 

No. 2 measured 1-1/2 inches, 

Stab wound' Mb. 3 measured 1 inch in skin length 

and No. 4 measured .1-1/2 inches in length. 

Stab wound No. 7 measured about x inch in skin 

length. 

Now, stab wound No. 5 was found the left side Of 

the neck and stab wound No. 6 was found low portion of the 

left side of neck; penetrating into the deeper tissue and 

penetrated larynx,, windpipe, and esophagus causing hemorrhage 

into the windpipe, which could be considered is fatal wound..  

So I will mark it 'F"' for fatal wound. 

sow, there are three additional stab wounds on 

back of neck that I have to refer to another diagram which is 

marked people's exhibit 160, your Honor. 

THE COUHr: Very well. That is a. back view of 160. 

THEWITNHSS; Yes, This diagram shows the back of the 

deceased Abigail. Bolger and the numbering system is sort of 
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c  

going back and forth. However for purposes of identification 

we have to more or less do it. 

The stab wound 17,was found in the upper portion 

of back of her neck. It was a Y-shaped stab wound. It measure 

1-1/2 inches and rather superficial. 

Now, No. 18 stab wound, No. 18,. was found the right 

side of the back of the neck. 

It measured 1 inch in the skin length and about 

1 inch in depth. 

Stab wound 20 was found in the back of the -neck, 

adjacent to the stab wound 18 and it measures 1 inch in skin 

length. 

It is penetrating into the deeper tissue but I did 

not consider these three stab wounds to be fatal stab wounds. 

Once again I will use the other exhibit, people's 

160, and showing this exhibit, this front portion of the 

decedent Abigail Pager)  stab wound No. 8' was found center 

portion of upper, chest.. 

It measured 1-1/2 inches,  in length, penetrated 

deep into the chest cavity, through -the soft tissue of the 

skin, bony tissue called sternum, located in the center of 

the chest. 

Once again penetrating through the soft tissue of 

the chest cage'called mid-sternum and penetrated aorta, which 

is large blood vessel coming from the heart, causing, massive 

hemorrhage. This definitely is a fatal wound. X mark "P" 

for this purpose. 

Now, stab'imund 9 is. found in the left side of the 
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chest, penetrating into the chest cavity piercing the lung. 

2 
	

I consider that to be a fatal stab wound. 

3 
	

Stab wound 10 found in the lower portion of the 

4 
	

abdomen and it measured 1 inch in length, penetrating entire 

5 
	

thickness of the abdominal wall.. I did not consider 	it 

6 ' did not seem to cause damage to the intestines. 
7 
	

Now, stab, wound 11 at this moment I would like 
a 	to just skip. Let me describe stab wound 12. 

f14. 
	9 

10 • 
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 Now, Stab Wound No. 12 was found at mid-portion 

of the chest; it measured 1-1/2 inches on the akin length and 

it pentrated into the chest cavity, causing. a massive hem-

orrhage. I consider this to be a fatal stab wound; I place 

the "F" for "Fatal." 

Now, Stab Wound 13 is found in the right Upper 

aril4 it measured 1" in length and it,wag superficial. 

Stab Wound No. 14 is fouhd,dh right upper' atm; 

this was 1' on the surfacer and iltiis. rather superficial wound. 
4'm 	A 	• 

Stab Wound 15 it; 'found at mid-portion"_ofthe, 
/ • 	 $ 

abdomen, and during the,,examinatiorts. at the;scentli.I:observed 

the membranous yellow tissues protruding from the Nidely opened 

stab wound, later identified to be. tiie,:,oieni.urah7+,..-Ithat is, the 

internal tissue covers the intestinal contents in, the .,abdominal 

cavity. 

 

 

Stab Wound 15 penetrated into the colon, the large 

intestine called the transverse colon, and causing three differ- 

ent stab wounds 	and causing leakage of fecal material into 

the abdominal cavity. I consider this to be a fatal wound; 

I place "F" for the fatal wound. 

Now, Stab Wound 16 is -- there were three stab 

wounds that I consider as perhaps a ,soup of stab wounds, so I 

labeled as Stab wound 16. 

This was found in the right palm of the right hand, 

the one in the thumb and the one in the palm and another one 

WAS found in the index finger. 

Now, Stab Wound 17 -- Stab 'Wound 17 should be on 

the back, of the diagram of the back. 

 

21 • 

22 	• 

23 

24 

25 

'26 
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28 
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Yes, I have already described 	that was on the 

2 back of the neck. 

18, 20; then we have to go to Stab Wound 19. 

4 
	 It is found in the lower portion of the back and 

.5  near the Mid-center. It measures 1-1/2 -- about 1 to 1-1/2" 

6 
	in. skin length and' 2" deep. 

7 
	 Stab Wound 21 was about. the same size and a 2" 

10 

it 

12' 

15 

14 

15 

16 

17 

113 
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a 

r 
4  

. 

Stab Wourid V was,  found= in the'back of the'right 

shoulder; Stab Wound E was found the-back ofitheright arm. 

Taking back to the .diagram, People's Exhibit 160, 

Showing,the front diagram, Stab Wound so.. 1-'wedi(foUnd inside 

of the right nipple and Stab Wound No. B was found more closer 

to the center of the chest. These are deep, 'penetrating Wounds. 

Stab Wound No. C was found in the more or leSs 

junction of the chest and the abdomen, penetrating into the 

chest cavity. 

Now, two more stab woUnds, there is F and G1 Stab 

Wound G was found left thigh, in this area, as I am showing 

yod on this diagram. Stab Wound G is found in the lower por-

tion of the left thigh. 

I believe that would explain 29 stab Wounds:, jr.,S 

MR. BUGLIOSX: Thank you, Doctor; you may resume the 

'witness stand. 

Did yod find any postmortem wounds to Abigail 

deep wound. 

Now, in addition to'21' Stab,  wounds there are addi-

tit:cal stab wounds which - I 1ibeled At  B., Of D o  E, to the 

alphabetical order. 
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1 

^ 	' 

Folger's body, any wounds, inkli4ted after death? 

No', 1 didn't see any pOstmgrtem:sitab-woupds# althoU 

thereltre some discolorations of the stab wounds that indicated 
t 	, 

the wound may have been inflicted during the,
,
Agonal stage. 

	

a 	A-g-o-n-a-1? 

	

A. 	Oh, yes:•  

That is referring to, the process of dying? 

	

A. 	That's right, sir. 

	

0 	So there were some wounds inflicted on Abigail 

Polger which, in your opinion, would indicate that she was 

dying? 

	

A. 	Yes. 

Doctor, on the date August 10, 1969, at 2415 p:m., 

at the,L. A. County Coroner's office, did you also supervise 

and direct an autopsy on the body of aay Sebring? 

	

A. 	Yes, sir. 

Was the physical autopsy, itself, connected, again, 

by Dr. A. C.- Henry of your office? 

	

A. 	Yes, sir. 

	

a 	Bat you were present during the autopsy, directing 
and supervising it; is that correct? 

Yes, sir. 

	

a 	And I take it that Dr. Henry's autopsy findings 
have been reduced to a written autopsy report? 

Yes. 

0 	And you have examined bat report in detail? 

A. 	Yes, I did. 

Q. 	Do you have that report with you here today? 
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A. 	Yes, I do, 

MR. BUG]IOST: Any objection, again, to the doctor refer- 

ring to the report as he teAtiaest 

MR. BUBRICK: No Objection. 

4 	BY MR. BUGLIOSI: 'Doctor, hs a result of the 

autopsy on the body of 'ay Sebring dtd you form any opinion 

as to the cause of Mr. Sebring's death? 

A. 	Yes, I did. 

What is that opinion? 

I formed an opinion that it is the cause of .death, 

exsanguination due to multiple Stab wOunds. 

When you say exsanguination, what do you mean by 

that? 

A. 	'Well, exsanguination is a kind of medical term. 

suppose laymen might be death due to bleeding, or bleed to 

death. 

MR, BUGLIOSII Your Honor, I have here a photograph pre-

viously marked. 161 for identification. 

May it be remarked People'S 161? 

THE COURT: It may be so marked. 

MR. BUGLIOSI: I have another photograph previously 

marked 162. 

May it be remarked people's 162? 

THE COURT: It may be so marked, 

MR. BUGLIOSI: I have here a photograph previously marked 
People's 163 for identification. 

May it, be remarked People's 163 for identification 

THE COURT: Yes. 
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MR. BUGL/OSI: I have another one previously marked 164. 

May it be remarked 164? 

THE cougn It may be so lurked. 

BY MR. BUOLIOS/: Showing you 161, Doctor, we 

the photograph taken under your direction at the county 

coroner's offitse on Aughst the 10th? 

A. 	Yes, sir. 

0 	What is shown in this photograph? 

A 	This shows the left hand and the cheat area of 

the deceased Jay Sebring. 

Showing you People's. 162 for identification, was 

this photo also taken under your direction_ on, AUghst 10 at the 

coroner's office? 

Yes, sir. 

What is shown in that photograph? 

A. 	It shows the decedent Sebring's facet  Wick and 

chest area. 

4 k  

• 

, 	 t. 
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Showing you 163 for identification, it is also a 

photograph of Mr. Sebring taken under your direction at the 

county coroner's office on August 10? 

A. 	Yes, sir. 

What is shown in that photograph? 

A 	It shows the deceased Jay Sebring's back of the 

head and btaok. 

a 	Showing you 164 for identification, is this also 
a photograph of Mr. Sebring taken under your direction on 

August 10, 1969, at the coroner's office? 

A. 	Yes. 

What is shown in that photograph? 

A. 	It shows the deceased Sebring's left side of the 

body, mainly in the left face, neck and left arm. 

Okay; and are People's 161 through 164 all fair 

and accurate representations of the way Mr. Sebring's body 

looked on August the 10th at the coroner's office? 

A 	Yes, sir. 

MR, BUGLIOSI: Mr. Clerk, People's 195 has already been 

remarked? 

THE COURT: Yes, 195 is already marked. 

BY' MR. BUGLIOSI: Showing you People's 195 for 

identification, do you reco 4ze what is shown in this photo- 
- 

graph, Doctor? 	_ 	r 

A. 	Yes 	! 	 t . 	• 
t 	• 

What'is shoWn in! that4 photograph? 

This picturei  it shows the deceased Jay Sebring 

at the scene before the body was- removed,; 

„ , - 

000167



2002 

a 	With a rope around his neck. 

Yes. 

Ahd that is the same rope that VAS connected to 

Sharon Tatels neck? 

Yes, sir. 

a 	Was this rope around his neck when. his body was 

taken to the coroner's office? 

• A. 	Yes. 

a 	Did you eventually remove this rope from around 

his neck? 

Yes, I did. 

a 	And you turned it over to a representative of the 

Los Angeles Police Department? 

A. 	Yes, sir. 

4 	How many stab wounds did Mr. Sebring haVe, Doctor? 

Seven stab. wounds, sir. 

And how many of these stab wounds, in your opinion, 

were fatal, in and of themselves? 

X would say at least three should be considered as 

fatal; definitely fatal, or highly potentially fatal wounds. 

a 	In and of themselves? 

A. 	Yes. 

Did you observe any,gUnshot wounds to the body of 

Mr.  Sebring? , 

Yes, I did. 

a 	How many? 

A. 	One, sir. 

Q. 	In your opinibn, was that, one gunshot-would fatal? 
1 

1 

8 

3 

4 

.s 

6 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

.25 

26 

.27 

28 

000168



  

200/  

 

    

2 

3. 

4 

6 

7 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15. 

16 

17 

18 

19 

20 

 

Yds. 

MR. HTML/OSI: Your HOnorl  1 have here, again, two 

diagrams, one to the front portion of Mr. Sebring'S body, the 

other to the back portion of his bodyl‘they are both marked 

People's 165 for identification. 

May they be remarked Peoples 165? 

THE COURT; They may be so marked. 

' BY MR. BUGLIOS11 Did you prepare these two dia-

grams here• of Mr. Sebring's body? 

A. 	Yes, I did. 

And at the previous trial you made markings on 

these diagrams, indicating the :Iodations of the various stab 

wounds and the gunshot wound o Mr. Sebring's body? 

Yes. 	 A 

a 	Will you again point, out' to -the. jury'and the judge 
the location of the wounds, the organ of the "body ..on that 

4: 

gram, whether the wound was fatal, thedirection Of the thrust 

of the stab wound, and vith respectto the;gunshotAkiund, the 
A 

 

 

path the bullet follOwed, once it entered Mr. Sebring44 body; 

in other words, the wound tracts:I' 

All right, sir. 

I refer to exhibit People'S 165, showing the front 

view of the deceased Jay Sebring. 

Now, there were three stab wounds on the chest, 

front portion of the chest of the deceased, and four stab wounds 

found in the back of the deceased; and there was one gunshot 

wound found in the cheat. 

Onde again, I labeled these 1 through 7, and stab 
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wound NO. 1 was found in the slightly left, but mid-portion of 

the chest. It measured 1-1/2" on the skin surface and the 

stab wound was deep, penetrating into the chest cavity, in a 

distance about approximately 4", 

As.  to the organ it involved -- may I have a moment, 

please? 

Yego,Stab Wound Vo, 1, back again to Stab WoUnd 

No. 1, on the chest area, penetrating deep in the chest cavity; 

and it penetrated one of the large Vessels called pulmonary 

artery, causing a 'massive hemorrhage. 

4 
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Stab'wound 2 is found slightly below stab wound No' 

1 on the left side of the decedent's chest. It measures 1-1/2.  

inches on the skin length, penetrated into the chest cavity. 

Now, stab wound -- may I go back to stab wound 

No. 1 -- I consider this to be a fatal wound, so I place "F"' 

for the fatal wound. 

Now, No. 2, it could be potentially fatal, perhaps 

I did not consider this at that time to be fatal. 

Stab wound No,. 3 is found in the upper portion of 

the left side of.  the chest, measures about 1 inch in length 

and it penetrated into the deep tissue. I considered -- it 

was not considered as a fatal stab wound. 

Now, I think at this time I should describe gunshot  

wound. There was a gunshot wound which was found left axilla, 

that is armpit, and I will place a slight round mark here to 

indicate gunshot wound. I will mark it GSW. 

The gunshot wound penetrated into the chest cavity 

and this was found morwtor less on the back of the left 
, 	, 	• 

axilla and;ieuetrateethe soft tissue. Referriug back to 

people's exhibit 105, showing the back- of:the deceased body, 
T 	 ' 

• 
1 	A 

and during fluorosdopic examination", that is'Vray examination 

I recognized a bullet in the back,t1 the deceased -- deceased 
7 	

, 
, 	1 4 

was still wearing clothing,.
, 
 and 'the Stillet was recovered by 

me during the examinationAnthe Xray r-opm and saved and 

subtitted to polite agency -- I believe Sergeant Lee from 

Los Angeles Police Department. 

I found as exit wound in the mid-portion of back. 

This is naturally' exit wound. 
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Now, I previously mentioned a fatal wound, but 

following this path, it appears to be considered potential' 

fatal. I am rather inclined to believe that it is potential 

fatal rather than by itself would be immediately fatal, wound. 

Q 	You are referring to the gunshot wound? 

A 	That is right, sir. 

Back to the stab wounds)  stab wound' No. 4-was 

found in midportion of the back penetrating into' lung tissue. 

I oodsidered the stab wound No. 4 to be fatal 

becauseit causes massive hemorrhage. 

Stab wound No. 5 was found slightly below the 

stab wound No. 4 and still in the midportion of back, measures 

1-1/2 itches, and two itches deep, and penetrating into 

Chest cavity and causing piercing of the lung, naturally 

causes massive:hemorrhage, Which is -- as a medical man I 

consider thiti to be a fatal. wound. That is No. 5. 

sow, Nos:0 is ;6!and slightly 	the stab wound 

NO. 5 and it measures 1.4/2 inches in the surface and 

penetrated into the cheae:Cavitiliad.piercing the lungs Once 

again this is No. 6' should be considered either potentially 
• 

fatal wound or definitely fatal Wound.:  

Stab wound No. 7 was found in the upper portion 

of the back, almost across the back.of the neck, which 

measured a half inch to inch surface, rather superficial. 

This was not fatal wound. 

Now, there were incised wounds Iike sharp cuts on 

the back of the left hand and on this diagram I am going to 

draw on the surface of the hack of the left forearm and 
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indicate "I" for incised wound. X believe I have described 

Yes, the 7 stab wounds and the One gunshot wound. 

A. 	yes. 

Thank you, Doctor: You may resume the witness 

stand. 

THE COURT: Ladies and gentlemen of the Jury, we will 

have. our morning recess at this time. 

Again dO not form or express any opinion in 

this case. Do not discuss it among, yourselves or with anybody 

else. 

Please keep an open mind. 

(Recess.) 
* A 

5 4  •  

= 	< • • 	•• 
3 	== 
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THE CODE': They maybe so marked, collectively* 

Q 	BY MR. BUGLIOST: Doctor, during the autopsy 

Jay Sebring you indicated that a bullet was recovered -- 

A 	Yes. 

Q 	-- at the Coroner's 'office -- 

A 	Yes, sir. 

.- by you? 
A 	Yes. 

Q 	And where was this bullet at the time that you 

recovered it? 
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THE COURT: People against Watson. 

Let the record show all jurors, counsel and 

defendant. present. 

Dr. NoguChi„,you,are still under oath. 

Would youlstate your name again for the records 

THE WITNESS: Dr. Thomas T. libguchi. 

Q 	jrf 14R,.BUMOSI: ; Drs loguahi*  io::your opinion 

were  any Of Sebring d 'stub wounds inflicted after death? 

A 	Well, I do have,a0viniont. 
• 

Q  'What is thatfopinibnt 

A 	Based on the eicamtnation,of,the wounds I did not 

see any stab wounds which should be.considered as postmortem 

stab wounds; that is, stab . Wounds inflicted after death. 

la. BOGL1OSI: Your Honor, I have here a small manila 

folder, and contained therein appears to be a bullet slug. 

They were collectively marked people's 166 may 

they again be collectively marked people's 166 for identifica-

tion? 
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A 	The bullet was found -- I should Say the bullet 

Was trapped between the clothing of Jay Sebring and found at 

'the midportion: of the backi ,not actually on the surface of the 

back, skin of the back; but apped between clothing and the 

skin of the back", 

Q 	So the bullet was, ,found during the, autopsy 
4 	*  

examination: on Augusi.the 10th? 	._ 

A 	Us, in a way, in. the course of autopsy; however, 

thin was found during fluoto:sceigiC X-ray examination. 
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Q 	Showing you people's 166for identification, is 

this your envelope? 	 ( 

A 	Yes. 

Q 	There appears to be some writing on the envelope. 

Is this your writing on the envelope? 

A 	Yea, sir. 

Do you see your name on, that envelope? 

A 	Yes. My signature is shown on this envelope. 

Thomas Noguchi? 

A 	No, Thomas Ti Noguchi. 

Q 	I am sorry, Doctor, please forgive me. My middle 

name starts with a T also. It'shows '"Thomas T. Noguthe on 

the bottom right-hand cOrner of this envelope; is that 

correct? 

A 	Yes. 
What did you do with, the bullet after you found 

it? 

A 	I personally handed it to Sgt. Led. 

Q 	Of the Los Angeles Police Department? 

A 	Yes. 

Q 	On *what date? 

It was I believe either same day or next day. 

The envelope should show the date. 

Q 	Looking ,at that do you see any indication, as to 

the date and time that you turned the bullet over to Sgt. 

Lee? 

A 	Yes. It is August. 11, 1969 at 9t45 a.m. and it 

states from the writing received from me by Sgt. Lee. 
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Q 	And remoVingai.hullet now from this envelope, 

have you ever seen that bullet before? 

A 	Yes. 

Q 	Is that the bullet you have been referring to? 

A 	Yes. 

Q 	Is this the bullet that you recovered from between 

Mr. Sebringla shirt and his back during the autopsy examination 

A 	Yes. 

Q 	And this is the bullet that you turned over to 

Sgt.. Lee? 

A 	Yes, sir. 

Q 	I notice, Doctor, that this bullet does not appear 

to be intact,. in other words, parts of the bullet seem, to be 

missing; is that correct? 

A 	Yest  sir. 

Q 	Did' you ever conduct a fluoroscopic examination 

to determine whether the remaining parts of this bullet -were 

inside Mr. Sebring's body? 

A 	Yes. During the fluoroscopic examination I found 

small fragments of the bullet in the spine near the area of 

the exit wound as 1 described in midback. 

Q 	These bullet fragments, of courses  were not 

removed from Mr. Sebrines body? 

A 	No, sir. 

Q 	On the date August the 10th, 1969 at 12:00 p.m., 

again at the .County Coroner's office;  did you also supervise 

and direct an autopsy on the deceased body of Wojiciech 

Frykowski? 
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A 	Yes, sir.. 

Q 	And was the physical autopsy conducted by Dr. 

Gaston Herrera of yoUr office? 

A 	Yes. 

Q 	But you vere'present during the entire autopsy? 

A 	Yes. 

Directing and supervising it? 

A 	Yes, sir. 

And Dr. Rerrerals findings, I take it, were  
reduced to a written autopsy report? 

A 	Yes, sir. 

And you have that report with you? 

A 	Yes, sir, I do. 

Q 	You have examined it in detail? 

A 	Yes, 

HI. =WS': Any objection to the doctor referring 

to the report as he testifies? 

MR, REIM: No. 

MR. BUBRICK: No objection. 

Q 	BY MR. BUGLIOSI: A4 a result of the autopsy on 

the body of Wojiciech Frykowski„ did -you form any opinion as 

to the cause of Wojiciech Frykowski's death? 

A 	Yes. 

Q 	What is that opinion? 

A 	My opinion thatithe cause of death. is multiple stal 
, 

wounds of the body causing massive hemorrhage. 
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MR. BUGLIOSI: Your Honor; X- have here a photograph 

previously marked 167. 

May it be remarked 167? 

THE COURT: It may be remarked. 

MR. BUGLIOSI: I have another one previously marked 

1.68. 

May it be remarked 1687 

THE COURT: Yes. 

MR. BUGLIOSI: And another one previously marked 169. 

May it be remarked '169? 

THE COURT.: Yes. 

MR. BUGL1OSI: And another one previously marked 170. 

May it be remarked 1701 

THE COURT: Yes. 

MR. BUGLIOSI: And another one previously marked 171, 

May it be remarked es 171? 

THE COURT: Yes. 

MR. BUGLIOSI: And another one previously marked 172. 

May it be remarked 172? 

THE COURT: Yes. 

MR. BUGLIOSI Another one previously marked 173. 

ay 	be remarked 173? 

THEHCOURT4 Yes. 

14R.:EUGLIOSIt ;And ancillerone- kreviously marked 174. 
• . 

.MAy it be remarked-keg- 174? 

THE COURT:.  yom* 

MR. BUGLIOSI: Another one. previously marked• 175. 

May _it, be re0a4e4 11? 

4 

167 id. 

7 

8 

168 id. 	9 
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THE COURT: It: may t;e1 aQ Wiarked. 

a 	BY MR. BUM/651'i Shoi4ing you 167 for identifica- 
tion, Doctor, wakih.43,t OhoiAgph :LAXen under your direction 

at the coronoer's office on August the 10th, 1969? 

A 	Yes. 

a 	And this is a photograph of Wojiciech Frykowski? 
Yes, sir. 

0. 	What part of "his body is depicted therein? 

/t depicts a face, and upper portion Of torso. 

O Okay; and this is People's 161 for identification. 

I show you.PeOples 168 for identification. Xe 

this also a photograph, taken -under your direction at the 

coroner's office -- 

& Yes, sit. 

0 	-- on August 10, 1969? 

Yes, sir. 

What is shown in that phOtograph? 

This shOws the-mid-Center of the body of the 

deceased Wrojiciech Prykowski, 

Okay, DoctOr. Showing you 169 for identification, 

was that also taken under yoUr direction at the coroner's office? 

A. 	Yes, sir. 

0 	What is shown in that photograph? 

A. 	This Shows the deceased's back. 

O Showing you 170 for identification, was that also 

taken Under your direction at the coroner's office? 

' 	Yes, sir. 

a 	What is,  shown. in that photograph? 
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A. 	This shows the deceased Wojiciech Frykowski's left 
arm, face and left side of the chest. 

Q. 	Showing you 171 for identification, was that photo- 

gtaph also taken under your direction at the coroner's office 

On August the 10th? 

Yes. 

What is shown in -that photograph? 

This shows the right hand of the deceased Mr. 

rrykowski. 

Q. 	Showing you 172 for identification, was that photo- 

graph also. taken under your direction at the coroner's office 

on August the 10th? 

Yes, sir. 
Q. 	What is shown in that photograph? 

A. 	This shows the top portion of the. head, including 
a portion of the. face the deceased Mr. FrykowSki. 

a 	Showing yon-173 for identifiction/  was this photo- 

gtaph also taken under your direction at the coroner's office 
• 

on AugqWtthe 

t Yes, sir. 
, 

What is,Shown,01 hatcnotograph? 

A. 	This shows both legs of the deceased Mr. rrykowski. 

Showing you ii7004entification, was that photo-

graph also taken under yoUr direction on August 10 at the 
" 

coroner's office? 

A. 	lnm, sir. 
a 	What is depicted in that photograph? 

This depicts the right side of the deceased 

- 
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Mr. Prykowskt. 

4 	ShoWing you 175 for identification, is that also a 

photograph taken under your direction at the coronees office 

on August the. 10th? 

A. 	Yes, sir. 

Q 	Wiat is shown in that photograph? 

This shows the lower portion of the body ofIMr. 

FrykoWski, deceased. , 

And I take it that. all these photographs, 167 

through 17$ are all accurate. and fair representations of the 

respective portions Of Mr. Frykowski's body depicted therein? 

A. 	Yes., sir. 

Q: 	Now many stab wounds did Mr... Frykowski have to his 

body, Doctor? 

X, 	1 foAnd 51 stab wounds on the body, sir. 

Were all of these wounds penetrating wounds? 

*a, sir. 

How many of the stab wounds, in pur opinion, Were 

fatal, in'And:pf temsel*seil1L- 	), 

2011  

A, 	x would say at least seven stab wounds would be, 
- 	• 	' 

or should be coniiidered, arc:fatal stab wounds, by itself. 

Did Mr. Frykowski have, any stab wounds to his back? 
, 

A. 	 F 	 4  I Yes, .sir. 

How many? 

A. 	Five stab wounds. 

To the back? 

A. 	To the back. 

Q Xn addition to these stab wounds did you find any 
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2017 

other stab wounds on Mr. Prykowslci's body, specifically in the 

area of the head? 

Yes, 

a 	What did you find? 

A. 	I found large, widely separated lacerations; the 

total number of lacerations -- that is, deep cuts of the scalp 

-- was No. 13, a total of 13 laceratiOns that were found in 

the scalp. 

0 	TheSe 13 lacerations are in addition to the 51 

stab wounds? 

That's right, sir. 

In your opinion, were these 13 lacerations, 

collectively, fatal -- collectively? 

A. 	Yes1  I would consider that collectively fatal. 

How deep were these lacerations? 

L. 	AboUt a quarter, inch; however, no more than 1" in 

thickness, oh, I should, say, in depth. 

About a quarter of an inch in depth? 

A. 	Yes. 

Have you formed any opinion as to the type of an 

instrument that could have caused these deep lacerations? 

L .Yes, I ,did. 

What type or - an instrument? 

A. 	I would iiy,:based on the appearance of the lacera- 

tions and the configurations and the number of the changes, 

would say,that'these . lacetationsid most ,likely.  be  caused 
i 

. 	, 	, i. 	
' k  , 	_L 

by a strong, heavy; blunt force'," 	most-iikely-blunt instrument. 
• 4 

, 

. 	r• 
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10 

Q 	Doctor., i show you people's 40 for identification, 

a .22 caliber revolver. Looking at the butt of the revolver.., 

the handle, would the butt or the handle of this particular-

revolver be the type of an instrument that could have caused, 

that could have caused the deep lacerations to Mr. Frykowski ts  

head? 

A 	I would say yes since there are a number' of areas 

of configuratiOns, I 'would say it is totally consistent with 

the. injury patterns caused by such instrument. 

Q 	So the butt of this revolver could have caused 

the ,deep lacerations to 14r. -Frykawski's head? 

A 	I 'would say so. 

Q 	You are not -positive, of course, that they did? 

A 	I am not positive, no.'  

Q 	Did you find any gunshot wounds in 14r. Fryltowskits 

bodyt 

Yes, sit. 	• 

How many? • 

A 	TWO gintliiirt wounds, 'sir. 

Q 	Wpte, these fatal or nonfatal wounds? 

A  "- I wbutd say ,lea's 	fat'af. _ 

Q 	Would yon *repeat, that, Doctor? 
. 

A 	I said less likely,b0 . fata37, the gunshot wound. 
3 	 . 

Q 
 

Your opinion is that these two 'gunshot wounds were 
• t  

probably not fatal. In ad of 'thetaselv6s?. 

A 	Tee..  

Q 	Were any of these bullets recovered by your office* 

that caused these gunshot wounds? 
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28 

A 	Yes. 

2 ' 	 Q 	And when were the bullets recovered? 

3 	 A 	The bullet was recovered during the autopsy, 

4 	August 10, 1969. 

How many bullets were recovered? 

6 	 A 	One bullet. 

7 	 Q 	By whom was that bullet recovered? 

A 	By Dr. Gaston Herrera. 

9 	 In your presence? 

10 	 A 	Yes, in my presence. 

Where was the bullet when it was recovered? 

A 	Midportion of the chest cavity. 

So the bullet vas recovered from Mr. Frykowski's 
14 	body? 

15 	 A 	Yes. 
16 	 MR. BUOLIOSIi Your Honor, I have here another manila 
1:7 folder or envelope, rather$.  containing therein a bullet slug 
18 	previou.sy:marked peoplets 17.7 for identification. 
19 	 this -be remarked peopIet's'177 for identifida- 
20 	tion/ - 

THE COURT: it .uiaY be r `sot ioarked. 

Q 	BY MR. BUGLIOSI:.. Doctor,-  looking at this 
, • 

manila envelope, do you see any writing by yourself on this 

envelope? 
25 A 	No. This envelope does not have my writing, no. 

Q 	,Okay. 
27 

You are familiar with Dr. Herrera 's handwriting, 

I take it, 

177 id 	22  
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Q 	And what,'dia.. Dr,..1Herrera do with that bullet after 
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he found it so far as you know? .  
1. 

A 	Well, he placed,his 	 on the base of 

bullet, which I can see "GH", and placed it,in this envelope,.  
= 	• 

= 

prepared according to the'd4rtmaent policy "name of deceased, 

Coroner's number, and where the bullet was found and handed 

to the Sgt. Lee of Los Angeles Police Department. 

Q 	On August the 11th, 1969? 

A 	Yes sir. 

q 	12:45 p.m.? 

A 	That is true. 

Q 	In your presence? 

A 	Yes, sir. 

A 	Oh, yes. 

Q 	You have seen it hundreds, thousands of times? 

A 	• I would say many, many times. 

Q 	Looking at the front portion of this envelope where 

it says "Signed: Gaston Herrera, M.D.," does that appear to 

be his signature? 

A 	Yes,. positively, 

•Q 	No question in your mind about that? 

A 	No, 

Q 	Removing the bullet from people's 177 for identi- 

fication, have you ever.  een that bullet before? 

A 	Yes. 

Q 	Is this the likullit''''that Dr. Herrera recovered 

from inside Mr. Trykawskils body? 

A 	Yes. 
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12-4 	1 Q 	You have indicated that Mr. Frykowski was shot 

twice; is that correct? 

A. 	Yes, sir. 

Q 	But only one bullet was recovered? 

3 
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,., 
A 	les, sit. 

Q 	The Other bullet was not recovered? 

A 'NO air :1, . 	, 	,.. 
Q 	Rid you .find ,any defense .wounds ism, Mr. Prykowski I 

: 	 . 
body?

',, 	 , 

tl , ir 
ti• 

A 	Yes, sir,. 	, . -x . , 	, 	... ....„ 	- 	. I 
Q 	in medical terminoiog/i-what is a defense wound? 

A 	Defense woung10,,are theiwounds- oftet found on,  the 
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hands =palms and fingers as a person defending himself, 

trying to guard himself from further injury and, trying to 

defend, himself, by doing so is cut by sharp instrument,. Most 

likely when the stab wound is involved, we can tell which 

would be most likely defense wounds from directly caused by 

stab wounds without persons motions involved, 

Q 	When, you mention 51 stab wounds, were these 

including the defense wounds, or were the defense wounds 

in addition to the 51 stab wounds? 

A 	Well, I included these defense wounds tithe 51. 

Q 	Where were these- defense wounds to Mr. Frykowskils 

body? 

23 

24 

25 

26 

.27 

28 

A 	Weli, three stab wounds were dawn in left hand, 

16 stab wounds were found in left arm, 3 stab wounds were found 

in the right arm and 5 stab 'wounds were found in right hand 

not all should be considered defense wounds, but many of which 
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would be callified medically speaking as defense wounds. 

Q 	You indicated that these defense wounds then 

indicate, the presence of these wounds indicate to you, that 

24r. Frykowski was struggling with whoever it was attacking 

him?. 

A 	Thqt" is my opinion, sir. 
4 

MR. BVGLIOSI: Your Honor, 1 have here again two 

diagrami"of 	YzIkowOila,Vody_4,, 'c011eOtively marked 176 
:• 	• ; 	t'... 

for identification:, one for the front portion of his body 

and for the rear. 

May they be remarked. people's 176 for 
. 

r identification?  

THE COURT: They may be so marked. 

Q 	BY MR. MUM: Doctor, did you prepare these 

two diagrams? 

A 	Yes, I did. 

Q 	At the previous trial you made markings on these 

diagrams, indicating the location of the 51 stab wounds, the 

lacerations, and the two bullet wounds; is that correct? 

A 	Yes, air, 

Q 	Would you again step to the diagram and tell the 

judge and jury the location of the. stab wounds and the gunshot 

wounds and the lacerations, the organ of the body penetrated, 

which wounds were fatal, the direction of the thrust of the 

stab wounds and the wound tract on the gunshot wound.. 

A. 	Yes. 

Referring to people's exhibit 176 showing.the 

front portion of the deceased body, as depicted in this 
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diagram, we'have utilized a slightly different numbering 

system, since `five le ve stab` 	the ba,' s4;-ihat we make 

stab. wounds, 1 through- 5: 

The stab wounds No, ,1ihr9tigh No. 3 was on the 

right arm and stab wound 1 through 16 were placed on the 

left arm; stab wound 1 through No. 5 Were placed on the 

right hand; 3 stab wounds placed' on the left hand for 

identification; and 8 stab wounds also labeled 1 through 8 

in the left leg; and 11 stab wounds in the front portion of 

the body. 
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• 

ti 

Now, referring to the 11 stab wounds in the cheat, 

stab wound NO. 1 of me -front pOrtion'Of body was located in 

the midportion of the chest; it measured 1 inch in skin length, 

penetrating into the chest cavity, into the left lung, 

causing massive hemorrhage. 

So, the stab wound No. I on the front portion of 

the body should be Considered as a fatal stab. I. indicate a 

"F" here for the fatal wound. 

Stab-wound No. 2 is found left side of the body, 

At the still midportion of the chest and penetrates into• the 

left lung through the chest cavity; it treasured 1 inch in 

skin length, I label this, also,.a. stab wound which to be 

fatal stab wound. 

NOw, stab wound No. 3., on the front portion of the 

chest, is found slightly above the left nipple. It measured 

1-1/4 inches in skin length .and penetrated' into the chest 

cavity in the distance of 3 inches, and penetrated the lung, 

causing massive hemorrhage, I consider this to be fatal wound. 

Stab wound No. - 4. is. found in lower portion of the 

left side of the chest. It penetrated into the chest cavity 

with a 3-inch depth. 

Now, stab wound:No. 5 is found the left side of 

the chest, penetrating into the left cavity and penetrated,  

left lung, causing massive hemorrhage. 

No.. 5 should be a Mai stab wOund. 

No. 6 is found to the right -- correction, left 

side of the abdominal areai  upper abdominal area; and it 

penetrated into the abdominal cavity and also NO. 7 is found 

• A 
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2 

on. the left side of the abdominal cavity and. it penetrated 

the spleeri. 
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16 

Now, No. '8 measures a half inch in depth and a 

half inch in size; that is a superficial wound. 

No. 9, No}  10, No. 11 were not .considered to. be 

fatal stab wounds, 

Then there are 16 stab wounds on the left arm, 

we will be shown in the diagram people la exhibit 176, and 

for just to let me give you a summary of the stab wounds, 

there are 16 stab wounds distributed from the left shoulder area. 

to the left wrist, and some are in the front, some on the, side 

of the left upper arm, some on the back Of the left forearm. 

The measurement of stab wounds,. approximately 3/4 

to .one inch in skin length. None of the stab wounds are 

considered, by themselves, fatal wounds; however, collectively., 

will cause a great deal of hemorrhage and causing death, 
17 

13 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

Now, stab wounds sui there are 8 stab wounds on 

the left Leg; again, may I give you just a summary: The stab 

WOunds are found approximately all over the left leg, front 

and side and back of the left.leg, showing stab wounds to be 

about 3/4 indh to 1 inch in size,. and penetrating. into the 

deeper tissue, 

Now, back, there were 5 stab wounds. Now. , Stab 

wounds on the back, labeled Once Again*  No. 1 through 5. 

Referring to,  No. 1, it measured 1 inch in akin 

langth;- it is found in the midportion of the back, penetrating 

into the left lung,;  causing a massive hemorrhage. So, stab 

Wound +0; may I 'correct this? 
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I am referring to No. 3 of the stab wounds in the 

back. This is to be a fatal stab wound. 

Now, No. 2, stab wound No. 2 in the back, is also 

measures 3/4 inches and penetrating into the left lung. 

I would consider that as a fatal stab wound; so 

No.. 2 would be a fatal wound. 

Stab wound No. 1 is found slightly above the 

stab wound No,. 2 on the back; it measures' 'a half inch in 

length and 3 inches in depth. 

Now)  stab wound No. 4 is found in approximately 

the Same vicinity of the stab wounds 1, 2 and 3. It penetrated 

in the deeper tissue; however, I did not consider it as a 

fatal stab wound. 

No. 5 on the back was a 3-1/2 inch deep and 

penetrated into the muscle structure of the right buttocks. 

There are 13 stab wounds, as I. described before, 

on 'the top of the head 

THE COURT: Stab wounds on the' top of the head? 

THE WITNESS: I meant lacerations -- lacerations. 

Referring back to people's exhibit 1.76, referring 

specifically the front pott‘n of the palm, palmal portion of 

the right hand, there ate 5 sharp cuts which I consider as 

definitely itabwoUndi'.-- defense type of stab wounds., 

Referring back to the teft,,side o Ohe hand, there 

are three itab wounds ic;Und' tit the Pelt of the-  hand: 

I believe I destribed'ai much as I can of the 51 • • 	: 	. 
7 	' 

stab wounds and the 13 lacetatiOns:, sir* 
.47 
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Or A 	MR. BUGLIOSI: And the two gunshot wounds? 

74. 	That's right, there are two gunshot wounds. 

No*? there was a gunshot wound, which is a very 

superficial, and the entrance wound of the gunshot wound was 

found juet at mid-portion of the left thigh and penetrated 

just beneath the Skin and it exited under in the same plane, 

so to speak, without further damage, and this was a nonfatal, ' 

through-and-through gunshot wound found, the front portion of 

the Taft thigh. 

Then there was'a gunshot wound of the left may 

X refer back? 	here we are. 

Now, another gunshot wound was found in the back 

of the deceased's body. X am now marking with a round circle, 

and this is another gunshot wound which I will abbreviate by 

placing "GSW." By this, for a trajectory, was to the left to 

the right and I would say mote or less on a horizontal plane 

as the deceased body is placed'in a standing position; and the 

bullet was recovered at the back of the spine. 

Let me correct by saying that — nay I refer back 

to the autopsy report for an accurate description? 

21 
	

'ct 
	

Surely, Doctor. 

22 
	 A. 	I just finished reviewing my autopsy report, and 

23 . my description was accurate, indeed. 

24 

25. 

26 

27 
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There was no unburned powder found in the vicinity 

of the entrance wounds. I am referring to the two gunshot 

wounds, 

THE• COURT: Before you leave the gunshot wounds. I am a 

little confused. Did you find two distinct wounds in the left 

thigh or one gunshot wound? 

THE WITNESS: One gunshot Wound was showing an entrance 

wound and an exit wound, your HOnor. 

THE COURT: All right. 

4 	By MR. BUCAtIOSIt Thank you. You may resume the 

Witness stand. 

In your opinion, were any of the wounds on Mr. 

rrykowski's• body inflicted after .death? 

did not see any wound that I felt that r should 

definitely classify as postmortem wounds or stab wounds 

inflicted after death, although X observed, since there are 51 

stab wounds, there are gradationscf the discoloration, or the 

color of the skin. and the fat tissues from the dark red to the 

yellow, that indicate that some of the stab wounds might have 

been inflicted during agonal stage 	that is medical term. 

A. 	So soma of Mr. Frykoweki's wounds then were 

inflicted while he was in the process of dying? 

A 	Yes, sir. 

Q. 	Doctor, on the date AUgust the 10th, 1969 at 2:00 

4t, the county coroner's office did your.  office supervise, 

and'AiteCt an autopsy on the body of one Steven Parent? 

Yes. 

And i physical autopsy was conducted by Dr. Herrera 
I. 
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of your office? 

A. 	Yes, sir. 

You were present during the autopsy? 

A. 	Yes, sir. 

Supervising and directing it? 

Yes, sir. 

And Dr. Herrera's autopsy findings I take it were 

reduced to a written autopsy report? 

Yes, sir. 

Which you have with you today) take it? 

Yes, sir, I did. 

You have reviewed that report in depth? 

A. 	Yes, I have. 

14R. BUGLIOSI: Any objection to the doctor referring to 

fete report as he testifies? 

MR. SUBRICR: No ObjeCtion4 
,t 	• 

• 	 '114 NO, BUOXOS/1 AS a result 4of your autopsy, 

Doctor,,on the ,hody of Mr. Parent, did you form an opinion as 
. 	'4 

to the cause of.. his death? 

A. 

4 

Yes,. I did: 44t " 
. 

What opinion is that? 

My opinion that the cause of death is. multiple 

gunshot, wounds of the chest causing massive hemorrhage. 

4 	How many gunshot wounds did Mr. 'Parent hat's?' 

found five gunshot wounds. 

Ct. 	Bow many of these five gunshot wounds were. fatal 

in your opinion? 

Two gunshot wounds were fatal. 
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0 	Where were those two gunshot wounds located? 

A. 	Two gunshot wounds were located in the chest. 

4 	In additional to the five gunshot wounds did Mr. 

Parent have any other wounds on his body? 

A. 	Yes. 

a 	What 'was that? 

There was one incised wound, sharp cut on the left 

band. 

4 	Do you have any opinion as to the type of weapon 

which caused that wound? 

Yes, I do have an opinion. 

a 	What kind of weapon it your opinion caused that one 

incised wound? 

That weapon or instrument that would cause such 

a sharp cut was a sharp-edged instrument such as knife. 

MR. SUGLIOSI: Thank you., Doctor. 

I have here a photograph previously marked 178. 

May it be remarked 178? 

THE COURT:. Yes. 

  

 

18. 

19 

178 	t. SUQ1408/:, 1 have another photograph previously 

Mirked'170.. May it be remarked 179? 

'TIE` COURT: Yes. 
;' 3 

- MR..BUGLIOSI: Another photograph previously marked 180. 

May it,bereMarked"180? 

THE COURT: Yes. 

MR. BUGDIOSI: Another photograph previously marked 181. 

May it be remarked 181? 

THE COURT': It may be so narked. 

179 

180. 

• 
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2041.  

MR. BUGLIOST: Another photograph previously marked 182. 

May it be remarked as 182? 

THE COURT: Yes. 

MR. BUGLIOSI: Another photograph previously marked 1.83. 

May it be remarked 183? 

WE COURT: Yes, 

a 	BY MR. BUGLXOSI: Showing you 178 for identifica- 
tion, is this a photograph taken tinder your direction at the 

_county coroner's office on August the 9th, 1969? 

Yea. 

a 	What is shown in that. photograph? 
. A. * This shows the left side of the dedeased, Mt, 

• parent. 

All right. Showing you 179 for identification. 

Was _that photograph also_taken under your supervision at the 
, 

coiOner's Office, on august the 9th? 

4L 	yes, sir. 
• 

-.'1111;ttiis shown in that photograph? 

,Shows his face, the deceased Mr, Parent. 

Showing you 180 for identification, was that 

photograph also taken under your direction at the coroner's 

office on August 9th? 

Yes, sir. 

a 	What is shown in that, photograph? 
It shows the left arm of the deceased. 

Showing you 181 for identification, was that 

photograph also taken under your direction and supervision at 

the coroner's office on August the 9th? 
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Yes, sir. 

What is shown in that photograph? 

Shows7the lett side of the body. 
, 

Showing you-.i82 for identification, was that photo- 

	

5 
	graph- ialsoakenutIder yoUr direction at the coroner's office 

	

6 
	on AU(Eilit-the';th7' 

	

7 
	 A , 

	

a 
	

4 	What is depicted on that, photOgtaph? 

	

9 
	 A. 	The left Side of the face and the left side of 

the body: 

	

11 
	 Q. 	Of N. Parent? 

	

12 
	 A 	Yes, sir. 

SItivrinyou 183 for identification, was that 

	

14 
	photograph also taken under your direction on August the 9th 

	

15 
	at the coroner's office? 

	

16 
	

A 	Yes, sir. 

	

17 
	

What is shown in that photograph? 

	

18. 
	 A. 	It shows the left side of the body of the deceased, 

	

19 
	Mr. Patent, 

	

20. 	 Are all these photographs People's 178 through 183 

	

21 
	

fair and accurate representations of the respective portions 

	

22 
	of Mr. Parent'S body depicted therein? 

	

23' 
	

A, 	Yes, sir, 

	

'24 
	

MR. BUOTAOSI: /but Honor, I have hete two other diagrams 

	

25 	:previously marked 184 for identification. May they be remarked 

26 ' 1847 

27 . 	 THE COURT: They maybe so marked. 

	

28 
	

Q. 	BY MR. BUGLIOSIt Doctor, looking at People's 184 - 
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THE COURT: Oho is the front and one is the back of Mr. 

Parent? 

MR. BUGLIOSI: Yes, front and back. 

Doctor, did you prepare those two diagOutt? 

Yes, I did. 

And at the previous trial did you indicate the 

location of the gunshot wounds on Mr. Parent's body on these 

two'diagrambT4: 	1,7  

Yes, sir. 

.W111 you once again step down off the witness stand 

and tell the judge and. jury, point out to them the location of 
, 	4 	. 

.-the,'fiVe:gundhOt wounds and one defense wound and show the 

organ of the body that the wounds penetrated, which wounds were 

fatal and indicate the path that each bullet followed, once it 

entered mr. Parent's body? 

Yes, sir. 

The trajectory. 

14. 	Referring to PeOplets Exhibit 184 showing the front 

portion of the body on this-diagram, once again for the purpose 

of identification I labeled gunshot wounds as Gunshot Wounds 

No, 1, 2 through No. 5. 

Now, Gunshot Wound No. 3, it was found in the left 

side of the 	it fact, left cheek, slightly lower, or close to 

the chin area. It penetrated into the entire thickness of the 

cheek and entrance wound found •outside of the skin, exit wound 

found on the inside of mouth..  

During fluorscopic examination, X ray examination, 

I was looking for the bullet but I did not find the bullet. 
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Q 	We can get into that later, Doctor; we are just 

talking now about the location of the wounds-, then we will talk 

about whether the bullets were recovered, shortly thereafter. 

A 	All right, sir. 

Then, gunshot wound,  No.. 1 was found the left lower 

neck or you could almost say the upper portion of the chest, 

penetrating; the direction from left to right, and front to 

back directiona; a bullet was found in the midportion of the 

Chest cavity, causing massive hemorrhage. 

I considered this to be a fatal gunshot wound. 

There vas no deposit of a powder or visible powder 

imbedded into the wound. tract. 

Now, gunshot wound No. 2, was found the left lower 

portion of the chest and the wound trajectory Was from the 

left to right and the- front to back, and an almost horizontal 

direction; and the bulletyas,found, once again,, found, in. the 

midportion of the bOdy, andlie penetrated lung tissue, causing 
! 

massive hemorrhage..i

I 	

i 

consider these two gunshot wounds; that is, OW 

No. 1, fatal;,' gunshot World 
1 

Now, there were two additional gunshot wounds. I 
' h 	' 	f 

label them gunshot wound No.'4,and 5..Y; " 

NoW, gunshot wound No. 4 was found back of the 

left lower arm and ex#*Cinside4f the' left forearm'. X did 

not find the bullet in this area,. 

Gunshot wound No. 5 was found the back of the right 

forearm near the right Wrist, and also it was a. through and 

through gunshot wound and I did not find the bullet, 
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Mese two gunshot wounds, in my opinion, would not 

2 be fatal. 

Now, stab-wounds or incised 'wounds, since they are 

4 sharp, sharply cut wounds, was found left hand on the palm, 

extending from near the wrist to the fourth and fifth fingers. 

6 
	

MR, AMLIOSIt Thank you, Doctor. You may resume _the 

7 . witness. stand' 

8 
	

Would this be a convenient timel, your Honor? 

ThE COURT: Yes. 

10 
	

Ladies and .gentlemen of the jury, we will recess 
11 at thts time until 1:30. 
12 
	

Once again, heed the admonition heretofore given. 
13. 	 1:30 
14 
	

(The noon recess was taken until 1:30 p,m. 
15 	 of the same day,) 
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LOS ANGELES, CALIFORNIA, THURSDAY, AUGUST 19, 1971; 1:40 ?X* 

THE COURT: People against Watson. 

Let the record show all, jurors, counsel and the 

defendant are present. 

Doctor. 

THOMAS,  T, NOGIJCI, 

resumed the stand and testified further as. follows: 

THE COURT: liocto4'yOu are still under oath. 
- 0  

For the.record will you please state your full 

name . 	
,  

t 

, 
THE WITNESS: Dr. Thomas T. Noguchi. 

DIRECT EXAMINATION (CONTINUED) 

BY MR. BUGLI0SI: 

Q 	Doctor, you indicated that two bullets were 

recovered from the body of Steven Parent; is that correct? 

A 	Yes, sir. 

Q 	Recovered from inside his body? 

Yes4  sir. 

By Dr. Herrera? 

A 	Yes, sir. 

MR. BUGLIOSI: your Honor, I have here another manila 

envelope and contained therein is a bullet slug previously 

marked 185. 

May they collectively be remarked people's 185? 
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TIE COM: It may be so marked. Two slugs? 

MR. EUGLIOSI: No. There is only one slug. 
May the envelope and the slug be collectively 

remarked people's 185? 

THE COM; Yes. 

MR. Mann; I have here another manila envelope 

containing therein, stapled, contained therein is another 

bullet slug. 

Previously the envelope and the slug were 

collectively marked people's 186. 

May they be remarked people's 186.? 

THE COURT: They-may be marked. 
1 

" 	, 
r • t, 	I 	t . 

• 4„. 	. 

r 

.• 
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Q 	BY.  NR. SUGLIOSI4 Showing you people's 185 for 

identification, Doctor, an envelope and a slug contained 

therein, have you seen that envelope and that slug before? 

A 	Yes, I have. 

Q 	Is this the slug or is this one of the slugs that 

Vas recovered from Steven Parent's body by Dr. Herrera? 

A 	Yes, sir. 

Q 	On August the 10th, 1969? 

4 	Yes, sir. 

Q 	Do yo; t see Dr. Herrerals signature on the envelope? 

A 	Yea- I do. 

q, , 'And does it indicate on the envelope that Dr. 

iterrrt turned this. slug ,oyer,to-Sgt..Bill Lee of the Los 

Angeles Police Dipartment att6a5. p.m. on August the 10th, 

1969? 	
: '4 

A 	'Fes, it doesi 

Q 	Map and where :was ,this slug found in Mr. Parent's 

body? 

A 	This was found the upper portion of the chest 

cavity near the trachea, windpipe. 

Q 	Trachea, T-r-a-c41 e a? 

A 	Right. 

Q 	I am teaming another bullet slug from the 

envelope marked people% 186 for identification. 

Have you ever seen that bullet slug before? 

A 	Yes, I have. 

Q 	Is that the second bullet removed from the body of 

Steven Parent by Dr. Herrera? 
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A 	Yes, sir. 

Q 	And from what part Of Mr. Parent's body was this 

bullet recovered from? 

A 	This was recovered from, again, inside of the 

chest cavity, more on the right side of the chest cavity. 

Q 	And on, the envelope you see Dr. Herrera is signature, 

Doctor? 

A 	Yes, I do. 

Q 	And the reference on the envelope that this 

particular bullet was turned over to Sgt. Lee. by Dr; Herrera 

• on August the 10th, 1969 at 6:15 p.m. 

A 	Yes, sir. 

Did you or Dr. Herrera recover the bullet that 

entered Mr, ,Parent Is left cheek? 

A 	No, we did not. 

Q 	Did that 'bullet ever exit Mr. Parent's body?.  

A 	Yes. .G 
4  

Q 	Wa&tlier'e. an exit wound for that bullet? 

A , 	Yes, there, was . 	 fi  
• 

-0 	Where wafi•the-*cit:.Wound?-. 

I am talking about this bullet right here, now, 

this wound right here . ' i 	• 

Right; ghat is gunshot wound No. 3; that is the 
* 	• 	, 	, 

entrance wound was found left cheek and it exited from inside 

mouth, and it appears, based on this X-ray examination, 

absence of bullet, no destruction of the mouth structure, 

exited through the mouth as the mouth was open. 

Q 	So, then, you are theorizing -- well, the entrance 
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23 

2 

3 

4 

wound o  gasliot woiind No. 3 is the outside of the left cheek? 

A 	yes, 

	

, 	• 	, • . 	, 

	

Q. 	Exit wound ,i6 thejfistdekof the, left cheek? 

	

A 	Yes, •sir. ... 
4C 	 t  

Q  But you h4Ve not` recoveredthe bullet? 

	

A 	That's right. 

	

Q 	So you theorize, then,• that that particular bullet 

exited through Hr. Parent's open mouth? 

	

A 	yes. 

	

.Q 	I believe you testified• that gunshot wound No. 4 

here, to Mt. rarer t's left forearm, was a through and through 

gunshot wouad. 

	

A 	lea, I did. 

	

Q 	How did yOu determine it was a through and through 

gunshot wound? 

A • First of all, that the entrance wound has a typical 

round characteristic bullet hole, surrounded by- rim of abrasion, 

we call, characteristic that is to be the entrance wound. 

By using a surgical instrument called probe, we 

prObe through• the entrance wound, through the trajectory of 

the left atri, and the tip of the probe, surgical instrument; 

apparently came through the exit wound; exit wound was slightly 

jagged. It is. a characteristic of entrance wound type. 
24 

25 

26. 

27 

28 

000206



2051 

18R-1 
	

THE COURT: Exit wound type. 

2 
	 IONEiglighiktAs right, your HOnor. That is exit 

-1 
3 wound, and further examination of the X ray did nett show .a 

4 builit!:Wthit,the fair conclusion to say is that this is 

13 

14 

• 15- 

16 

17 

18 

19 

20,  

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 • 

9 

10 

1.1 

1? 

5 

7 

8 

6 

a through-and-through gunshot wound. 

BY' M. 8UGLIOSI: Gunshot Wound No. 4 here passed 

through and through Mr. Parent's left forearm? 

Yes, sir. 

a 	Did you form any opinion as to whether or not there 
was any connection or interrelationship between GunshOt'WOund-

No. 4 and Gunshot Wound NO. 2 up here (indicating)? 

A. 	Yes, I did. 

4 	What opinion is that? 

In my opinion, that gunshot wound.  No. 4, as probed 

through with surgical instrument, in association with addition-

al grazed gunshot wounds -- may I use this? 

Q. 	Yes. 

A 	-- grazed surface, gunshot surface wound, and 

placing the left arm in this fashion -- that is upwards, flex 

the elbow 	it appeared that trajectory is from here to here, 

connecting the gunshot wound with Wound No, 2. 

a 	Are you saying then that the bullet which entered 
,Mr. Parent's left forearm at that'plade that you have designate 

as Gunshot No. 4 on the diagram, passed through and through his 

left forearm and reentered Mr. Parent's body at that place on 

the diagram, designated as Gunshot Wound No. 2; is that.What 

you are saying? 

Yes, sim 
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4 	so yOU are saying, then, that GUnihot Wound No. 4 

and Gunshot Wound Nod 2 mere caused, in your opinion, by one 

and the same bullet? 

Yes. That is my opinion. 

4 	X believe you said there were five gunshot wounds; 

is that dorrect? 

Yes. 

But Gunshot WOunds 4 and 2, in your medical. opinion, 

were caused by one and the same bullet? 

A. 	YOO. 

4 	SO in your opinion then, Mr!  Parent was shot four 

times; is that correct? 

A 	Yes, sir. 

4 	So four bUllets entered his body, bit there were 

dive gunshot wounds; is that correct? 

A. 	That is true. 

4 	Doctor, did you ever take samples of blood from 

each Of the five victims? 

A. 	Yes., we did. 

a 	/ take it that you turned this blood over to the 
'Los Angeles Police Department? 

Some of the samples had been, yes. . 

A 	Samples of blood fromeach victim was turned over 

to the Los Angeles. Police Department? 

L ; I believe, no; we retained most of the 

samplel for sobs study,- toxicologidal study as well as blood 

z I S 

a 	wee theie any medical evidence, Doctor, of any 

1 

4.  

5 

6 
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1 
	sexual molestation to any of the five victims' bodies? 

2 
	 There was no, eltidence of sex molestation, sir, no, 

3 
	sir. 
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8 	' 

0' 	Any evidence of any mutilation or dismemberment 

to the body of any of the five victims? 

So far as medically speaking, there was no mutila-

tion or dismemberment. 

You are distinguishing between medical mutilation 

and; let's say, laymen mutilation? 

I do distinguish between the two terminologies 

You testified, I believe, that Mr. Frykowski. 

received 51 stab wounds, Sharon Tate 16"stab. wounds, Jay 

Sebring seven stab wOunds4  and Abigail Polger 28 stab wounds 

fora total of 102 stab wounds.' Is that correct? 

A. 	Yes, sir. 

Did you personally examine each of these 102 stab 

wounds? 

A.' 	Yes, X did. 

gaged on your examination of these woUnds, did 'you -

formany opinion as to whether or not all wounds on these four 

victims were caused by the same type of weapon? 

R. 	Yes. I do have an opinion. 

a 	what is that opinion? 
. Well, based on the appearance of the stab wounds, 

further considering stab wound length, depth, the widely 

separated stab wounds, and further Appearance of the edges 

27. of the stab wounds, I formed an opinion that these stab wounds 

* 28 vete caused by a very strong knife-life sharp instrument with 

t 
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22 '• 

23 

single• cutting edge, perhaps a double-cutting edge in some 

other portion of the stab weapon, and further depth, consider 

• ing the depth, I would say the -- 
a 	My question now at this particular moment is: 

Did you form any opinion as- towhether or not all of these 

wounds were omitted by the same type of weapon', 

Yes. I would say the same type .of weapon. 

a 	Youp'of course, do .not know the number of weapons 
involved; is that correct? 

That is truer  sir. 

But your opinion is that it is the same type of 

weapon that caused all .102 wounds? 

Yes; that is my opinion. 

a 	And would you describe this weapon, not in terms 
of dimensions, how, but in terms of other characteristics 

like strength, as what type of a, weapon? A knife-like instru-,  

ment? 

A. 	Yee, I would say so, 

a 	Strong? 
Yes, it has to be. 

4 	Why do you say it has to be strong? 

A. 	Because you feel that the instrument Must. be , 

r strong, because!, of ,the multiple stab wounds, yet, there is no _ " , 

1 
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8. 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

is 

19 

'20 

21 
4' 	• 

24' ". 
47' 

25 , 

26.  

196 	
27 

28 

*idoice of.bidken:blaide, which one would expect to find, if, 

it is a thing  nexpensive kitchen knife to be used to stab for 

multiple stb! Wounds like this. 

• 
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, 	1 

Q 	'1.0.11 found no knife fragments, in other words?. 

No; no, I did not.; and I _further confirmed by 

"43.UorOscopic 	examinitlion. • 

So it was not a kitchen type knife? 

A 	I woad tot thia.4o.. 

Ora pocket knife? 
' ;: 

Q 	Could you give us an example of the type of knife • 

that it could have been? 

A 	Well, I would say that the blade length -- 

q Again 

A, 	I havetobe -- 

Q. 	Again,. t am talking about the type of knife, 

DoctOr, now; was it a bayonet type knife, for instance? 

MR. BUBRICK: Your Honor, I am going to object as 

leading -- 

MR. ISPOLIOSI: I am directing his attention; he is: an 

expert, anyway. There is no such thing as a leading question 

of an expert. 

MR. MAIM I dontt think he is an expert in knives. 

THE COURT", Well, Doctor, it is not what you would call 

a, kitchen knife? 

Would you class it as' more of saber type or dagger 

type? 

THE, =HESS; Well, some sharp instrument other than 

ordinary kitchen knife. 

THE COURT.: Do you know what a hunting knife is? 

THEVITNESS: Yes; of course, they come in different 
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1 

 

shopes. 

THE COURT: I didn't:understand-, Doctor; did you say that 

this knife had a sing*kutting edge or a double cutting edge? 

THE WITNESS:i  

,W41, a study of 102 stab wounds., some stab 

wounds has. 'a doublelcuttimedge.appeafande:by close 
• t 

examination of a wound, and -alio re-examination of black and 

white photograph. 	 4 

Some Stab 'Wounds.  has,  what appears to be single 

cutting edge, 'with Opre'the OtheriLdejofthe edge that, 

appears to be either torn or dull. That is why I. mention it 

to. you. 

Q 	BY NR.. BUQUOSit Well, let me ask you this: 

Assume a. blade that is sharp-at the bottom, it is. a cutting 

edge at the bottom, and also sharp on top, let's say, two or 

three inches back; and then flat back to the hilt.. 

Nowl  if that type of a weapon, if that blade 

penetrated a person7s body beyond the two or three inches, 

letls say, to five or six inches,. would the wound look like it 

had been caused by a single cutting knife. or a double cutting? 

A 	Well, that 

Q 	Did you follow my question? 

A 	Yes, I do. 

Am IVO understand correctly that a weapon., knife,, 

with a single edge on one side and equally-sharp edge up to 

about 2 inches -= is that your hypothetical -- 

4 	Yes. 

A 	-- question? 

2: 	: 
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I 

2 

Q 	And flat back to the hilt. 

I see. 

'Well, it is simple that such weapon is to be pushed 

through the cardboard to the hilt, you would expect to find 

very simple, say -- a pattern you can do it, some experiment 

to work ,- that IA, the single cutting edge and the top of,  

the thick area will be dull, providing that the entire blade 

is pushed through. 

Q 	Did you examine the dimensions of the wound to 

determine the dimensions of the blade that caused the wound? 

Yes. 

Q 	Did you form any opinion a$ to the length of the 

blade that caused these wounds? 

A 	Yes. 

What is that opinion? 

A 	Well., based on the number of stab wounds that have 

a depth of five and six inches., I would form the opinion that 

the sharp instrument should at least be five or six inches in 

length. 

Q 	What about ,the width of the blade? 

A 	Once agaidr'as the stab wounds had almost a 
4  
• 

constant pattern/2;11*h I inch and 1-1/2 inches in skin length, 

I would 'say that the width of the' ,instrument .involved in this 
• - 

case 	say  . the width shtNltd` be one inch to. one and a 

half inches. 

Q 	What about tiwthic*is:of the blade? - • 	- 	te 

A 	Well, again, is comparing with, the stab wounds, 

I would say 1/Sinch to perhaps 1/4 inch in thickness, the most 
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1 	 Q 	So, in your medical opinion, after studying the 

2 	dimensions of the wounds, you formed the opinion that the 

3 	dimensions of the blade that caused the wounds had a 1648th 

4 	of about 5 to 6 inches, a width of 1 to 14/2 inches and a 

5 	thickness of 1/8 to 1/4 of an inch; is that correct? 

6 	 A 	Yes, sir. 

7 	 Tat COURT:, May I have those figures again, please. 

8 	 (Record read by the reporter.) 
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,13' 

O BY' MR, BUGLIOSI: Doctor, was there any toxicology 

examination performed on the bodies of the five victims?' 

14. 	Yes. 

O 'What is a toxicology examination? 

A. 	Toxicological examination is an examination of 

the biological samples such as blood, urine, and other samples 

to study any chemicals found in the decedent's body. 

And who performed the examination on the five 

victims? 

A. 	These examinations were performed by my staff in 

Under your direction? 

/A. 	Yes, sir. 

Q. 	136  you hart _that report with you? 

Yes, I do. 

0 " ;What drugs, if any, were found in the bodies of 

the five victims? 
; 	' 

1. 	A Study of the urine sample taken from Miss Polger„ 

deceased, had 2.4 mg percent MDA. 

this is the drug called zethylene-di-oxy-ampheta- 

mine. 

O Go -ahead, spell it. 

19. 	M-e-t-h-y-l-e-n-e; then you might put dash, then, 

d-i;  then put thn dash r oxy, o-x-yt then amphetamine, 

'a 	YoU may Continue, Doctor. 

14. 	The unit sample taken from Mr. Frykowskil  deceased, 

showed the sate chemical, MDA; and the amount of 0.6 mg•perdent 
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And, Of course, I would not consider it as a drug. 

2 There is alcohol found in the blood sample, if you wish me 

3 
	to. -- 

4 
	

0 	Yes. 

5 
	 A. -- testify to it. 

6 
	 Mite FoIger's blood alcohol was .05%. Mr. Parent, 

7 
	the deceased, blood Sample for alcohol study came out to .02%. 

We have done a number of other toxicological 

9 search, failed to disclose any other drugs contained in the 

10- 
	

drug samples. 

11 
	 a 	So, no drugs, then; no drugs were found in the 

12 bodies of Steven Parent, Sharon Tate and Jay Sebring? 

13 . 	A. 	That is true. 

141 

15 

a 	Drugs were. found in the bodies of Wojiciech 
FrykowSki and Abigail rolger; is that correct? 

16 

17 

18' 

• 1 	4, 	. t 
A. 

MR. BUGL/OS/: Thank you very much, Doctor. 
.• 

'No'  further questions. 
19 

20 

THE COURT:. Is this MDA a depressant, a stimulant, or 

What is it?  
21 
	

THE WITNESS: According to -- your Honor, 'I checked 
22 
	

into this; I called Waihington, D. C., the Comprehensive Drug 
23 	Abuse and Prevention Act of 1970 was introduced and signed at 
24 	law -- and according to the law, it lists MDA, is considered 
25 	

to be a compound which will produce hallucinogenic effect; 
26 	and also is a number of a compound group put together, such 
27. 	as LSD or other drugs, and these were considered as either 
28 	hallucinogenic compound or as an unsafe to administer to 
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2 

3. 

patients, even. though Medical supervision is given. 

THE COURT: MDA is comparatively mewl  then? 

THE WXTNESE: It is quite 'new. 

THE COURT: Ara you through, Mr. Bugliosi? 

MR. BUGLIOSI: Yes, your Honor. Thank you. 

6- 

7 CROSS-EXAMINATION 

8 BY MR. BUBRICE: 
4 	f 

9 

• .1"  

jd 

we 
'the matter of the rope that linked -- •I believe/referred to 

a 	Dr. Noguchi, X want to invite your.  attention to 

— U 

12, 

13 

14 

it in Picture No* 

r  TUE  .COURT :149 , 

MR* _BUBRICK: 149, was it? 
t 	. 

' ; 41.R s  KAY: I think it is 117. 

19 

20 

21 - 

15 

16 

17 

THE COURT: Aloo you want to show the rope? 

MR. BUBRICK: Yes, the rope that tied Tate and Sebring 

together. 

Do you remember that picture? 

MR. BUGLIOSI: No, that rope is not 149. 

MR. KAY: It is 117. 

MR. BUBRICK: It is 117? 
22, MR. -KAY: 117. 
23' 

24 

25 

26 

27 

.23 
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4 	BY MR* BUBR%Ply You recall you made reference. to 
. ,., 4 	.., , 

2 --anebrision on  the -cheek Of Mrs. Tate. DO you recall that? 

3 	Ica.,BupLxopz4 Yes. That is 149, the photograph of 

4 	$har4n:'iS,t0i left cheackr8  showing the abrasions. tft 149 there 

BY MR. BUBRICK: That is right. This is the 

9 photo I am referring to, Dr. Noguchi. 

19 
	

Now,, you have indicated on there that there are 

11 ,some abrasions which in your Opinion are, caused by the friction 
12 between the rope  and the skin; is that Correct? 
la 	 Yes. 
14 	 a 	Now, are there any other abrasions apparent on the 
15 picture, that were apparent to you at the time of your examine-. 
16 tiOn, from which you Could conclude that there was friction 
17 betWeen the rope and any other .portion of the skin? 
18 	 No/  six. 
19 	

Nothing around. the nark? 
20 	

There was abrasions On the loft-side of the neck, 
21 

but 'I Concluded that is probably due to fingernail scraping. 
22 	

What is it, Dr. Noguchi, that. led you to believe 
23 

that the _rope burns on the cheek of Mtg. Tate, as you see them. 
24. 

in the picture before you, were caused by the suspension of the 
25 

body? 
26 	

Al 	I formed an opinion, not only based on. the'abrision 
27 

here shown.= left chew:1okt  but at scene of investigation where 
28 

the rope was a multiple circling rope around the neck and left 

5 	is-no,rope shown in that photograph. 
. 	' 

6 	 THE COURT: Yes, the, rope burn. 

7 	 MR. BUGLIOSI: Just the rope burn. 

8 
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cheek area, where the rope goea'into the,  beam of the ceiling, 

and attached to the neck of the deceased Jay Sebring. Further, 

'that is the curvature of this area along the left cheekbone, 

especially underneath -- I shouldn't say underneath, but below 
•  

the"cheekbohetend t -abrasion itself is a dark red. that means 

it occurred while person was still alive, that is the blood 
?. 	. 

oozef out,after
3 
 the scraping of the skin is completed, and 

-Position of the rope is consistent with the abrasions that are 
;, 

shown in the picture. 

a 	Wouldnit you have expected to find abrasions on 

the neck, if' that body had been suspended in its full 'weight? 

A. 	Of course, the body Was suspended, but I don't 

believe the neck was suspended. I think the mass of the force 

was on the left side. Her head was perhaps tilted to her left 

area, suspended in this fashion, rather than the neck. 

a 	Is it entirely consistent with your theory that 

any pressure that had been applied by the rope to the skin on 

het cheek would-have left an abrasion? 

A. 	Of course, that is a possibility. However, along 

the curvature, which the cheekbone is curved in this area, it 

seems that it is most logical to consider these were caused 

by suspension of the force upward. 

C;t 	Well, but it is really, the friction between the 

rope and the fkin that caused the burn, isn't it? 

A. 	That is true. 

So that no matter how you applied that friction, 

it would leave a burn, if it were of sufficient weight/ is 

that correct? 
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1 	 .,That is true, yes. 

: So-that, then, 'if the body were even on the floor, 

-14' 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 • 

16 

17,  

19 

20 

21. 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

2a 

15 	' 

'if thera,weresgfficient weight attached to the rope and a - 	• 
pulling of that rope, it would leave a burn, would it not? 

A. 	let me See. You-ace referring to.the weight against 

the head --. 

Yes. Perhaps with somebody kneeling on the head 

and putting pressure on the rope. 

A. . At sbene of investigation, I felt that ought to be 

looked into and,/ believe that if rope was. rested ,,- or placed 

on the floor, the left cheek. was up against the rope, do not 

believe that I would expect to find abrasion such as this. 

(11. 	Isn't it possible for the rope on the floor to 

follow the conture of that cheelzbone? 

A. 	Yes-, in a sense. However, the cheek have to grind 

in this fashion (indicating), you know, to get it. It takes 

a considerable friction, nOt just a contact. 

Yes. I an assuming that there is pressure applied 

to the head as it is on the rope. 

A 	Well, this is a very interesting theory. 

a 	But it is not an inconceivable theory, I take it? 

A 	Well, I would not disagree with it. I think that 

is a theory also to be entertained. 

Q. 	As to that, it is quite possible, then, is it not, 

Dobtor, fOr those burns, or for the markings' On. Mrs. Tate's 

cheek to have been caused by something other than hanging? 

A 	Well, as a possibility I bight entertain that 

theory. 
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24 

  

1;1 	I wonder if you could deflonstrate the manner in 

which you have indicated you thought the bulIet entered the 

arm and continued on into the body, the position that the body 

was in, as the bullet entered and made a through-and-through 

into the chest cavity of Mr. Patent? 

A 	Yes.. Pardon me. 

THE COURT: That is all right. You can get undressed, 

DoctOr. 

THE WITNESS -% Pardon me. 

THE COURT: Doctor, wouldn't it make it simple, sitting 

in, an automobile and if I put my arm up this way and somebody 

on my left fires a gun into this pett of my arm, that bullet 

can pass through my arm into my chest; isn't that correct? 

THE WITNESS: yes. 

THE COURT: Is that the way you feel it happened? 

'THE WITNESS: Yes, your Honor. 

a 	BY MR. BUBRICX: t beg your pardon. X thodght 
both wounds were on the forearm, the front of the forearm. 

A. 	No. 

!TiE COURT: No; through and through. 

THE WITNESS: I am going to do' the best I can. I am goin. 

to Avoid usirkq this,~  because I am going to have trouble getting 

11,  

, All right. Two blue marks here on the back of the 

left foreillW. 
26 

27 

• 28 

  

.4 • 	..This ,was labeled No. 5 and this is No. 4. we are 

conceined with No. 4, are we not? 

BY MR. BUBRICR: tess 
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A 	Then actually the exit wound was found on inside 

of the left forearm, and further I estimated that grate mark 

caused by' bullet and grazing thiS and this, placing this and 

this, with No. 3, would cause it. That is my opinion, of 

vourse, and it is quite logidal, based on the stud. 

a 	Then the entry wound is on the outer surface of 

the left arm? 

A 	Yes, sir. 

a 	And passed, through the area of the elbow, right 

below the elbovand into the chest cavity? 

A. 	Yes. That is my opinion. 

a 	Doctor, are you familiar with the amount of alcohol 

in the blood to constitute intoxication? 

A. 	Yes. I am reasonably familiar with that. 

Q. 	Can you interpret in the amounts of alcohol that 

were fOund in the Parent boy and this Folger, in, terms of the 

amount that 'would.  be necessary to constitute intoxication? 

A. 	I believe Miss Folger had blood. aldohol .0 -- 

4 	.05. 

A. 	.05% -- this blood level would usually 'be found 

if a person ingestl  say, two Dunces of 100 proof whisky within 

45 minutes to 1 hour. Then you would expect to find .05% of 

	

blood alcohol ill. 	bloodstream. 
= 

That is not a person who is unable to do anything 

especially, is it? They are not a drunk person? 

. Cohr.no. I would not consider that. 
, 	= 
The person'with .05 can go about their regular 

bUsinesp without staggeringl  falling, or doing things like 
,;k 
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that? 1 

X would agree to that. 

4 	Then, how about the Parent boy? X think you.said 

it was .02. 

Yes. This may be similar way: Zither one ounce 

of 100 proof whisky or equivalent of one can of beer, which 

Would raise the blood alcohol to .02%. 

0 	my point is, that is not a tremendous quantity to 

drink? 

Not at all. 

MR. BUBRICK: I haVe nothing.  further* 

MR. BUGLIOSI: No fdrther questions. 
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THE COURT'S- Thank you, Doctor. You may be excused. 13 
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MR. KAY: Before we call the witness may we have the 

•bailiff please place exhibit 98 up on the. board. 

THE COURT; Yes. 

M. KAY: The People will call as their next witness 

Mr. King Baggot.. 

THE CLERK; Raise your right hand, please. 

You do solemnly swear that the testimony you may 

give in the cause now pending before this court shall be the 

truth, the whole truth, and nothing but the truth, so. help you 

God? 

THE WITNESS: I do. 

RING BAGGOT, 

called as a Witness on, behalf of the people, testified as 

follows 

THE CLERK: Thank you. 

Take the stand. Be seated and would you state and 

Spell your name, please. 

THE WITNESS: King, K-i-n-g faggot, B-.a-g-g-o-t. 

DIRECT EXAMINATION 

BY MR. KAY: 

Q 	What is your present occupation? 

A 	Newsreel calAerapan for American Broadcasting. 

That is tbi ABC television? 

A 	yes.. 

titi lwork •for the !news program On ABC? 
, 

I fast the news,' right;.
,  

• 
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20A-2 
	

Q 	Haw long have you been employed as ,a newsreel 

2 
	cameraman? 

3 
	

A 	Seven years. 

4 
	

Q 	Directing your attention to Detember 15, 1969, 

were you on a special assignment that day? 

6 
	 A 	Not a special assignment. We were doing something' 

7 
	a little bit out of the ordinary that we were planning, yes. 

We just had an assignment that we wanted to follow 

9 

10 
	

Q 	Was that related to the Tate murder case? 

11 

12 

13 

14 

15 

A 	Yes, it*as. 

Q. 	NoWi- directing your attention to about 3:00 o'clock 
• 

J1 

that .'term, did you have occasion to go to the Tate . 1  

residence carted at 10050',Cielo pave/ 1 - 
A 	Yes, we did. 

16 
4 	1 	7 

Q 	When you Day:, "we,"whio:,.. was with you? 
17 
	

A 	Al Wyman, a reporter, and Ed Baker, a sound man. 
18 
	

Q 
	

Did yaicO&the're at ihe 'Tite house about 3:00 
19 	o'clock? 
20 	 A 	Approximately 3;00 o'clock. 
21 	 Q 	What did you do after you first went to the. Tate 
22 house 
23 	 A 	We went up to the gate of the Tate bouse4  which 
24 	is as close as we could go, and with the premise of finding 
25 	some clothes that were allegedly worn, we thought in our minds 
26 'what would we do if we were put in their situation and, we 
27 	started to head down from'Cielo Drive*  down to Benedict Canyon. 
28 	 We made a right turn and found we were in a residen tial 
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area and thought that this was not the right course-. We went 

back to the Tate home. 

Q 	Okay. Wait a minute. I have you back at the 

Tate home. If you will look at exhibit 98 here, which has 

already been marked here, it says 10050 ciao 

A 	Correct. 

Q 	Now, I take it that the first time that you went 

up to the gate, if you follow my finger, you went from the 

gate of the Tate house around. and then down this way 

(indicating)) 

A 	South. 

Q 

chart. 

Which would 'be south toward the bottom _of the 

A 	Correct., 
• ", 	, 

Q 	Now you;arefat the point where you have gone far 

enough this vay4and you ended up in a residential, district 

and then?you-turned around and cpxRe badli„and. you are once , .  , , 	 4 . 	. 	1 	• C 	t  

again ,in front =o che- Tate hgMe•.;  ; 4: . 

A 	Tato horse., ..„. 

	

7 •_ 	1: 
_ I _ 
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Q 	All right 

Now, from that jptnt where did you go? 

A 	Proceeded. north' up Benedict Canyon. 

,,AIl;right, and. was it still light out at this time? 
? . 	 -- . 

A 	Yes, it 'wai.:.,  :: 	,:1 .il 	
i. 

 ( . 
1 ! .. 

Q 	Andholoi-far Aid you go north on. Benedict. Canyon 

Drive? 

A 	I would say sPProximately ,about siX miles, five 

miles. 	 5 

All Tight; and what, speed did you proceed? 

A 	The speed limit, which, was 35 miles an, hourA  

Q 	And did you come to a certain point where you 

stopped? 

A 	Yes, we did. 

Q 	And what was that location? 

A 	Right across the ttreet from 2901. 

Q 	Now, on people's exhibit 98 it says "2901, &-e-s-i44." 

Does that mean "Resi-dence"? 

A 	That is a house. 

Q 	That is the house, and that's the little black square? 

A 	Yes, it it. 

Q 	And there is .an X on people's exhibit 98 where it . 

says, "Clothes found." 

Is that approximately where you stopped? 

A 	Yea,. it is. 

Q 	Now, was there anything unusual about the location 

where you stopped? 

A 	It was the only possible place you could pull off 
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21-2 	1 
	Benedict, Canyon onto a shoulder off the main road. 

• 
2 
	 • Q - Was it a dirt shoulder? 

3 
	

A' 	Yes,' it Wage_ ;: 

4 
	

Sc,Q 
	

in other words, from the front gate of the 

Polantki drive goiug.dowq 0.0.6:prive and up Benedict Canyon 

6 
	Drive to across the street from 2901 residence, that was the 

• 

7 
	

first place .you' could stop? 

8 
	

A 	First possible place, right. 

9 
	

Q 	That was the first place you could turn off -,- 

10 
	 A 	Correct; right. 

11 
	

Q 	Naw, When you got to this location, mr, Baggot, 

12 , 	what did youllo? 

13 
	

A 	We got out of the car and looked dawn the ravine, 

14 	which appeared to us to be a small black cloth, very 

15 . indistinguishable, very small, approximately 20 to 3Q feet 

16 
	

down this ravine; and Ed Baker and myself proceeded down 

17 
	

this ravine the 20 or 30 feet and located some articles of 

18 
	

Clothing. 

19 
	

MR. KAY: Your Honor, I have in my hand five photographs; 

20 
	

they are marked respectively 191A through E; in other• words, 

21 	191A, B., Ci  D, and E. 

22 	 May they be so marked again at this trial? 

23 	 THE COURT: They may be so marked. 

NDX 
	24 	 Q 	BY MR. KAY: Now, Mr. Baggott  could you see any- 

25 	thing other than this black patch of cloth when you were on. 
26 	the top of the hill looking down? 
27 	 A 	No, we.couldnft„ not from the road; that was the 

S 
	

28 	
.only -thing 'visible.. 
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14 

15 

16 

17 

18 

19' 

20 

• 

Q 	Now. show you -- when you, went down the hill were 

you able to observe other articles of clothing? 

A 	:yes, we were. 

Q 	s 'Apprircimately.hoW maily? 
. 	• 	, 

A 	Seven articles. 

Q 	Now, I sbmwVyoufirstAphotograph of 191A. 

Do you recognize what is depicted in that photo- 

graph? 

A 	Yes, I do. 

And what is depicted? 

A 	A pair of Levi's, blue jeans, 

Q 	And is that .a fair and accurate representation of 

how it appeared on December 15, 1969, when you found it? 

A 	'Yes, it is. 

Q 	Now, I show you another photograph*  191B. 

Do you recognize what is depicted in that 

photograph? 

A 	Yes, I do. 

Q 	What is,depicted? 

A 	Another pair of Levi's. 

Q 	And do those appear to be in the same condition as 

you observed them on December 15, 1969? 

A 	Yes, they are. 

Q 	And I show you exhibit 19lC. 

What is depicted in that photograph? 

A. 	Two pair of Levies, and it looks like part of a 

shirt. 

Q 	What type of shirt? 

21 
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25 • 
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21-4 

 

A 	Blue shirt; but that may be• the pants. 

Q 	All right. 

llow„ those appear to be an accurate representation 

 

4 of— 
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A 	Yes. 

Q 	how these items appeared when you found them on 

December 15, 1969? 

Now, I show you photograph 191D and it appears that 

there is a man, standing on the top of the hill looking down 

to. where there appears to be one itemofclOthes. 

Who is the man? 

A 	That's the reporter I was with, Al Wyman. 

Q 	And this one article of clothing that you see there 

was that the one that you could see from. the top of the hill? 

A 	You could only see part of it because of this 

protruding fence. You can see this past over in here, just 

this part. 

Q 	It appears, also, in the picture that there is -- 
what is that, chicken wire? 

A 	Chicken wire and rubbish of some degree, some 

sort;  definitely chicken wire. 

Kind of a trashy area? 

A 	Yes. 

Q 	I show you photograph 191E. 

'is,  depicted in that photograph? 
• 

A 	Also S: pair of Levi's .c. 
g 	- 

Q 	.Is thati-a in -itnd accurate;r§presentation of 

how those pair of Levi's looked op the night you found them? 
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8 

A 	They axe, 

December 15, 1969? 

Now, after you found this clothing were the 

police called? 

A 	Almost immediately. 

Q 	And did a police detective come out? 

A 	Yes, he did. 

Q 	Who was that? 

I believe he's a sergeant -- maybe lieutenant Mew 

Mike. McGann. 

Q 	Be is a sergeant; he'll thank you for the promotion. 

A 	Gave him a raise. 

Q 	Now, did you go down the hill with Sgt. MGann 

when he arrived to retrieve the clothes? 

A 	Yes, we did. 

Q 	Also, were you present when those photographs that 

/ showed you were taken? 

A 	Yes, we were. 

Q 	And while these clothes were being recovered did 

you, yourself, film the event? 

A 	Yes, wedid/  

q 
	

And this was on ABC film? 

A 
	

Yes, it was. 
Aud.are those films of the ,lbthes being recovered 

• : 
still in the studios of ABC TV? 

A 	Yes, they; are 

21-5 	1 
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Q 	Now, I show you first what appears to be a black 

velour shirt which says "Made in West Germany" and it is 'marked 

people's exhibit No, 50. 

Do you recognize this, Mx. Baggot? 
A 	Yes, I do. 

Q 	Was that, one of the items that you found? 

,A 	'Yes, it was. 

Q 	And I show ydu a black T-shirt which says, "Sears,' 

audit is exhibit 52..  

Do you recognize that? 

A 	Yes, I do. 

Q 	And was that one of the items of clothing that 

you found? 

A 	Yesi  it was. 

Q 	Now, I show you a blue T-shirt, whIch says -- well, 

it is a Penny's Towncraft; and that's exhibit 54. 

Do you recognize that-T-shirt? 

A 	Yes, I do. 

Q 	Was that one, of the items -of clothing that you 

found? 

A 	Yes, it was, 

Q 	I show you a.white T-Shirt which has no label, 

but it is markedexiiibit 53. 

-t Do, you recognize that? 

A 	Yes ,withbut.the drawing's,. 
A , 

11 
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-04 	Without: the markings? 
27 

28 

A 	Right. 

Q 	Was this one of the items that you found? 
• I t 
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A 	Yes, it was. 

Q 	And except for• the black pen markings does it 

appear to be in the same condition? 

A 	yes., it is. 

Q 	In other words, the brown stains 

A 	Yes. 

were on there at the time? 

I show you a pair of black --veil, a pair of black 

appearing Levi's. 

Do you recognize.  these? 

A 	"Yes0. I do. 

Q 	Arid thesp;ii.e marked exhibit 55. 

yere,these one of the items of clothing that you 
. 	. • 

found? ' 	 1 •  

A 	Yes, it is. 

Q 	I show you a4lair,,,of!Anebudks 	they are called 

"Genuine RoebUcks" 	and excuse me, they Are pretty dirty 

A 	That is all• right. 

Q 	They are marked exhibit 51. 

Was this one of the items of clothes that you found. 

on December 15, .1969? 

A 	Yes, it is. 

Q 	Smelly, too ,- 

NoW, I show you exhibit 56, which says, "Diamond 

Svane on the back pocket. 

Do you recognize this as being one of the items 

that yOu found on December 15, 1969? 

A 	Yes., they are. 
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Q 	Within what radius, in diameter, were these clothes 

found? 

Approximately about a. 12-foot radius, 

Q 	So they were all within about 12 feet of each 

other? 

A. 	Yes. 

About how steep was the incline of  this hill? 

A 	Approximately 30 to 35'. 

Q 	Now, when you first saw these clothes before they- 

were removed, and actually did .Sgt. NcOann remove these clothes 

	

Yes,A 	he di4 • 

Q 	What_ did he do with them when he removed them? 

	

A 	Afe put them in a plastic bag, very much like the 

	

one you 	have ,,there,: 	, 

	

Q 	And were the_pb.ptographs taken of the clothes 
• •. 

before they were regoved?
, 
 

	

A 	Yes" they were,. 

	

Q 	Now, when you .  first observed these clothes before 

they were removed, did it appear that there was any growth 

or vegetation on the clothes? 

	

A 	Yes, it did. 

	

Q 	Mid it appear that they were all pretty dirty? 

	

A 	Quite dirty, yes. 

	

Q 	Did it appear as if some dirt had slid down on 

them from higher -up? 

	

A 	Very.  likely. 

MR. KAY: I have no further questiona. 
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CROSS-EXAMINATION 

BY MR. KEITH: 

Q 	Did YOU tell us, Mr.. Baggot, that this was a very 

trashy area; in other words, did it appear to you that other 

people had thrown things over the cliff and down the hill? 

A 	Yes, it did. 

Q 	And were these the only items of clothing in that 

general area? 

A 	Yes, they. Were. 

• But thete,  were- other articles that appeared to 

have been'abandoted by other people _tossing them over the 

cliff; IA that cOirecti?":' 

A 	It appeared_that..way,. 

Q 	And this was the'Only,plaCe between the POlanski 

residence and where you,actually,founflothe clothes. where f  
something -- or, articles of some kind could have been thrown 

over a cliff? 

A 	No, it is the only place that a car could possibly 

pull off the road with some amount of ease. 

You ,could most certainly pull into a driveway, 

but this was the only access off Benedict Canyon where the oar 

had a shoulder off the main road. 

Q 	Up until that point there was no other place a car 

could, with some facility,. go off the side of the road and 

not go over the cliff -- 

A 	That s, correct. 

Q 	-- something like that; is that correct? 

A 	lbatts correct. 
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3 

4 

5 

6 

MR,. fEITH4 T don't have anything' further. 

R. EAY:'Nothing farther;  your Honor._.  
4 	.1 

". 

THE, COURT: Mr.'Rayould yail band the-:witness those 

photographs again, please. 
4 

MR. Ka: Certainly, yOUrrilonor 

THE, COURT: My calculations may be wrong. 
' 

Will you take a lodk at 191A, please, 

There you see one set of blue jeans, is that 

correct, or Levi's? 

THE WITNESS: Correct.. 

THE COURT: Now, you take a look at 191B, pleasei 

There you see one set of blue Levi's, again; is 

that ,correct? 

THE WITNESS: That's corredt. 

THE COURT: Now, take a look at 1910; there you see two 

sets; is that correct/ 

THE WITNESS: That's correct. 

What I said, it appears to me in this photograph, 

because my memory at this time isn't precise, either there is 

some dirt fallen over the Levi's or there is a shirt behind 

this Levi in back there. 

THE COURT: Now, take a lodk at 191E. 

Do you see another pair of Levi's there? 

THE WITNESS: Yes,, do. 

THE COURT: My calculations, there are five sets of 

Levi's; is that correct? 

THE WITNESS; It appears you have got 1, 2, 3, 4.. 

.This angle to me, looks like this angle from a 
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THE COURT: . So. you would have what, four sets of Levi'a? 

THE WITNESS: Right- t. it 14,Oics like these are both "4  

this looks like a different angle. 

• • 	, 
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BY MR. KAY: 

find? 

REDIRECT EXAMINATION 

Well, Mr. Eaggot, hoW many sets of Levis did yOd 

How many blue, first? 

  

I didn't pay, really, that much attention to what 

was there. I believe there were three Levis; I didn't actually 

pick them up or I didn't actually 

a 	In other words, the ones you have identified here 
in, Court? 

Yes, right. 

You don't remember anything of being there-other 

that, what you, have just identified, 4o you? 

• "here' mairJlave been some rubbage there, but I was 

only concerned. _with the clothing. 
• 

10 far as the clothing is concerned, what you have 

,140 i4eP.t4.0;ed that was in that plastid bagt„ is what you 

found? 

A. 	Yes. 
No other items of clothing? 

A. 	No, 
'THE COURT: One more 'questions When I was a little bit 

younger, we had a famous actor, King Baggot. It couldn't have 

been. you. 

THE WITNESS: My grandfather. 

THE COURT: I shouldn't have said that. Thank you. 

May this witness be excused? 

MR. KAY:• Yes. 
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THE COURT: Thank, you. 

MR. KAY: People will call Steven Weiss. 

THE CLERK: Raise your right hand, please. 

/' 	You do solemnly swear that the testimony you may 
A 

iiivein the cause now pending before thig court shall be the 

'truth, the whole truth, and nothing but the truth, so help you 

‘-' 	• 

THE WITNESS: I do. 

STEVEN WEISS, • 
'2_17  called as acxtnet  ssiby the, People, testified as follows: 

THE CLERK: Thank you. Take the stand and be seated; 

and would you state and spell your name, please? 

THE WITNESS: Steven, Weiss.; S-t-e-v-e-n; W-e-i-s-s-. 

THE COURT: HOw old are you, Steve? 

TOE WITNESS: 12. 

THE COURT: No questions, gentlemen, he may testify. 

DIRECT- EXAMINATION 

BY MR. KAY: 

a 	Steven, whereabouts do you live? 

Off Beverly Glen, approximately three-quarters 

79% ,of a mile-off Ventura BouleVard4 

All right. Now, you see on People's 98 for iden-

tification it has "Longview Valley Road" up at the top. Do 

you live on Longview Valley Road? 

Yee.A.  
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,711*t 	'yor aldress? 

3627, 

4 	:so wisr, it says herb, oweiss vilmiewmay,  and it 

has an X, is that about where you live? 
, 	. 
tes.i 

And do you. live there with yOur ther and father? 

Yes*  I do, 

Q. 	13* you, have any brothers and sisters? 

Yes. 

Now many? 

one sister. 

a 	And where do you attend school/ 

Van Nuys .aunior, 

Van Nuys Junior ItIgh? 

-Yeah« 

Mat grad* are yon in there? 

:tom going into seventh, 

4 	Now, Steven, directing your attention to Septerriber 

le  1969, did you have. oadasion to be up fixing your 'sprinkler 

on the hill behind lour home? 

A, 	Yes, X did. 

a 	And did yOu and anything utiututil-up there at that 

t ins? 

A. 	Yes. 

0., 	Mat did you find? 

A. 	A, gun. 

0, 	Nowt  this has been checked by the bailiff/ 

and it is not loaded. 

Steve, 

L 
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1.  

 

I show you People's 40 for identification, the 

 • 

  

..22,high'standard Buntline Special. 

Do you recognize this? 

Ye0,'I do. 

a 	Nowl.other than at the first trial of this case, 

where have you seen it? 

A. 	On my hill. 

a 	In other words, this is the gun you found on 
September 14  1,969? 

A. 	Nes, it is. 

All right. Now, when you found it on that date, 

was it dirty? 

16. 	Yes, it was. 

Ail right. Now, other than the fact it was dirty, 

doer it appeat to be 	approxititately the same condition now 

as 'when you found it? 

Not exactly. 

a 	All right, what is different about it? 
A. 	On the right hand., this Coatiftgvf'wOodt  there was 

a. little piece, a little chip that was held on by this Screw 

to this part here. 

So, in other words, on the right-hand grip there 

was a little sliver of grip left? 

A 	Yeah. 

a 	But other than that, What about the trigger guard, 

'the fact that it is broken; was it in that same condition 
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when lou found it? 

Yes, it was. 

 

     

000241



2086 

2' 

4 

5 

6 

7 

And the part on the front of the gun that appears 

bent, .Was it bent wheh you found it? 

A. 	Yes, itwas. 

And the rest of the right-hapd grip was missing 

when you found it; is that xight? 

A. 	Yes. 

4 	Now, if you could step down here a minute -- 

MR. RAY: Your- Honor, I have an exhibit board, People's 

40', which has. six pictures on it. 

May this be remarked People's 48-A through P? 

THE COURT: It may be so marked.. 

MR. RAT: 	248, excuse me. 

THE COURT: 248. 

Q1 	BY MR, RAY: Here, Steve, X will hold this up, 

if you could come down here. 

Now, let me show you Exhibit why dolt you come 

in front, so the. ladies and the gentlemen of the jury can see 

you. 

Now, first painting that photograph which is 

marked 248-A, what is shown in that photograph? 

A. 	OUr house. 

a 	Ail right, and in front-  of that is.  Longview ,Valley 

Road? 

Mm--haat. 

Now, in photOgraph marked 248-E, is that you in 

the photograph? 

A. 	Yes, it is. 
,A 

7  ,! 	 And in thd bottom of the photograph, is that your 

9 

10 

148A-P 
47AG 
	

11 

12 

is.  

15 
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home? 

Yes. 

	

a 	Now, it appears that in this photograph that you 

ate pointing. 

What are you pointing to? 

The approximate area of where I found the gUn. 

In other words, People's 40? 

	

A. 	Mm-hmm. 

	

0 	Now, the photograph marked 248-C, you also appear 

to be pointing. 

What are you pointing at there? 

Approximately the same area. I'M pointing in the 

picture B. 

But 248-C appears, to be a close-up of that; is 

that right? 

	

A. 	Yes. 

	

a 	Now, 248-B has a picture of you pointing and it 

s ads behihd you it says, '"Beverly Glen. 

140w, is Beverly Glen the canyon road; is that 

behind where,  yOlit are standing, there? 
, 

Yes, it is. 

	

a 	001*, how far behind you? 

Approximately 30 feet. 
• ' Noir Y'see that there appears to be an aerial in 

that photograph. Xs that on Beverly Glen? 

Yes, it is. 

	

0 	And is that your aerial? 

Yes, -it is. 
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For your TV sets? 

A. 	Mm-hmm. 

Q, 	Again, in Picture 248-E and F, it appears that 

you are• pointing. 

Axe you again pointing to the approximate location 

where you found People's 40? 

A. 	Yes , / ate►. 
Now, okay, could you get on the stand again? 

Now, Stevel  approximately how far,  down the hill 

that is behind your home from Beverly Glen was People's 40 when 

you found it? 

Well, frota the street? 

From the top of the street, from Beverly Glen, 

from the top of the street; about how far down was it? 

30 feet. 
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do,: dirty 	tir.! gun vhca you A:ound it? 

L1Kt 	 oait, 	ia 0.bou1 ho,' ‘,.1ch 

klirt 	 ..AaLi: coutcd tAtu dirti 'the ,:tuth,:r had 

-,ot to it& 

9' 

10 

1.1 

12 
you iouad the gua up oa the,  hill, .hat did 

14 
0,c ! ...  u it up, 

,Zo; aid you pick it up, 	you can er.:,7,,omtr4tc? 
15 

16 
1 	pickA it up iiko this (d=onstratir0. 

.diy di Al you do that? 

chouuht it vo- Zor iihgcrpriatt- but .ty 

waatcd it or f,IAT.2ty. 

Ia otac.c -.ord;.;, did your 6.1ther ct;:t! you and 

40 or dio you call do7h to hi,o, or .;o4iiathinj? 

17 

18 

19 

20 

21 : 

Yi 

Y 	 I 

ry 	;J:%. car uo ,_row yoUi 

33' 40.4 	: 	: 

.,out'f 
t 

ecip 

_o, la oths;:T ';.ora" it wa- about: hall 	diL,taacu 

ta:& 4i11 do. a to youl: A011,...21  Ji)prottly? 

7 

13 
ooY 

22 
1 Lola i.1-Lo that L had touha 0 gua. 

23 

24 
-o 	told you to pica it up by the L.ar4,:,1? 

Y_ 
25 

is 	.sac 	:4kter you picitc.:; It up by thc Wrroi;  
26 

046 you c,..c.cy it 	tic 

,h4b diu :you do with it zitcr you brotOit it c'o-,:n 
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1 	the hill? 

A 	I placed it on.a table. 

	

3 
	

Q 	In your back yard? 

A 	Yes. 

	

5 
	

Q 	And after that did your father call the police? 

A 	Yes, he did. 

Q 	And did a police officer come ant to your home? 

	

8 	 A 	Yes. 

	

9 	 Q 	Was that officer Watson? 

	

10 	 A 	Yes, it was. 

	

11 	 Q 	Did you and your father show officer Watson. 

	

12 	
people's 40? 

	

13 	

A 	Yes, we did. 

	

14 	

Q 	All right. 

	

15 	

And did Officer Watson handle the gun? 

	

16 	

A 	Yes, he did. 

	

17 	

Q 	How did Officer Watson handle the gun? 
18 . 

A 	Not too carefully. I guess at the time le didet 
19 

think that the gun was used for anything. It was just maybe 
20,  

abandoned by a person. 

	

21 	

So he put his: hands all over it? 

	

22 
	 / ' 

23 

24 

25- 

26 

27 

28 

A 	Yes, he: did 

THE GOUT,' :Yon could have taught him. a' couple of things. 

Q 	BY 14R.py: 	Stern,,  when Officer Watson got 

there, did he - 	betake' th,uit 1.7a iun14aded -- again it 

is not loaded -- but loo4ng in the front there did you look an 
41.7. 	I  

see whether there were any cartridges bg bullets? 

A 	I didn't lbok to see-but :whiki picked up the gun 
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23 . 

24 

25 

26 

27 

it did point right at me so I saw that there was gold in 

there. 

Q 	You saw that in these slots here, which are for the 

bullets, you saw gold in there? 

A 	Yes. 

Q 	When Officer Watson came, did he unload the gun? 

A 	• Yes, he did. 

Q 	And did he remove any shell casings and live 

cartridges? 

A 	Yes, he did. 

Q 	And did he take the shell casings and live 

cartridges with him? 

A 	Yes, he did. 

MR KAY: I have no further questions. 

CROSS-EXAMINATION 

BY MR. KEITH: 

Q 	Steven, what date was this that you found the gun? 

	

A 	September 1st. 

	

Q 	And were there actually live cartridges still in 

the gun when Office* Watson came and examined it? 

	

4, A 	14010 didn't know if there was any. I don't knotO 

22-3 	1 

410 2  

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9' 	• 

10 

11 

12 

13 

15 

16 

17 

18  

19 

'20 

21 

22 

too. much about 'huilets but NiheTi the officer took it out, took 
• ') 17  

them out, I overheard that there were seven shells- and two 

live bullets. 
- 	• 

In other words, ,seven. empty shells and two- live 
.••• 

bullets; is thatwhat you-mean? 

A 
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Q 	Seven shells,. meaning seven shots had apparently 

2 
	

been. fired? 

3 
	

A 	Yes. 

4 
	

Q 	And there were two unfired rounds still in the 

5 
	weapon; is that what you are telling. us you overheard? 

6 
	

A 	Yes. 

7 
	

Q 	to substance? 

8 
	

A 	Yes. 

9 
	

Q 	Did you yourself ever call the police again about 

10 
	

that gun, people's 40, Steven? 

11 
	

A. 	NO, I did not. 

12 	
-q 	Your father did however? 

A 	Yes, he did. 
14 
	

Ma KEITH; I have nothing further. 
15 
	

MR. KAY.: Nothing further. May this witness• be excused? 
16 
	

THE COURT': You may be excused, Steven. You Are a 
17 	bright boy.. 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

18 • Suppose we havi 4oUr afternoon .recess at this time. 

MR. KAY; Thank 
A 

THE CODE: ; 1.4clieS and gentlemen, we will have, our 

afternoon recess At this time.  
•' .7  • 	 . 	.." 

Once again :lease, heed 
z 
 .the 'adnionition. 

(Recess.)  
t 

25, 

26 

27 

28 
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#23 	1 

• 
2 

4 

THE COM: People against Watson, 

Let the record show all jurors, counsel and 

defendant are present. 

Before we proceed, just to keep the record 

straight, let the record shdw that 248 is a large fiberboard; 

on exhibit 248 are six photos marked 248J to. E, inclusive. 

Proceed. 

A. RAY: Counsel, may it be stipulated that Michael 

6 

7 

10 

Watson, MA-c-,h-a-e-1, W*a-,t7s-o-n, be deemed duly called 
• 

and sworn as a. witnesit And that he testifies that he is a 
11 
	

Los Angelef4olice DifiCer and that on September 10  19690  in 
12 .-  response  tp.*:ridi9  0440  he Vent,t0.3627,Lopgview Valley 
13 
	

R044 and met Steven Weiss and hiS'fither; that' after meeting 
14 	Mr. Weiss and his father that :-he .kepet;md people's 40, the 
15 	revolver, from. Steve Weisfi- and'his fatheV; that at the Weiss 
16• 	residence he removed $eVen4h41.casinii and two live rounds 
17 	from the revolver; that he then took people's 40, the two live 
18 	

rounds and the seven shell casings-and booked them into the 
19 	

evidence department of the Valley Services Division Of the, 
20 	

Los Angeles Police Department. 
21 	

So stipulated? 
22 	

MR. Kura: So stipulated. 
23 	

OR. MUM So stipulated. 
24 	

-THE COUETI, Very.  well. 

#24 

ID 

25 
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27 

28 
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#24 	 1 

• 
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18 

19 
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24 

25 
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27. 

28 

M. KAY: People call Officer Robert L. Calkins. 

THE CLERK: Raise your right hand, please. 

You'd° solemnly swear that the testimony you may 

give in the cause no pending before this court shall be the 

truth, the whole truth, and nothing but the truth, so help you 

God? 

THE WITNESS: I.do. 

ROBEI L. CALKINS, 

called as a witnea oa..behalf'ofthepeople, testified as 
' A 

follOwa: 

THE CLERK: TitankyoU'e,  : 1 

Take the stand and be seated. Would you state and 

spell your name,. Please.  

THE WITNESS: Robert L. Calkins, R-o-b-e-ir-t L.  

DIRECT EXAMINATION 

HYBL KAY: 

Q 	Sgt. Calkins, you are an investigating officer on 

the• Tate murders, are you not? 

A. 	Yes, sir. 

Sgt., you see I am holding people's 40, the 

revolver, in my hand. 

Have you ever seen people's 40 before? 

A 	yes, sir. 

Q 	When was the first time tbat you saw it? 

A 	December 160  1969. 
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1 
	 Where did you see it? 

2 
	

A 	Valley Services Division property section. 

'3 
	

Q 	And where is the Valley Services Division located? 

4 
	

A 	In Van Nuys Civic Center. 

5 
	

Q 	I show you people's 40, a closer view, and ask 

6 	you If it appears to be is aiproximately the same condition 

8 

as when you saw it in the property section, of the Valley 
4 

Services Division? 4  . 

9 

16 

A 	Yea., witir,--onC,extmptioul. 
2,  n 

of walnut grip missing"-that 'was with 

There,1s4 small piece 

it when I picked it up 

11 	out there. 
12 
	

Was it dirtier than it appears now? 

'14 

15 

16 

17 

13.  A 	It had dirt "on 

Q 	So it appears that it has been 

A 	It has been cleaned since I fitst saw it. 

Q 	Now, was people's 40 in an envelope when you 

'recovered 

18 	
A 	Yes, 

19 	

Q 	Was there anything else inside that envelope? 
20 ' 	

A 	Yes, There was a small manila envelope with some 
21 	empty .22 caliber long rifle casings and two live rounds. 
22- 	 MR. KAY: Your Honor, X have in my hand people's exhibit 
23 	

249. 

25 

.26 

27 

28 

May it be remarked 249 for the purpose of this trio 

THE COURT: What is 249? 

MR, KAY: 249 appears to be -- 

THE COURT: Amanita envelope? 

YR, KAY: Well, it is a large manila envelope with a 

000251
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10 

11 

12 

13 

14 

15 

16. 

2 

3 

4 

7 

8 

6 	' 

smaller manila envelope in4ide,-which has the markings on it 
. • 

"69-059-593" and also hae; t14"244"circled in red. 

Q 	Now, Sgt. F.Cani4ts.ii r show yqu the smaller 

envelope• which appears to be inside people's 249.. 

Bove you ever seen •the envelope before*  first? 

A 	So far as I know this is the same envelope that 

I recovered in Valley Services Division and marked with my own 

pen "69-059-593" which is the Los Angeles Police Department 

record number for the Tate murders. 

Q 	Sol  in other words, that is your writing on the 

outside of this envelope? 

A 	Yes. 

Q 	Would you open that envelope and remove the 

evidence inside. What do you find inside? 

A 	I. have seven empty' .22  caliber long rifle shell 

casings and two long rifle ..22 caliber rounds. 
17 

18 

19- 
( 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 
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a 	All right, and were these rounds that you 

recovered at the Valley Services Division? 

As far as I know, yes, sir. 

4 	And what did you do after you recovered People's 

40 and the seven shell casings and the two live rounds? 

A 	I transported theM personally down to Parker Center 
and 

and booked them into central property section/notified 

Scientific Investigation Division that they were there and 

they were to be picked up and analyzed. 

Now, Sgt. Calkins, you were present in court when 

I examined Mr. Weiss, were you not? 

Yes, sir. 

a 	And you saw the exhibit board with the six photo- 

graphs on it? 

Yes, sir. 

WEre these photographs on People's 248, were they 

taken at your direction? 

A 	Yes, sir. 

Now, did you ever have occasion to go back to the 

location where Steve Weiss found People's 40 and conduct a 

search of the area, to see if you could find anything else 

in the nature of anything that belonged to the gun or any other 

weapon? 

A 	Yes, sir. 

0 	And for how long a period of time did ou search 

the hill area there? 

A 	Myself and several other detectives searched the 

area for several hourscn two separate occasions, subsequent to 

1 
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3 

1 

4 

5 

6 : .  

8 

- 
the weaPOn being found. 

a 	All right. Did you find anything? 

No, sir. 

No weapons, no other parts of the gun? 

No, sir. 

THE COURT: Haw about knives; no knives, either? 

-THEWITNESS: No, sir, 

KAY: , I have 
„ 

Ab further questions. ., 	• 
.9 

 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 	' 

1.8 

19 

20, 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

CROSS'-EXAMINATION 

2:1 MR. 	, 

Q. 	When .did it first come to your attention that 

perhaps a revolver similar to People's 40 had played some 

role in the Tate homicides? 

I don't have the date with me, sir: it was When 

we first talked. to Susan. Atkins, 

a 	Is'there any explanation for the long delay between 

September 1st and December 16, when you went to the Valley 

Station and obtained People's 40? 

L 	There is no explanation 'by me. I don't understand 

'your question, I don't believe. 

Well, PeopleOs 40 apparently remained at the Valley 

Station for some three and a half months before you first saw 

it; is that 'correct? 

A. 	Yes, sir. 

MR. RE IM: I don't hive-AA/thing fUrther. 

THE COURT: When were you assigned to the Tate case? 

THE WITNESS: I believe it was the 17th of August. IWas I 
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1 
on vacation when it happened. 

t ; ;NNE COURT: You came back from vacation and you were 

; 3 

	assigned? 

4 
	- 	THE WITNESS; Yes,,. sir. 

5 

	
ITHE'diJURtAthen you were assigned, you knew a .22 

6 caliber gun was involved, did. you not? 

7 
	 THE WITNESS: Yes, sir. 

8 
	 ; 

REDIRECT EXAMINATION 

10 
	HY MR: KAY: 

11 
	 Sgt. Calkins, did you go-to the Valley Services 

12 
	Division to look for People's 40- in response to a call by 

13 
	Steven Weigel father? 

14 
	 A 	'I received a call from the Commander of Valley 

15 
	Services Division that he thought he had the murder weapon 

16 
	

in property and would I come out and examine it. 

17 • 
	 0 	And this was the result of Mr. Weiss, Steven 

18 
	

Weiss' father, making some phone calls, to ,fur knowledge? 

19 
	

A 	I believe it was, 

20 
	

MR. KAY: No further qUestions. 

21 

22 
	

RECROSS EXAMINATION 

23 
	

BY MR4 KEITH: 

24 
	 a 	Had. you beeh looking for a weapon of this type for 

-25 
	

a number of months? 

26 
	

A 	Yes, sir. 

27- 
	

0 	And did you send fliers all over the country with 

28. 	a-description of the- sort of weapon you were looking for? 
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Yes'  sir. 

Q, 	And what sort of weapon was it that you were look- 

ing for during these ;months of September, October and November? 

The -Mei that we sent was an exact photograph 

and replica .and description of this gun'  or a gun exactly like 

MR. BUGLIOSI: For the record, "this gun," referring 
• 

to People's 40? 

THE WITNESS: Yes, sirs  

a 	BY R. KEITE: Did your off:We conclUde by reason o 

the pistol grips that had been recovered that this was the 

death weapon, that is, People's 40, that the pistol grips would 

have belonged to? 

A. 	The Scientific Investigation. Division of the Los 

Angeles Police Department supplied us with an exact photograph 

of the weapon that was used, through the evidence, including 

the grips, that we found. 

Before People's 40 was discovered in the Valley 

Station 

Yes, sir. 

-, of the LoS Angeles Police Department? 

Yes, sir. 

So.you knew what you were looking for before you 

found it; is that what you are telling us? 

Yes, sir, that's vorredt. 

And that Very gun had been sitting in the police 

department Valley Station for three and a half months before 

you ran across it; is that right? 

I 

2 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

13 

12 

13 

14 

15 

16 

17' 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

000256



0 

' 	J r  

X' 	That's correct. 

OR,4KEITHI 'X have nothing further. 

FURTHER REDIRECT EXAMINATION 

BY MR. KAY: 

Sgt. Calkins, although fliers were sent all over 

the world about the gun that looked like People's 40, in fact, 

no fliers were sent to the Valley Services Divisions, were 

they? 

A. 	That's correct; the gun was described through a 

paper process we have on the police -- S.X.D. was looking for 

the gun, because every gun that comes into the police depart-

ment:goes -- becomes something of their attention. 

I'm not in a positiOn to say where the breakdown 

was. 

MR. KAY: No further questions. 

MR. BUBRICK: No questions, you nonor. 

THE COURT: Thank you, Officer; you maybe excused. 
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#26 	1 

8 

MR. BUGLIOSI: Thepepplelwill call Officer cranado. 

THE CLERK: Raise your Agile hand, please. 

You dtigsOlemnly'sWear that the testimony you are 

about to give in the Cause movpending before this court shall 

be the truth, the whole truth, and 'nothing but the truth, so 

help you God?', 

THE WITNESS: I do. 

3 

4 

5 

9 

10 

11 , 

12 

13 

14 

M. JOSEPH GRANADO, 

called as a witness by the people, testified as follows: 

THE CLERK: Thank you. 

Take the stand and be seated. 

Now;  would you state and spell your name, please? 

THE WITNESS: M. Joseph Granado, G-r-a-n-a-d-o. • 	15 , 

16 
	

DIRECT EXAMINATION 
17 • Bt MR. BUGLIOSI: 
18 	

Q 	What is your occupation and assignment? 
19 	

A 	I am special agent for the FBI, Department of 

Justice, assigned. to the Denver Division. 
21 	

Q 	On August the 9th, 1969 were you a member of the 
22 	Los Angeles Police Department? 
23' 

A 	I was. 
24 

(I 	Assigned to the Scientific Investigation Division? 
25 

A 	That is correct. 
26 

Q 	On that date did you proceed to the address 10050 
27 

Cielo Drive in the City of Los Angeles? 

A 	That is correct: 

s 
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Q 	What time did you arrive there? 

A 	Approximately 10:00 a.m. 

Q 	Did you enter the residence? 

A 	I did. 

Q 	And you went there for what purpose? 

A 	I had received,  a call from the detectives that 

there were several bodies there, there had been several 

homicides, and for me to go and collect the physical evidence. 

Q 	After you arrived on the premises did you observe 

what appeared to be blood in several places on the premises? 

A 	I did. 

Q 	What is your training And experience in the field 

of blood analysis? 

A 	I' had six years with the. Los Angeles Police Crime 

Laboratory, in which I studied various methods of blood 

typing and did research. on blood typing, both human .and animal. 

I hold a BA and also A Master of Science degree 

from California State College at Los Angeles in criminalistics,. 

in which I took graduate courses on blood typing. 

And have you qualified as an expert in a court of 

law before in the field of blood analysis? 

A 	I have. 

Q 	Many, many times? 

A 	Yes. 

Are there certain so-called blood types, Officer? 

A 	Yes, there are. 

Q 	And what are the blood types? 

There are four main groups That is A, AB, B. and 0'. 
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12 

13 

14 

15 

16 
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20 

9 

10 

.5 

6 

1 

2 

3' 

Q 	A, AB, B and 0; is that correct? 

A 	That is correct. 

Q 	Are there sub blood types? 

A 	Yes. There are some 30 or so sub blood types which 

have been reported in the literature. 

Q 	When blood is dried can you get a reading on all 

these blood types, these sub blood types? 

A 	To-  date there is one major sub blood type grouping 

which is used, that is M, N and MN grouping for dried blood. 

There are other groupings, in their experimental 

stases but not being used. 

Q 	You are referring to ,dried blood now? 

A 	Yes. 

Q 	So basically there are only three types of sub 

blood types for dry blood; M, N and likt? 

A, 	Yes, that are being used and have been proven. 

q 	Did you ever receive from the Los Angeles County 

- Coroner is office a sample: o blood from the bodies of the 

following people: Shar-On Matrie Polanaki, Jay Sebring, 

Wojiciech Frykowski, Abigail Tolger and Steven. Parent? 
21: 

22 

A 

Q 

Yeis: 	, 	. 	, 	 -, 
i
'  

, 	 f 	,. 	•lj 	 ' 	'-' 	' 	‘ 	- 
When and 'where did you receive these samples of 

23 

24 

*blood from each of these 4ve victims }from the Coroner's 

office? 	
i . .  

25 	

You are removing frdni :your -briefcase some records. 
26 

A 	Yes. I have a bound notebook that I kept on all 
27 ' 

analyses that I performed in the lab.. 
28 

Q 
	

Yon made entries into this notebook? 
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A 	Yes; and also analysis slips -Which I submitted 

to the laboratory after my analysis. 

	

Q 	Do' you need to refresh your memory from the 

entries in that notebook? 

	

A 	Yes. 

MR, BUOLIOSI: Any objection? 

AR. REIM No. 

MR, BUBRICK: No objection. 

THE WITNESS: Yes. I received the,  blood from the 

Coroner's office on AugUst 13, 1969 at Approximately 3:14 p.m. 

from a Ht. Luke. 

	

Q 	alas =LIM: These were samples of blood 

from the five victims I referted to? 

	

A 	That is. cotrect. 

	

Q 	Did 'you ever conduct any examination to determine 

the blood type and sub blood types on, these five people? 

	

A 	I did, 

	

Q 	When and -where ,did you conduct the examination? 

	

A 	In thej.Abotatory facilities of the Los Angeles 

Police Oepartmeni, 

Q. 	• what;  date? 	 ; 

	

A 	The. blciOd types on these individuals I believe I 

	

ran the 	day after .-- 	 no, I tan those on the 13th. 

August 130  1969? 

	

A 	That 1.icorre6t,: 
	t 

	

Q 	,Is that correct? 

	

A 	That is correct. 

	

Q 	Were you able to determine the blood types and 
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sub blood types of the five victims? 1 

A 	Yes. 2 

- Q 	What are the blood types and sub blood types of 

the five victims? 

A 	Steven Parent I found B type blood, with a sub 

grouping of MN; Wojiciech Frykowski, I found B type blood With 

a sub grouping 1414 Abigail Folger, I found .a B type blood, 

sub grouping 104 Jay Sebring found to have 0 type blood, sub 

group NH, Sharon Tate Polanski, found t9 have 0 type blood, 

sub group bias in Miry. 

Q 	You indicated that you found what appeared to be 

blood in several places on the premiseS; is that correct/ 

4. 

5 

6 

7 

.8 

9 

'10 

11 

12 

13 A 	Yes. 
14 

Q 	And did you takisamples of the blood at the scene 

18 
A 	That is correct... 

Q 	And when did you make,yOUr:OaMination back at 

the office?' 

19 

20 

22 
I was still running tests several months afterwards. 

2106 

15 	• e 

and examine these sampl!l back, at your office? 

A 	I did,  

Q 	And you tbok.theadplesonlAugUst the 9th, 1969? • 

21 
Some of them I started _the following day and others 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

16 

17 
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2 

A. 	First I examine them to determine whether the blo 
3 

was human or animal. 
4 

Q. 	Is that called' the ouchterlony test/ 

A 	Yes. 
6 

7 	
Will you spell, that for the court reporter? 

O Wodid it be o,-u-c-'h- 

A 	Yea, -o.,u-c-h. 

t-e-r-l-c-ny; is. that Correct? 

A. 	That's correct. 

0 	The ouchterlony plate ,precipitant test? 

A 	That's correct; that is the. plate that is used 

for the determination. 

10 

12 

13 

8 

14' 

15 

16 	 0 	Of whether it is human or animal blood? 

A. 	That's correct. 

18 	 Did you odd- sat-  any other type of an,  examination? 

19 	
A 	Yes; then tat test is run fordetermkation of 

20 the - group, blbod group. Orme you determine it is human, then 

.21 
you determine what blood group the bloodstain belongs to; and 

22 after you determine this, then you try to obtain a'subgroup 

23 to',Pirther break down the blood type. 

24 	s 	4 	Now, did your tests reveal that the samples. of 
f t 

17 

Q. 	what type of an examination did you conduct on th 

samples of blood taken at the scene? 

2107 

V25 'Kood that you„-took,at the scene of the murders was in many 

26 indtanCet ' hUMan:bibod? 

27 Af 	' ./betlielein all instances, with the exception of 

28' 'One 'knife-whiCh Weisin the kitchen, which 1 found to Contain 
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11 

12 

13 
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15 

5 

16 

17 

18 

19 

6 

7 

20 

8 

21 

9 

22. 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

nonhuman blood. 

You found a knife in the kitchen of the Tate 

residenCe 

Yes. 

O And you found some-blood on the blade? 

A. 	Well, it gave me a blood reaction, but it was not 
human blood. 

It was not human blood; it was animal blood? 

P I would presume it was.. I did not run an ouch-

terlony plate for specific animal; I did not run for Cow or 

sheep, et cetera.. 

Directing your attention to People' a- 8 here for 
identification, you testified at the previous trial; is that 

Correct? 

Yes. 

(t 	At the PreVious trial did you make entries on 

tiffs diagram showing the location on the premises where you 

found the blood and the type of blood that you found the blood 

_to be?. 

The type of blood type and sub-blood type? 

That's correct. 
Woidd you, please step down off the witness stand 

i 4  

again,Officer, and point out to the jury the location on 

the Tate premises where you found the blood And the type of 

blood and sub-blood types. you found the blood to be? 

Okay: It would probably be better if I started 

at one end. and Inotred across. 
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4 	Did you.want a pointer? 

Yes. 'I'm trying to get myself oriented here. 

THE COURT: Will you help him, show him where the gate 

is, Mr. Bugliosi. 

THE WITNESS: Here. 

THE .  COURT: Have you got the gate, the. entrance? Have 

you got that? 

THE WITNESS: Yes. 
here 

,0 	• 	We have a gate/that closed the entrance to the 

:Polanski residence. Approximately at this location here was 

_kbutton o activate the, gate when someone wanted to exit 
, 	 A 

.thrOugh,hetefrot the inside,  of the residence. 

There was another bUtton on the side to indicate 

to Otivate this =gate, if someone wished to come in to fhe 

15 	re0dencet,efterbeing acknowledged from inside. 
f 

16  
,0* 	BY MR. BUGLIOS/ 	Perhaps you better use this 

17 	microphone here. 

A 	At this location here, or the inside button area, 

19 	I found some 	type blood, sub-grouping MN. 

4 	This was around the button? 

A 	That is correct. 

a 	That activated the gate? 
A 	That's correct, from inside. 

Q. 	This button was inside the residence? 

A. 	That is correct; and inside this area here was an 

automobile parked crossways across the parking area 

A white Rambler? 

A. 	That's correct. 

20 

21 

2Z 

23 

24 

25 

26 

28 
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Steve Parent's car? 

%A. 	Yes; and I fouhd some blood on the inside-outside 

'handles of the vehicle, the steering wheel and the dash of 
T 

,X4 have numbers on there that I go by. 

The inside and outside handles were blood, but 

there was insufficient for tOsting• 

Wait a while-; you say insufficient for typing? 

	

A. 	Yes, I guess X didn't get enough because I didn't 

get -- 

	

Q. 	you have a small ampunt, of blood, you cannot 

determine what type of blood it is; is that correct? 

	

A. 	Yest  that's correct. 

You may continue. 

Then going away from the parking area into the 

pathway leading to the hOuse, there was some areas containing 

what appeared to me -- and later I found to be the 	blood; and 

22 this was "0" type blood, MU sub-grouping. 

23 	 On the porch, or raised portion, the front porch 

24 area leading into the front door of the house, there was 

25 numerous puddles of blood, and these I found "0" type blood, 

26 and X believe some of it was M. 

27 	 I can't read that, I would have to probably refer 

23  to my notes, I'd do a better job of this. 

1 

2 

6 ; 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15. 

16 

17 

18 

19' 

.20 

21 

the vehicle. 

The steering wheel, 

and lunaan 8:ikie.'blOo.421, and the 

X would have to check my 
; 

handles" d6 not Show there. 

I believe had B type blood 

dash had human 8 type blood, 
the 

notes --/inside and outside 
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1 4 	Is it because of your eyes, or what? 

Well, they are so small. 

That looks like "OM." 

0-14, and then there is 0 here, another pool of 

blood. 

I4Lthat outside the frbnt door? 

)1L'. Year that's correct; and then there is anothet 

area here whi!dh is ONM, as in Mary, and as we go in the doorway 

leading into the entry of the home, there is an area there, 

Then there were two trunks, one atop of the other, 

and the trunks had blood on them and that was OM. 

There was a gun grip, or part of a gun grip on 

the floor, and that was 0 type blood, 

Then ,e move on to the large, two large pools of 

blood here adjacent to the bodies of Sharon Tate and Sebring, 

and those I do not have designated there by- any blood type. 

It probably would refer in my book. 

Then I have the rope which has 0 type blood on 

it. 
Well, there was a rope around Sharon's neck and 

then connected to Jay's neck? 

That's correct. 

Q. 	And. that rope was cut? 

A. 	Thaes correctl the rope that Was around on top 

of the beam leading downward, that had the 0 type blood that 

I typed.. 

• 
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1 	 1 : 
i 	•.1 

1 

.Then-there was blood spots on the carpet adjacent 

to the doorway:leading to the hall back to the master bedroom: 

That was B type blood. 

Right, at the entry into the hall was B type blood. 

And then going down halfway down the hall, between the living 

room and the master bedroom, there was some blood on the 

carpet there and that was B type blood. 

Leading onto the master bedroom we have an area 

near the back door which was A double French-type slatted 

door leading into a pool, swimming pool in the back or pool. 

area, and that has some. human blood on the carpet, on the 

wall and on the slatted ,doors and that was B type blood. 

Then, leading onto the stair, the top stair had 

some B type blood, and then the walkway. leading to the pool 

and next to the grass area there was some B type blood there. 

In the front lawn area of the home, an area next' 

to the Wojioiech Pryowski body there was a scarf bad Some 

blood pools and that was 0, sub-type MN. 

Right, offhand, I guess i have covered all the 

blood there indicated on the chart. 

.Q. 	Did you find the word "Pig" printed on the front 

door of the residence? 

Yes. That was on the front door of the residence 

here. 

The outside of the front door? 

Yes, sir. .That was 0 type, Sub-type M. 

That is Sharon Tate's blood, is that correct? 

That is correct. 

1112  
ti 

f 
; 
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1 
	

Q You may resume the witness stand, Officer. 

A 	Thank you. 

Q 	Did you find any blood on the- premises with a 

blood type different from the five victimst 

.s 
	

A 	No. 

6 
	

Q 	I show you pepplels 39 for identification. 

Have you ever seen that buck knife before? 

8 
	

A 	Yes. 

9 
	

Q 	Where did you see that buck knife for the first 

10 
	

time? 

al 
	

A. 	This buck knife was open and lying with the handle 
12 	end in the back of the -- in the area between the cushion that 
13 	you sit on and the back rest of the stuffed chair. 
14, 	

Q 	You were the one that found this knife? 
15 
	

A 	That is -correct. 
16 . 	 Q 	And you booked it into evidence with the Los 
17 
	

Angeles Police department? 
18 	 A 	That is right. 
19 	 BUGLIOSI: I have here a photograph, your' Honor, 
20 	previously marked people's 140 for identification. May it 
21 	be remarked people's 140? 
22 	

THE COURT, 	;may be so marked. 
23 	

Q • s  iY21‘. -•EUG  LIOSI: Looking at 140, 
24 - 	

Ohat, is depicted. in that: ,photograph? 
25 	

A 	This shows that buck knife there as ./ found it. 
-26 

27 

Q 	The buck 'knife, `peo. plels!:exhibit 391 

A 	Yes. 

„-. 

28 4 

Q 	As shown. in this 'photogriph, people rs exhibit 140. 
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A. 	That is correct.. 

And this is the Stuffed chair located in this area 

here. 

Q 	People's 140 then Shows a stuffed chair and on 

the stuffed chair was this buck knife, people's 39;. is that 

correct? 

A. 	That is correct: 

Q 	And the stuffed chair was in the living room? 

Yes. 

Q 	Did you ever check the blade of people's 39- to 

ascertain whether there was any blood on the blade? 

A 	Yes. 

What were your findings? 

A 	The buck knife, I was unable to detect the pretence 

Of blood. 

Q 	Now, you found-the bodies of
. 
 Sharon Tate and Jay 

Sebring lying on the floor of the Tate residence, the living 

room floor; is that correct? 

A 	Yes. 

And I take it you saw a rope around Sharon 'S 'neck. 

connecting her neck with Jay Sebring's neck? 

A 	That is Correct.. 
23 

24 

25 

26 

27 

28 

• 
Q 	And the rope vas.  also tied around his. neck? 

A. 	Thatiig Correct. 

Q • * dould you describe. in detpil the manner in which 

the rope was connetting JayiSebritiEN 'neck to Sharon iratels 

neck? 

A 	Yes. The rope Sao 	iet 18 see 	it came from 
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211 

Jay SebringTs neck and the rope in this area around the neck 

was twisted twice and then tucked in under forming a knot 

type arrangement. 

Then it led from there to Tatels neck, Mrs. 

Polanskils neck, went twice around her neck and from there led. 

directly across the floor in front of the sofa up over the 

beam and then, the rope was hanging free, Just about touching 

the floor. 

Q 	Did the rope appear to be loose or tight around 

Jay- Sebring and Sharon 'rate's necks? 

A 	It appeared to m* to be tight. ' 

MR* BU IOSI:, Your Hanori- I have here a pteviausly 

marked people's exhibit''41for identification,. 	' 

May it be remarked .people's 41? In fact, it-may-- 

have already been remarked. 

THE COUgr: Yes, it has' beenmarked. 

	

Q 	BY MR. BUIAIOSI: Showing you people's 41 for 

identification, haVe you ever--seen,sthat rope before? 

	

A 	yes, I did. 

	

Q 	where and when did you see that rope for the first 

timet 	 4 

	

4 A 	1'1 saw this rope at the Sharon Tate residence for 

the Urn -ei• 11e. 
 

,- 

	

Q 	Was this 'the rope that was contecting , ,, Sharon 

Tate's neck with Jay:Sebring/a' neck? 

A 	7ts. This is the rope that was around Sharon Tate's 
. ' , b.. neck. 	 4 A 

 

10,54 BDOLIOSI: I have here another rope, your Winor4 

28-4 

2 

3 

4 .  
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previously marked people's'194. 

May it be remarked as people's 194? 

THE COURT: It may be so marked. 

Q 	BY MR. BUTLIOSI: ShoWing you poeplets 194 for 

Uentification, have you ever seen that rope before.? 

A Us. 

This is the portion that was around Jay Sebring's 

neck. 

Q 	Now people,is 41 and people's 194, were they 

originally pari ,of the same rope? 

yes, sir. . 	 4 

Q 	And they were 'cut at the scene? 

A 	That is correct  

By a representative ` of" the 'Los Angeles County 

Coroner's office? 	 . 11. 

'A 	That is correct..  

• 
; 

Q 	Before they were cut, how long was that rope? 

A 	Before they were cut they were approximately 43 

feet and 8 inches. 

Q 	People's 41 is haw long at the present time, the 

rope that remained around Sharon Thte's neck after it was cut? 

A 	That is 30 feet and 1 inch. 

Q 	30 feet 1 inch? 

A 	Yes.. 

Q 	And the rope that remained around Jay'Sebring's 

neck, people's-114 for identification, bow long is that rope 

at the present time? 

A 	I don't know. It was 13 feet 7 inches, but I cut 

2116 
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C • 	 , 

portions of it to send to rope manufacturers and also portions 

that I gave to the detectives for investigation. 

Q. 	So you no longer have the entire 43 feet 8. inches? 

A 	No, that is correct, 

Q 	Showing you people's 117 for identification, does 

this appear 

Jay Sebring 

with a rope 

to be a photograph showing Sharon Tate and 

on the living room floor in the Tate residence 

connecting their 'heads? 

That is correct. 

You recall that no photograph was taken showing 

the rope connecting both of their bOdies and thrown over the 

beam. Do you recall 'thael 

A - 	That 'Ls correct. 

28-6 	1 
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A 	That Is correct. 
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Q 	And do you recall that you drew a diagram depicting 

this.; is that correct? 

	

A 	That's correct. 

MR. BUGiIOSI: Your Honor, X have here a diagram 

previously marked people's 196 for ident1fieetioa. 

viay it be remarked people's 196? 

THE C.01IBT: It may .bel's0 marked. 

	

q 	BY 14k. BUOLIOSIt Looking at people's 196, did 

you prepare this liiagram? 

	

A 	Yis. . 	 , • 	, • 
v. 	A - = 	• ) 	I • 
Does the diagram 'reflect the 'scene that you saw 

when. you arrived at the Tate premisea..?- 
• ' 

	

A 	Yes, that's correCtY' 	• 

	

Q 	This is the..cfirUChin 	1rttig room? 

	

A 	That IS Correct. 

	

Q 	This is Sharon Tate is body? 

	

A 	Yes. 

	

Q 	This is the position you found the body to be in? 

	

A. 	That's correct. 	• 

	

Q 	This is Jay Sebring's body? 

	

A 	That 's correct;  

	

Q 	Zn the position you-  found it to be in? 

A 	yes. 

Q 	And this is the rope right here, connecting their- 

heads together? . 

A 	That is correct. 

Q 	And the rope extends over a beam? 
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Q 	This is the fireplace of the Tate residence? 

A 	Yes, 

Q 	This is the wooden beam up above; is that correct? 

A 	That's correct. 

Q 	If one were to pull on that rope where it hung 

10084 on the floor, What would happen? 

A 	Pulling this rope here would cause the portion to 
go 1,11:Vancl 	on Sharon Tate's neck. 

Q. 	So if oneweat4:puIt,ott, aid tope it would 

tighten around Sharon Tatels neck, not Jay .Sebring1s neck? 

A 	That is corrett',.!  

Did you,  find that rope to be 3-Strand nylon rope? 

A 	less-three major Strands; nylon vas the 'chemical 

composition that I found it to be. 

Q 	And you checked the rope for blood? , 

A 	'desk 

0 	And you found blood on its  of course/ 

A 	That's correct. 

Q 	Sharon Tate's blood type? 

A 	Yes. 

Q 	You didn't check the Sebring rope; is that correct? 

A 	No that portion was full of blood .and under the 

body, so I felt it was contaminated with his blood. 

Q 	I believe you indicated you found some pieces of 

gin grip at the scene; is that correct.? 

A 	That's Correct. 

MR. BUGLIOSIt I have here a photograph previously 

marked People's 122 for identification, your Honor. 
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Nay it be remarked people is 122? 

THE COMM: It may be so marked. 

	

Q 	BY MR. BUGLIOSt: What is shOwn in that photovaph,'  

Officer, People's 122? 

	

A 	Two fragmented portiOns Of a ,gun grip. 

	

Q 	Beneath a chair in the living, room of the Tate 

residence? 

	

That'sA 	correct. 

	

Q 	This is where the pieces of gun grip were When 

you arrived on the• premises? 

	

A 	No, they were:Oloser to the door. 

	

Q 	The same two Pieces; is that correct? 

	

A 	,That,ii• correct. 

; 
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MR. MIAMI: Your 'Honor, I have here an envelope and 

it contains a piece of gUA—grif". 

This may' have already lave been marked, marked ,  

people's 120. 

THE cLERIC: It has, your HOnor4  

MR. BUGLIOSI: It has? 

4/ 	Showing you people's 120, 120 for identification, 

have you ever seen that piece of grip before? 

A 	Yes. 

Q 	Is that one •of the pieces- of grip that is shown 

in this photograph? 

A 	That's correct 

Q 	people's 14? 

A 	Yes, this is the larger portion: 

Q • 	qY.• ; 

Dia ,You examine that, piece -,of grip for blood? 

A. , 	Thia. portion- hem is this grip ;' this portion being 

depicted by where the finger of Xhis, individual is. 
• 

Q. 	This piece "of grip tAght here., people's 120 for 

identification, is prie:of h  tiwo :pieces that is shown in 

this photograph, people's 122; is that correct?" 

• A. 	That's correct. 

4 	X show you people's 121 for identification, another 

-piece of gun grip; have you ever -seen that piece of -gun gdp 

before? 

A 	Yes, this is the -other shown in the picture. 

Q 	Shown in the photograph-? 

A. 	Yea. 

29A 
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Q 	Now, did you check both of these pieces of gun 

grip for blood? 

A 	That's correct. 

Q 	What did you find? 

A 	I found that the one that I had marked G-2. there 

Q 	When you say "G 	-- 
A 	'From my last name. 

Q 	-- for your name, Granado? 

A 	And "2't:  being the second .tiane-I checked. 

Q 	"G-2" fs written right on the grip? 

iTheitls correct; G-2 I found to contain human 

blood, type  0; 'b3ub type N.  

Q 	The oiher pieci of gun grip 

THE COURT: Excuse ve, befor,, you go further; G-2 IS 

what? 

Q 	And this marked G-3? 

A 	That 'a right. 

Q 	A marking right .on the gun grip? 

A 	Yes, sir. 

Q 	Did you find any blood on that piece of grip? 

A 	I found some blood*  but insufficient for further 

testing. 

Q 	Did you find another piece of gun grip at the 

scene? 

A. 	'Yes, 

Q 	Where was that piece located? 

A 	That was located in the entryway just outside the 
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' 
door, I will slyapOrOximately 12 inches from the doorway, in 

the •area nea* the,blood.; and thapwap_a eery small piece of 

gun grip, which Lfmarked G- I. ' 

NRit  BUGLIOSI: Your honor, I hate here a small piece 

of gun grip. 

14451  it be, marked Y-= remarked• people's 197 for 

identification? 

THE COURT: It may be so marked. 

Q 	BY MR. BUGLIOSI:. looking at people's 197 for 

identificationl  is this the small piece of gin grip you have 

just been referring to in your testimony? 

A 	Yes, this is the mark, G-1. 

Q 	There is a mark, G-1, right on the grip, itself; 

is that correct? 

A 	Thatis correct. 

Q 	Did you determine whether there is any blood on 

G-11  which is people's 197? 

A 	There was a blood reaction, but not sufficient 

enough to give me a blood test fora group and type. 

000279



2101ii 

#30 
	

MR., MUM:, NaY,,it be stipulated that the three pieces 

2 
	of gun grip presently marked people's 120, 121, and 197 when 

4 

5 

6 

they are mated together, they form the, missing right-hand 

grip On people Is 40, t‘ 'rev9iver?''' 

MR. BUBRICK: Yes, I will so stipulate. 
„ 	• 

MR. KRIM SQ stipulated. — 
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Q 	BY MR. BUG;IOSiT3 You,, 	course, have seen,  this 

revolver before, Officer, people's '40 for identification. 

A 	Yes, I have. 

Q 	Did you ever examine that revolver for blood? 

A 	T did. 

q 	When? 

12-16, 12-17, 1969. 

Q 	December 16th and 17th, 1969? 

A 	Yea. 

Q. 	At the Los Angeles Police Department? 

A 	Yes. 

Q 	Did you find any blood on that weapon? 

A 	Yes, I did. 

Q 	Where? 

A 	I found blood in the hammer area; 

Q 	'What type of blood?' 

A 	Human blood type B. 

Q 	Any sub blood type? 

A 	Ort that area here X didn't enough for a complete 

sub type. 
27' 

In the area inside the interior of the left grip 

of the pistol, after removing it, I found blood type B, sub 

000280



2 

tYPe 111. 	 , . 	 , 4 	

r  
VloSiciedh. TrykoioskioS 'blood type and sub- blood type 

is that correct?' 	 ; 

A 	Yeti, that is correct.: 

MR4 BUGLIOST.t .1111.‘ may be a convenient time, your HonOr.. 

The next item is the clothing. 

THE COURT.: All right, 

Ladies and gentlemen of the jury, we r 111 recess at, 

this time until' 9:30 tomorrow morning,. 

I might tell you now that we will recess tomorrow 

at noontime in case you want to make any appointment for the 

afternoon. 

Recess at this time until 9:30 tomorrow morning 

and once again. do not form or 'express,  Any 'opinion in this case. 

Do not discuss it among yourselves or with anybody 

-else and please keep an open mind. 

9:30. 

(An adjournment was taken till Friday;  August 20, 

1971 at 9130 a.m.) 

30-2 	1 

2 

4 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

is 

14 

15 

16 

17 

18 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

000281


	Vol7008seq1.pdf
	Vol7008seq2.pdf
	Vol7008seq3.pdf



